
JEGYZOKONYV

Kesziilt Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
2022. februar 24-en (csutortok) 08.00 oratol 

a Jozsefvarosi Polgarmesteri Hivatal III. emelet 300-as targyaldjaban megtartott 3. rendes NYILT 
iileserol

Jelen vannak:
Piko Andras, dr. Erdss Gabor, Szili-Darok Ildiko, Radai Daniel, Camara-Bereczki Ferenc Miklos, 
Czegledy Adam, Egry Attila, dr. Ferencz Orsolya, Hermann Gyorgy, Dr. Juharos Robert, Kdnczol 
David, Satly Balazs, Stettner Istvan, Szarvas Koppany Bendeguz, dr. Szilagyi Demeter, Veres 
Gabor, Vords Tamas

valamint a jelenlevo meghivottak:
dr. Sajtos Csilla - jegyzo, Horich Szilvia - gazdasagi vezetd, dr. Szentesi Adam Gyorgy - 
Jegyzoi Referatura referens, Czira Eva Mandula - Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Szervezesi Iroda 
irodavezeto, dr. Kiss Eva - Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Jogi Iroda jogi referens, Hegyi Dora - 
Ugyfelszolgalati es Ugyviteli Ugyosztaly Ugyviteli Iroda irodavezeto, Mlinarcsek Attilane - 
Szemelyiigyi Iroda irodavezeto, Borbas Gabriella - Keruletgazdalkodasi Ugyosztaly 
ugyosztalyvezetd, Tiszai Arpad - Koltsegvetesi es Penzugyi Ugyosztaly ugyosztalyvezetd, 
Marton Kovacs Zsuzsanna - Koltsegvetesi es Penzugyi ugyosztaly Adougyi Iroda irodavezeto, 
dr. Orgovanyi Andras - Koltsegvetesi es Penzugyi Ugyosztaly Belso Ellatasi Iroda irodavezeto, 
Csutor Agnes - Varosepiteszeti Iroda irodavezeto-helyettes, Dr. Korodi Eva - Hatosagi 
Ugyosztaly ugyosztalyvezetd, Toth Csaba - Hatosagi Ugyosztaly Igazgatasi Iroda irodavezeto, 
Nyeste Zsuzsanna - Hatosagi Ugyosztaly Anyakonyvi Iroda irodavezeto, Nemes Gabor Istvan - 
Humanszolgaltatasi Ugyosztaly ugyosztalyvezetd, Pokornyi Viktoria - Humanszolgaltatasi 
Ugyosztaly Humankapcsolati Iroda irodavezeto, Nagy Ibolya - Humanszolgaltatasi Ugyosztaly 
Csaladtamogatasi Iroda irodavezeto, Bajusz Ferenc - Kozterulet-felugyeleti Ugyosztaly 
ugyosztalyvezetd, Kovacs Otto - JGK Zrt. igazgatasi elnok, Sztanek Endre - JGK Zrt. 
Varosiizemeltetesi igazgato, Novaczki Eleonora - JGK Zrt. Vagyongazdalkodasi igazgato, Lang 
Gaborne - JGK Zrt. gazdasagi igazgato, Magyar BaUzs - JGK Zrt. Parkolasi igazgato, Ivanyos 
Janos - JKN Zrt. vezerigazgatd, Csabaine Lampert Agnes - Jozsefvarosi Ovodak (JOK) 
intezmenyvezeto-helyettese, Koscsone Kolkopf Judit - Jozsefvarosi Egyesitett Bolcsodek 
intezmenyvezetoje, Fazekas Laszlo - JEB intezmenyvezeto-helyettes, Dr. Printz Janos Karoly - 
Dr. Printz es Tarsa Nemzetkozi Konyveloiroda konywizsgalo, Mezd Agnes - bizottsagi tag, 
Csendes Antalne - JSzSzGyK gazdasagi vezetd, dr. Kiss Levente - jogi referens, Kovacs Adam - 
ASP iigyintezo

Tdvolmaraddsdt bejelentette: Santha Peteme Kesik: -

Piko Andras
Jo reggelt kivanok mindenkinek! Tisztelettel koszontom a megjelent kepviseloket, meghivott 
vendegeinket es valamennyi jelenlevot. Tajekoztatom Onoket, hogy Budapest Jozsefvarosi 
Onkormanyzat Kepviselo-testuletenek ez evi 3. rendes uleset megnyitom. A tavolmaradasat 
bejelentette Santha Peteme kepviselo asszony. Kerem a Tisztelt Kepviseloket, hogy a 
hatarozatkepesseg megallapitasa erdekeben kapcsoljak be szavazogepeiket, illetve j6 lenne, hogyha 
a rendszeriink is mukodne, mert nem latok semmit sem a monitoron. Nem tudok eredmenyt 
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hirdetni, hogy megvagyunk-e. Es a keseset akkor bejelentette Juharos Robert kepviselo ur. Nalam 
nem, itt, ezen a monitoron. Bocsanat a technikai szunetert, most jo, igy van. Megallapitom, hogy 
jelen van 14 kepviselo, a Kepviseld-testulet hatarozatkepes. A mindsitett tobbseghez 10 
egybehangzo szavazat, az egyszeru tobbseghez pedig 8 szavazat sziikseges. A napirend szavazasa 
elbtt tajekoztatom kepviseldtarsaimat, hogy a meghivo szerinti 1. napirendi pont eseteben az 
eldterjesztd dr. Sajtos Csilla jegyzd a Helyi Valasztasi Iroda vezetoje. A meghivo szerinti 9. 
napirendi pont cime pedig az alabbiakra valtozik: „Javaslat a Budapest, VIII. kerulet, Bokay Janos 
utca 34. szam alatti epiilet helyi vedette nyilvanitasaval kapcsolatos dontesek meghozatalara". 
Tisztelt Egybegyultek! Par szot szeretnek szolni, amely ugyan nincsen a napirenden, azonban 
megsem hagyhatjuk figyelmen kivul. Olyan napon tartja a Jozsefvarosi Kepviseld-testulet a rendes 
iileset, amikor megtamadtak egy szuveren allamot, Ukrajnat. Jozsefvarosban ukranok is laknak, 
Ukran Nemzetisegi Onkormanyzatunk is van, de nemcsak ezert, hanem azert, mert Jdzsefvaros 
lakossaga bekeszeretd, es tudom, hogy minden indokolatlan agressziot, plane, az ilyen totalis 
fegyveres agressziot, elitel. Ezert azt gondolom, hogy nem tehetjtik meg, hogy a Kepviseld-testulet 
ulesen nem ejtiink errol par szot. Akkor, amikor majd visszanezik ezt a jegyzokonyvet, akkor 
folteszik azt a kerdest, hogy mit mondott a polgarmester, illetve mit gondolt a Kepviseld-testulet 
errol a naprol. Azt gondolom, hogy ebben, en ezt nagyon remelem, hogy nincsen politikai 
velemenykuldnbseg, mert olyan altalanos ertekekrol van szo, amelyet mindegyik oldal, mindegyik 
kepviseldnk oszt, es ugyan nem kell hozza kepviseld-testuleti hatarozat, sem tiles, a polgarmester 
sajat hataskorben eljarhat ebben, de a szolidaritasunk jeleiil, a megtamadott ukran civil lakossag 
iranti szolidaritas jeleiil az Onkormanyzat epuletere ki fogjuk rakni az ukran zaszlot. Koszonom 
szepen, hogy meghallgattak, es amennyiben mehetiink tovabb, akkor a napirend szavazasa 
kovetkezik. Az SZMSZ 16. §-anak (1), (2) bekezdese ertelmeben napirendi javaslat szavazasa 
kbvetkezik az elhangzott modositasokkal. A Kepviselo-testulet vita nelkul egyszeru tobbseggel 
hataroz a napirendi pontokrol. Kerem, a napirendi javaslatrdl szavazzanak a Tisztelt Kepviselok 
most! Koszonom szepen! 14 igen szavazattal a napirendtinket elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
43/2022. (II. 24.) hatarozata

(14 igen, 0 nem, 0 tartdzkodas szavazattal)

A Kepviseld-testulet az SZMSZ 16. § (l)-(2) bekezdese ertelmeben a meghivoban kikiilddtt es az 
elhangzott modositasok szerint az alabbi napirendet fogadja el:

Napirend:

1. Javaslat a szavazatszamlalo bizottsagok tagjainak es pottagjainak megvalasztasara 
(irasbeli eldterjesztes) POTKEZBESITES
Eldterjesztd: dr. Sajtos Csilla a helyi valasztasi iroda vezetoje

2. Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet Jozsefvarosi Onkormanyzat 2021. evi 
kOltsegvetesrol szolo 5/2021. (II. 25.) Onkormanyzati rendelet modositasara 
(irasbeli eldterjesztes) POTKEZBESITES
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester
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3. Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi 
koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodd 
dontesek meghozatalara
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

4. Javaslat a Polgarmester Hivatalnal kozszolgalati jogviszonyban allok dijazasarol es 
egyeb juttatasairol szolo 46/2014. (XII. 12.) onkormanyzati rendelet modositasara, 
valamint a kOztisztviseloket megilleto juttatasokkal kapcsolatos dontes meghozatalara 
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

5. Javaslat Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 2022. evi iizleti tervenek elfogadasara 
es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi szerzodesek megkotesere
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Kovacs Otto igazgatosag elndke

6. Javaslat a Jdzsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt.-vel kotott Kozszolgaltatasi 
Szerzodes modositasara es a Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasokkal egyseges 
szerkezetbe foglalt elfogadasara
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Ivanyos Janos vezerigazgato

7. Javaslat a Rev8 Zrt. 2022 evi eldzetes iizleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo 
kozszolgaltatasi szerzodes megkotesere
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Sarkany Csilla Rev8 Zrt. vezerigazgato

8. Javaslat a 2022. evi kozbeszerzesi terv elfogadasara
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

9. Javaslat a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet helyi 
vedette nyilvanitasaval kapcsolatos dontesek meghozatalara
(irasbeli eldterjesztes) POTKEZBESITES
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester, Dr. Eross Gabor alpolgarmester

Napirend 1. pontja
Javaslat a szavazatszamlald bizottsagok tagjainak es pottagjainak megvalasztasara 
(irasbeli eldterjesztes) POTKEZBESITES
Eldterjesztd: dr. Sajtos Csilla a helyi valasztasi iroda vezetoje

Piko Andras
Az 1. napirendi targya pont targyalasa kovetkezik, ..Javaslat szavazatszamlald bizottsagok tagjainak 
es pottagjainak megvalasztasara’'. Az eldterjesztd dr. Sajtos Csilla jegyzo asszony a Helyi 
Valasztasi Iroda vezetojekent. Tajekoztatom kepviselotarsaimat, hogy az eloterjesztest februar 22- 
en kedden potkezbesitessel kaptak meg. Az eloterjesztest tehat bizottsag nem targyalta. A napirend 
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vitajat megnyitom. Kerdezem az eloterjesztot, dr. Sajtos Csillat, a Helyi Valasztasi Iroda vezetdjet, 
hogy szobeli kiegeszitese van-e. Szeretnem jelezni a Tisztelt Kepviseldknek es a vendegeinknek is, 
hogy kis megertest kerek, ajegyzd asszony egeszsegi allapota nem 100%-os, azonban a Hivatalban 
az dt helyettesito aljegyzd is Covid-beteg lett, illetve sokan masok. Ugyhogyjegyzd asszony szobeli 
kiegeszitese, hogyha van, akkor szoritkozzon a legszuksegesebbekre. Nincsen, koszonom szepen! 
Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy van-e kerdesuk az eloterjeszteshez. Amennyiben nincsen, 
akkor kerdezem a Tisztelt Kepviselocsoportok Vezetoit, hogy kivannak-e hozzaszolni az 
eloterjeszteshez. Nem latok ilyen jelzest. Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy van-e 
hozzaszolasuk. Amennyiben nines, a napirend vitajat lezarom, es szavazasra bocsatom. Ja, 
bocsanat, Voros Tamas kepviseld ur, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen a szdt! En csak jo munkat szeretnek kivanni az erre a feladatra jelentkezok 
szamara. Az o feladatuk lesz az, hogy a 2022-es orszaggyulesi valasztasok torvenyes 
lebonyolitasaert feleljenek itt helyben, tobbek kozott. Ugyhogy ehhez a nemes vallalasukhoz, meg 
feladatukhoz, amelyet bizonyara torvenyesen es megfeleld felkesziiltseggel fognak elvegezni, jo 
munkat szeretnek kivanni a Fidesz-KDNP frakcio neveben, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Csatlakozom kepviseld urhoz, termeszetesen az egesz Kepviseld-testiilet 
neveben jo munkat kivanunk a munkajukhoz, es minel kevesebb olyan vitas kerdest, amelyben 
ddnteniiik kell majd. Ez egyben azt is jelentene, hogy a szavazas demokratikusan es 
problemamentesen lezajlik itt Jozsefvarosban. Tehat most szavazasra fogom bocsatani a 2 pontbol 
allo hatarozati javaslatunkat errol. Az elfogadasahoz minositett tobbseg kell. Kerem a Tisztelt 
Kepviseloket, hogy szavazzunk! 15 igen szavazattal megallapitom, hogy elfogadtuk a hatarozati 
javaslatot, koszonom szepen!

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
44/2022. (II. 24.) hatarozata

a szavazatszamlalo bizottsagi tagok es pottagok megvalasztasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete ugy dont, hogy

1. a szavazatszamlalo bizottsagi tagokat a hatarozat 1. szamu melleklete szerint megvalasztja.

2. a szavazatszamlalo bizottsagi pottagokat a hatarozat 2. szamu melleklete szerint 
megvalasztja.

Felelos: jegyzd
Hataridd: 2022. tebruar 24.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Jogi Iroda
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Napirend 2. pontja
Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi Onkormanyzat 2021. evi 
koltsegvetesrol szolo 5/2021. (II. 25.) onkormanyzati rendelet modositasara 
(irasbeli eloterjesztes) POTKEZBESITES
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

Pik6 Andras
A 2. napirendi pont targyalasara teriink at, „Javaslat Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi 
Onkormanyzat 2021. evi koltsegvetesrol szolo 5/2021. (II. 25.) onkormanyzati rendelet 
modositasara”. Arrol van szo, hogy az Onkormanyzat a koltsegvetesi rendelet modositasaval a 
koltsegvetesi rendelet 3. modositasa ota eltelt idoszakban hozott hatarozatok, polgarmesteri 
dontesek, valamint allami tamogatasok modosulasait vezeti at, tehat emiatt sziikseges a 
koltsegvetesi rendelet modositasa. Tajekoztatom a kepviseldtarsaimat, hogy az eloterjesztest februar 
17-en, tehat mult het csutortokon, az eloterjesztes 3-as szamu mellekletet, a konywizsgaloi jelentest 
pedig februar 18-an penteken potkezbesitessel kaptak meg. Az eloterjesztest a bizottsagok, a 
Kulturalis, Civil, Nemzetisegi, Sport- es Eselyegyenldsegi Bizottsag kivetelevel, megtargyaltak, a 
napirend vitajat megnyitom. Szobeli kiegeszitesem nines, kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy 
vannak-e kerdeseik az eldterjesztessel kapcsolatban. Nem latok ilyet. Kerdezem a Tisztelt 
Frakciovezetoket, hogy kivannak-e szolni az eloterjeszteshez. Nem. Koszonom szepen, nem latok 
ilyet. Kerdezem a Tisztelt Kepviselocsoportok tagjait, kepviseloket, hogy kivannak-e hozzaszolni. 
Uyen szandekot sem latom, bocsanat, Szilagyi Demeter kepviselo ur, parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Egy kerdest en folirtam magamnak, mindjart meg fogom 
talalni. Igen, osszessegeben azert az jol latszik ebbol az eloterjesztesbol, hogy milyen mennyisegu 
tartalekok allnak rendelkezesre, alltak mar rendelkezesre a tavalyi evben. Ugye, ezek kerulnek majd 
a kovetkezo eldterjesztesben atvezetesre szabad maradvanykent az idei koltsegvetesbe, de nem 
beszel a fejlesztesi tamogatasokrol, amik parkoltak az Onkormanyzat szamlajan, es nem kezdtek 
vele az erdemben semmit. De nekem egy kerdesem volt csak, igazabol aprosag, hogy itt szerepel 
egy olyan az eloterjesztes 4. oldalan, hogy volt egy vallalkozoi est, ami 6 es fel millio forintba 
keriilt. Hogy az mi volt, hogy mire koltottunk?

Piko Andras
Az nem volt, az egy eloiranyzat szerintem, es vallalkozoi est marcius 10-en keriil megrendezesre, es 
termeszetesen a Tisztelt Fideszes Kepviseloket is elvarjuk oda is.

dr. Szilagyi Demeter
Ertem, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Amennyiben nincsen mas hozzaszolas, akkor szavazasra bocsatom a 2021. evi 
koltsegvetesrol szolo rendelet modositasarol szolo 3 §-bol allo rendeletet eloszor. Elfogadasahoz 
mindsitett tobbseg kell. Kerem a Tisztelt Kepviseloket, hogy szavazzunk! 15 igen szavazattal 
elfogadtuk a rendelet modositasat.
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BUDAPEST JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETE 15 1GEN, 0 
NEM, 0 TARTOZKODASSAL ELFOGADJA ES MEGALKOTJA BUDAPEST 
JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETENEK 5/2022. (II. 24.) SZ. 
ONKORMANYZATI RENDELETET A 2021. EVI KOLTSEGVETESROL SZOLO 5/2021. 
(II. 25.) ONKORMANYZATI RENDELET MODOSITASAROL.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly; Jogi es 
Szervezesi Ugyosztaly, Szervezesi Iroda

Pik6 Andras
Most szavazasra bocsatom a Jozsefvarosi Nemet Onkormanyzattal megkotott, 02/86-1/2021. sz. 
tamogatasi szerzodes modositasarol szolo 2 pontbol allo 1. hatarozati javaslatot. Minositett tobbseg 
kell hozza. Kerem, hogy szavazzunk! 15 igen a szavazati arany, elfogadtuk a hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
45/2022. (II. 24.) hatarozata

a Jozsefvarosi Nemet Onkormanyzattal megkotott, 02/86-1/2021. sz. tamogatasi szerzodes 
modositasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy

1. a Jozsefvarosi Nemet Onkormanyzattal megkotott, 02/86-1/2021. sz. tamogatasi szerzodes 5.3. 
pontjat az alabbiak szerint modositja:

„5.3. A tamogatas felhasznalasanak
kezdd idopontja: 2020. oktober 1.
vegso idopontja: 2021. december 31.

A penziigyi teljesftes vegso idopontja: 2022. marcius 15.
A felhasznalast dokumentalo szamlak, szamviteli bizonylatok, egyeb dokumentumok 
teljesitesi idopontjanak a felhasznalasi idoszaknak megfeleld keltezesunek kell lennie.”

2. felhatalmazza a polgarmestert a Tamogatasi szerzodes modositasanak alairasara.

Felelos: polgarmester
Hatarido: az 1. pont eseteben a dontes napja, a 2. pont eseteben 2022. marcius 4.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Jogi es Szervezesi Ugyosztaly
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Piko Andras
Most pedig a Jozsefvarosi Roma Onkormanyzattal megkotott tamogatasi szerzodes modositasarol 
szolo 3 pontbol allo 2. hatarozati javaslatot bocsatom szavazasra. Szinten mindsitett tobbseg 
sziikseges hozza. 15 igen szavazattal elfogadtuk ezt is, egyhanguan.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete 
46/2022. (II. 24.) hatarozata

a Jozsefvarosi Roma Onkormanyzattal megkotott, 02/106-1/2021. sz. tamogatasi szerzodes 
modositasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy

1. a Jozsefvarosi Roma Onkormanyzattal megkotott, 02/106-1/2021. sz. tamogatasi szerzodes 5.2. 
pontjat az alabbiak szerint modositja:

,.5.2. A tamogatas felhasznalasanak
kezdo idopontja: 2021. januar 1.
vegso idopontja: 2O22.marcius 15.

A felhasznalast dokumentalo szamlak, szamviteli bizonylatok, egyeb dokumentumok teljesitesi 
idopontjanak a felhasznalasi idoszaknak megfeleld keltezesunek kell lennie.”

2. a Jozsefvarosi Roma Onkormanyzattal megkotott, 02/106-1/2021. sz. tamogatasi szerzodes 6.3. 
pontjat az alabbiak szerint modositja:

„6.3. A Tamogatott a tamogatas felhasznalasarol legkesobb 2022. aprilis 15-ig koteles 
irasban szakmai zaro beszamolot es penziigyi zaro elszamolast kesziteni es atadni a 
Tamogato szakmailag illetekes szervezeti egysege (Jogi es Szervezesi Ugyosztaly) reszere.
A Tamogato reszerol a szakmai beszamolo es penziigyi elszamolas elfogadasara es a 
teljesites igazolasara a polgarmester jogosult jelen szerzodes 6.5. pontjaban feltiintetett 
hataridon belul.”

3. felhatalmazza a polgarmestert a Tamogatasi szerzodes modositasanak alairasara.

Felelds: polgarmester
Hataridd: az 1. es 2. pont eseteben a dontes napja, a 3. pont eseteben 2022. marcius 4.

A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Jogi es Szervezesi Ugyosztaly
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Napirend 3. pontja
Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jdzsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi 
koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

Piko Andras
A 3. napirendi pont targyalasa kovetkezik, „Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jdzsefvarosi 
Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz 
kapcsolodo dontesek meghozatalara”. Az eldterjesztes kezbesitese 2022. februar 15-en, tehat a 
torvenyi hatariddre megtortent. A Kepviseld-testiilet tehat most megtargyalja az ez evi 
koltsegvetest, melyrol reszletes informacidt egyebkent a nezdink az Onkormanyzat honlapjan 
talalnak. Tajekoztatom kepviselotarsaimat, hogy 2022. februar 18-an penteken az eloterjeszteshez 
elbterjesztdi kiegeszitest, valamint csere 5-os szamu mellekletet kaptak potkezbesitessel. Az 
eldterjesztes 8. szamu mellekletet a Jdzsefvarosi Erdekegyezteto Tanacs ulesenek jegyzokonyvi 
kivonatat a helyszinen kaptak meg a kepviselok. Az eloterjesztest a bizottsagok a Kulturalis, Civil, 
Nemzetisegi, Sport- es Eselyegyenldsegi Bizottsag kivetelevel megtargyaltak. Tajekoztatom a 
kepviseloket, hogy csere rendelet-tervezet 12. § (5) bekezdeseben az 50.000 forint/fo/hd osszeg 
helyett 150.000 forint/fo/hd osszeg a helyes, erre mddosul tehat. Tajekoztatom a nezoinket, illetve a 
kepviseloket, hogy a koltsegvetesi vitaban megemelt idokeret all a kepviselok rendelkezesere, tehat 
3-szor 5 percben tudnak hozzaszolni a kepviselocsoportok vezetdi es a kepviselok is a napirend 
vitajahoz. Nem szoktam eloterjesztokent szobeli kiegeszitessel elni, de a koltsegvetes eseteben 
kivetelt kell tenni, ez nemcsak szokas, hanem kbtelessege is a polgarmesternek, aki felelos a 
koltsegvetes beterjeszteseert. Politikai felelosseget visel, es akinek meg kell tudni vedenie ezt a 
koltsegvetest, illetve kepviselnie kell azt a politikat, amelyet ez a koltsegvetes vissza kell, hogy 
tukrozzon. Ugyhogy egy polgarmesteri beszeddel kesziiltem, ezt halljak most. Tisztelt Kepviselo- 
testulet! A most benyujtott koltsegvetessel uj korszakot fogunk kezdeni. Szilagyi Demeter kepviseld 
ur, parancsoljon! Bocsanat, elnezest, nem vettem eszre!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Igen, az idokeretekkel kapcsolatban szeretnem a 
tajekoztatast kemi, hogy a megemelt idokeretek, azok az eldterjesztd expozera is vonatkoznak-e? 
Tehat az eloterjesztoi expozenak mi az idokerete? Koszonom!

Piko Andras
Ott nines.

dr. Sajtos Csilla
Tisztelt Kepviselo-testiilet! Az SZMSZ 20. § (2) bekezdes f) pontja szabalyozza a hozzaszolasokat 
a targyalas rendjeben. Ezek a kepviseloi hozzaszolasok. A levezeto elnokre vonatkozdan nem 
tartalmaz idokorlatot.

8



Piko Andras
Koszonom szepen! Folytatnam az elkezdett beszedet. Tehat Tisztelt Kepviselo-testulet! A most 
benyujtott koltsegvetessel uj korszakot kezdiink. Az elmult 2 evben a dolgunk az volt, hogy felelds 
gazdalkodassal vedelmet nyujtsunk a jozsefvarosiaknak, hogy veget vetve az elozo keriiletvezetes 
pazarld gazdalkodasanak, biztositsuk, es a legraszorultabbak szamara a jarvany alatt kis bovitsuk a 
jozsefvarosiaknak jaro onkormanyzati szolgaltatasokat, es, hogy megvedjuk oket a peldatlan 
kormanyzati megszoritasoktol. Ezekre az intezkedesekre, a felelds gazdalkodasra szukseg volt, es 
ennek koszonhetoen sikerrel vetttik az akadalyokat. Most megerosodve es sajat erdfesziteseinknek 
koszonhetoen jobb gazdasagi helyzetben tervezhetjiik a kbvetkezo evek fejleszteseit, mint 
korabban. Kulonbsen noveli az eredmenyeink erteket, hogy ugy ertuk el azokat, hogy nem 
tudhattuk, milyen ujabb csapast hoz a holnap, milyen melyre viszi a gazdasagot a valsag, es milyen 
ujabb politikai bosszuhadjarat kereteben vonnak el toltink ujabb es ujabb milliardokat. De ez ma 
mar a mult. A jelen, a jovo a felelds gazdalkodassal lehetove valt fejleszteseke, melyet 3 nagy 
celunk kore szerveztunk. Az elso es legfontosabb a gyerekbarat onkormanyzat, amelyet fel 
kivanunk epiteni. Jozsefvaros olyan hely lesz, amelyben minden fejlesztesunket at kell hasson a 
gyerekeink joletenek biztositasa. Iden az infrastrukturalis fejlesztesekre koncentralunk, majd 200 
millidt forditunk az ovodaink felujitasara, pontosan annyit, amennyi ugyanerre a celra szant 
fejlesztesi forrast a Fidesz elvett a keruleti gyerekektol 2020-ban. 127.000.000 Ft-bol ujitjuk meg a 
keruleti jatszdtereket, folytatjuk es bovitjuk a meltan nepszenive valt ovodai programjainkat, 
minden dvodankban angol nyelvoktatas kezdodik es uszasoktatas is. Minden tamogatast megadunk 
az ovodapedagogusainknak, a Kormany helyett pdtoljuk az inflacid miatt elegtelen kbzetkeztetesi 
normativak okozta hianyokat, tehat plusz zoldseget es gyumblcsot biztositunk majd a 
gyerekeinknek. 2023-tol pedig nekilatunk a keruleti szocialis ellatasok, csalad- es gyermekbarat 
kozpontu atalakitasanak. Ha a gyermekeinknek boldog gyermekkort biztositunk, akkor elegedettek 
lesznek az idekoltozd fiatal csaladok is, megerosodik es egyiitt marad a helyi kozosseg. Ez jelenti 
Jozsefvaros jovojet. Celunk egy elhetobb es zdldebb kerulet, amely evrol-evre jobb eletminoseget 
kepes biztositani az itt eloknek. Errol szbl a „Jdzsefvaros koztereiert” programunk. Folytatjuk a 
koztisztasagi kapacitasaink boviteset. Meg 2019-ben valamivel tobb mint 900 millidt koltott az 
Onkormanyzat kbztisztasagra es kbzteriilet-fenntartasra, iden tobb mint 1.000.000.600 millidt. Iden 
is vesziink uj takaritogepet, uj koztisztasagi munkatarsak dolgoznak majd, uj kozveceket nyitunk, uj 
szemeteseket szereliink fel, es ismet lesznek, sot, bovitjuk a faltbl-falig takaritasokat. Hiaba allitjak 
ennek ellenkezdjet, ennek eredmenye mar latszik a kerulet utcain, es iden meg jobban fog latszani. 
Iden 200 fat iiltetunk ki szerte Jdzsefvarosban, majd 131 millidt forditunk erre, 20 millidt az uj 
zoldfeliiletek kialakitasara, es folytatjuk, illetve befejezzuk jelentos kdzteriileteink megujitasat. 
Felujitjuk a Prater es a Tomo utcat, atadjuk az ujratervezett zdld es nem agyon terkovezett Dery 
Miksa utcat, felujitjuk a Somogyi Bela utcat es a Horvath Mihaly teret. Osszesen 2.000.000.000 Ft- 
ot szanunk kozter-fejlesztesre. Az Onkormanyzat a rabizott kozvagyonnal a kozjot szem elott tartva 
a koz erdekeben kell, hogy gazdalkodjon. Ennek az alapelvnek kivanunk megfelelni, amikor 
atalakitjuk a kerulet vagyongazdalkodasat, es az ebbol folyd beveteleket Jozsefvaros berhazainak es 
berlakasainak felujitasara forditjuk annak erdekeben, hogy enyhitsuk a kerulet lakossagat sujto 
lakhatasi valsagot. Ez a valtozas mely lesz es radikalis. Uj korszakot nyit Jozsefvaros eleteben. 
Veget vetunk annak, hogy az Onkormanyzat vagyongazdalkodasat nem a feladatok ellatasa, hanem 
egyedul az ingatlanok ertekesitese hatarozza meg. 2010 es ’19 kozott az elozo varosvezetes 
13.000.000.000 Ft ertekben adott el ingatlanokat, es ebbol egyetlen filler sajat forrast nem szant a 
sajat ingatlanai felujitasara, csak unios forrasbol koltott erre vagy 400 millidt a 
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kormanytamogatasbol. A sajat ingatlanallomanyukat tudatosan elhanyagoltak, egyediil a tarsashazi 
palyazatokra koltottek, arra viszont rengeteget. Az utolso 2 evukben 5.000.000.000 forintot. Ez a 
faek egyszerusegu szisztema nem igenyelte sem az Onkormanyzaton beliili szocialpolitikat, sem 
pedig a vagyongazdalkodast vegzo ceg feladatellatasat, hiszen ami feladat lett volna, azt a 
tarsashazak maguk menedzseltek, a sajat ingatlanra meg, mint mondtam, nem koltottek. Annyira 
nem, hogy 10 ev alatt sem voltak kepesek legalabb arra, hogy felmerjek az iiresen allo lakasok 
muszaki allapotat, azt is nekiink kellett megoldanunk 2020-ban. Az igy elertektelenedd es 
hasznalhatatlanna valo ingatlanokat pedig folyamatosan lehetett ertekesiteni. Ha nem szakitunk 
ezzel a vagyonfelelo rendszerrel, akkor 10 ev mulva talan egyaltalan nem marad hasznalhato es 
lakhatasra alkalmas haza az Onkormanyzatnak, es veglegesen tbnkremenne a lakasallomanyunk 
nagy resze, ezert at fogjuk alakitani a vagyongazdalkodast. Visszaepitjiik es felfejlesztjiik a JGK 
feladatellatasat, es az elmult evtizedben a Fidesz hanyagsaga miatt hasznalhatatlanna valo 
ingatlanok ertekesitesebol befolyo beveteleinkre alapozva elkezdjiik a jozsefvarosi berhaz- es 
berlakas-fejlesztesi programot. Az bnkormanyzati ingatlanallomany fejlesztesere iden masfel 
milliard forintot tervezunk, mikozben tobb mint felmilliard forintot forditunk a tarsashazak 
tamogatasara is. Ahhoz nem kell sok gogyi, nem kell sok esz, talan egy kockas fuzet is elegendo, 
hogy egy onkormanyzat eladogassa a rabizott vagyont, megszabadulva ezzel a nehez, koltseges 
feladatoktol, es a befolyo bevetelekbol, a kbtelezd feladatellatast elhanyagolva, kbnnyebb utat 
valasztva az onkent vallalt feladatokra koltse a beveteleit. Ezzel a feleldtlen politikaval szakitunk 
most. Vallaljuk es ellatjuk a kotelezd feladatokat, a beveteleinkbol enyhitjuk a lakhatasi valsagot, es 
alkalmassa tessziik az Onkormanyzat Hivatalat, intezmenyeit es gazdasagi tarsasagait az elbdeink 
altal elhanyagolt feladatok ellatasara. Ezert inditjuk el azt a programunkat, amelynek reven 
munkatarsaink vegre valodi megbecsulest kaphatnak. Az intezmenyeinknel es a gazdasagi 
tarsasagainknal iden 10%-os berfejlesztest biztositunk, a Hivatalban pedig 3 ev alatt 25%-kal 
emeljuk az illetmenyalapot. 2017-ben 47.500 Ft volt az illetmenyalap, ezt emeltek elodeink 2018 
juliusaban 52.000-re, es ezzel a fovarosi keriiletek kdzbtti rangsor utolso helyeinek egyiket sikerult 
elcsipnie Jozsefvarosnak. Ennyi volt az illetmenyalap 2019 oktobereben is. Mi emeltiik 55.000-re 
tavaly, iden 60.000-re fogjuk emelni, es a tobbsegiink vallalta, hogy jbvore 65.000-re emeljuk majd 
ezt az illetmenyalapot. 3 ev alatt Onok 9 es fel szazalekot emeltek, mi 25%-ot fogunk. Onok 
elszipkaztak a Kormanyhivatalba a kerulethez, a valodi kozszolgalathoz kevesbe kotodo 
szakembereket. Mi ujra fogjuk epiteni a Hivatalt. Fejlesztjuk es bdvitjuk az Onkormanyzatot. Iden a 
Hivatalban 27 munkatars kezdheti meg a munkat annak erdekeben, hogy az Onkormanyzat meg 
magasabb szinvonalu es iigyfelbaratabb szolgaltatasokat tudjon nyujtani a kerulet lakossaganak. 
Ezert alakitjuk ki es adjuk at iden az Onkormanyzat uj iigyfelszolgalatat, melyre 150 milliot 
koltunk, es ugy tervezziik, hogy 2024-re a JGK is uj lakossagi ugyfelszolgalattal varja majd a 
keriiletieket. Az Onkormanyzat a jozsefvarosiakert dolgozik, de nem nelkiiluk. Tovabbra is 
elkbtelezettek vagyunk abban, hogy minel tobb dontesunkkel kapcsolatban kerjuk ki az d 
velemenyuket. Igy tettiink a parkolasi koncepciotol kezdve a lakasrendeleten keresztiil a 
vagyongazdalkodasi tervig. Ezert talalkozunk veliik havonta rendszeres kbzossegi fogadooraikon, 
es ezert inditjuk utjara iden a reszveteli kdltsegvetesiinket is, melynek kereteben 120.000.000 Ft 
ertekben donthetnek kozvetleniil a kerulet lakosai az oket szolgalo fejlesztesekrol. Tudjuk, hogy a 
jozsefvarosiak nem csak reszt akamak venni az eletiik alakitasaban, de reszesulni is szeretnenek a 
dontesekbol es legfokeppen az oket szolgalo, eletuket javito eredmenyeibol. Az uj korszak elso 
koltsegvetese ennek a lehetoseget teremti meg, es ez a koltsegvetes az adott korulmenyek kozott az 
optimalis mertekben teljesiti azt a politikai programot, amelynek a kerulet lakossaga 2019 oszen 
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tobbseget szavazott. En es a tobbsegi frakcio minden tagja, minden kepviseldje ezt tartja szem elott. 
Ez a feladatunk es ez a kotelessegiink, ennek a programnak a megvalositasa. Ezzel bizta meg oket a 
valasztok tobbsege, es nem azzal, hogy mas, mondjuk a Fidesz altal, senki altal nem ismert 
programjat vigyek sikerre. Mi a sajat programunkat akarjuk sikerre vinni, es ezert kell, ezert fogjuk 
megszavazni a 2022-es koltsegvetesunket, mert ez a jozsefvarosiak erdeke. Koszonom szepen a 
figyelmet! Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, van-e kerdesiik az eldterjeszteshez. Voros Tamas 
kepviselo ur, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen’ Ugyhogy, ha polgarmester ur lesetal a podiumrol, akkor el is kezdhetiink 
dolgozni es erdemi kerdesekkel foglalkozni. Az egyik kerdesem az lenne, hogy a szocho csokkent, 
ugye, mint ismert, es ezt nem latjuk a koltsegvetesben, vagy nem tudjuk, hogy betervezesre keriilt 
volna. Erie szeretnek majd valaszt kapni elso korben. Koszonom, elso korben ennyi!

Piko Andras
Koszonom szepen, Szilagyi Demeter kepviselo ur kerdese kovetkezik.

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Egy rbvid kerdes, csak az, hogy jegyzd asszony 
helyenvalonak tartja-e, csak, hogy azert, hogy a polgarmester ur el tudja mondani a politikai 
indittatasu beszedet, maskepp ertelmezi az SZMSZ-unket, ami teljesen egyertelmuen fogalmaz. 
hogy az eloterjesztonek 3 perces expozeja van, de ezt mar inkabb csak a sajat magunk 
szorakoztatasa vegett kerdezem, mert tudjuk, hogy kampany van es polgarmester ur is ebben 
aktivan reszt vesz. Szeretnem... Igen, arra van 3 perc, a szdbeli kiegeszitesre a 20. § szerint.

Piko Andras
Ez nem szobeli kiegeszites volt, bocs!

dr. Szilagyi Demeter
Ertem. Ez egyebkent jellemzd, hogy igy kezelik a jogszabalyokat, hogy eppen ahogy a 
legmegfelelobbnek ertekelik, de mindegy, terjiink vissza a napirend rabsagaba, ezt tenyleg csak egy 
ilyen kis szosszenet volt. Szeretnek tajekoztatast kemi azzal kapcsolatban, hogy a Danko utcai 
(gong) dvodanak a bezarasa, az milyen formaban, hogy nyerik meg, milyen koltseghatasokkal 
szamol az Onkormanyzat ebben a vonatkozasaban, milyen tipusu egyeztetesek tortentek a szulokkel 
a reszveteliseg jegyeben, akar egyebkent a befogado intezmenyek vonatkozasaban? Enol szeretnek 
egy reszletes tajekoztatast kemi. Szeretnem megkerdezni azt, hogy a tavalyi evi bazishoz kepest 
hogyan terveznek a tanacsadoi szerzodesekkel. Ugye, polgarmester ur jelezte, hogy sokkal tobben 
fognak a Hivatalban is dolgozni. Nagyon remeljuk, hogy ezek nem talan ujabb tanacsadok lesznek a 
mar meglevo tomenytelen mennyisegu tanacsadohoz kepest. Szeretnek kerni egy merleget a tavalyi 
evre vonatkozoan, es ahhoz kepest, hogy iden mennyivel tervez az Onkormanyzat. Szeretnem 
megkerdezni, hogy a kisebbsegi onkormanyzatok vonatkozasaban emeljek ki, hogy milyen tipusu 
tamogatasokkal es milyen tipusu lehetosegekkel (gong) talalkoznak a kisebbsegi onkormanyzatok.
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Pik6 Andras
Bocsanat, nem tudom, hogy technikailag megoldhatd-e, de nyilvan kepviseld urat is zavarja, meg 
mindenkit, hogy ugye, itt van egy egyperces idokeret, de nem eletszeru, tehat a kepviselok most 
koltsegvetesi vitaban annyit kerdeznek, amennyit indokoltnak tartanak, tehat szerintem, ha ki tudjuk 
kapcsolni, akkor en ezt tudom, azt hiszem kezelni, anelkul, hogy folyamatosan pittyegne, 
parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen! Jo, tehat hogy a kisebbsegi dnkormanyzatok milyen anyagi tamogatasokat 
kapnak, melyek azok, amik palyazat jelleguek, melyek azok, amelyek ezekbol az onkormanyzat 
reszere atadott forraskent programszervezesre, egyebekre vonatkozik? Szeretnem kuldn 
megkerdezni, hogy a Jozsefvarosi Ciganyzenekar mukodesere mennyit tervez az Onkormanyzat 
iden forditani? Egyeldre ennyi, koszonom szepen! Illetve, bocsanat, egy iigyrendi javaslatot tehetek 
itt a kerdes kozben?

Piko Andras
Szerintem igen.

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom! Egy iigyrendi javaslatom lenne, hogy tekintettel arra, hogy nagyon sok kerdes van, 
amelyek nagyon sok valaszt generalnak, szeretnem kemi, hogy legalabb 2 kor kerdes-valasz 
lehetoseget biztositsa polgarmester ur, hogy ha a feltett kerdesekre adott valaszokra adott esetben 
ujabb kerdeseket generalnak, akkor ezeket minel jobban tisztaba tudjuk tenni, koszonom szepen!

Piko Andras
Kerdezem jegyzd asszonyt, hogy van-e ennek barmifajta olyan akadalya, mert lebonyolitas 
szempontjabol most vagy az van, hogy 100 kerdest osszegyujtiink, es aztan utana vagy meg tudjuk 
valaszolni vagy nem, vagy csinalunk 2 kort. Tehat most egy kor lemegy, megallunk, valaszolunk es 
aztan utana egy masik kor lesz. Nyilvan sok kerdese lesz a kepviseloknek.

dr. Sajtos Csilla
Tisztelt Kepviseld-testulet! Az SZMSZ-iink a kerdeseknel az idotartamot szabalyozza, a korok 
szamat nem, tehat tulajdonkeppen azt, hogy hanyszor kerdezhet a kepviseld, azt jelenleg sem 
szabalyozza.

Piko Andras
Ez iigyrendi javaslat volt, amit en tamogatok. Ugyrendi javaslatrol vita nelkiil kell szavaznunk, 
ugyhogy kerem a Tisztelt Kepviseldket, hogy szavazzunk most! Koszonom szepen, 16 igennel 
elfogadtuk azt a lebonyolitast a kerdesek tekinteteben, hogy 2 kort csinalunk. Egy kort most, is 
egyet kicsit kesobb, tehat ketszer valaszolunk.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testuletenek 
47/2022. (II. 24.) hatarozata

(16 igen, 0 nem, 0 tartdzkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy ddnt, hogy elfogadja dr, Szilagyi 
Demeter kepviseld ugyrendi javaslatat, hogy a polgarmester biztosftsa a lehetoseget a ket kor 
kerdes-valasz alkalmazasara.

Piko Andras
Nem akarom ezt tovabb, szerintem ez boven elegendo arra, hogy a kerdeseket kezeljtik. 
Parancsoljanak! Juharos kepviseld ur, parancsoljon!

Dr. Juharos Robert
Igen. Polgarmester ur, eldszbr is szeretnek gratulalni, mert egyre komolyabb beszedeket mond itt 
ilyen expoze cimen, de azert megis megkerdeznem, hogy tudja-e, hogy melyik napirendrol beszelt, 
illetve ismeri-e a beterjesztett anyagot, mert hogy ugy okozati osszefugges, meg koze a ket 
mondanivalonak egymashoz nagyon nincsen. Tehat amit be tetszettek terjeszteni, az valami egesz 
mas olvasattal bir, mint amirol itt a polgarmester ur beszelt, ezert en illo tisztlettel azt gondolom, 
hogy az lenne a helyes, hogyha polgarmester ur kicsit felrevonulna, attekintene, hogy mit is 
terjesztettek be, aztan utana megismetelne, esetleg kiserletet tenne valami, hogy mondjam, 
kozelebbi... Igen, a kerdes az az volt, hogy ismeri-e egyaltalan az anyagot, meg ismeri-e egyaltalan 
a keriilet allapotat, mert jelen pillanatban az a helyzet, hogy egeszen mas, tehat antagonisztikus 
ellentet fesziil akozott, amit beterjesztett, meg amit elmondott. Es ezert ez nem helyes, es ezert azt 
gondolom, hogy nagyon nehez vitanak allunk megint elebe, hogyha egesz masrol kell beszelni, meg 
egesz masrol beszelnek, mint ami tenyszeruen le van irva.

Piko Andras
Oke. Szerintem ez egy olyan kerdes, amit most kell megvalaszolni. En melyen meg vagyok 
dobbenve es le vagyok sujtva, 2 es fel ev utan ra kellett jonnom, hogy On nem kedvel engem 
(nevetes a hatterben), es hogy nem tart nagyon sokra. En ezt tudom viselni, ennel komolyabb 
valaszt ne varjon tolem, ez egy nagyon komolytalan hozzaszdlas volt. Voros Tamas kepviseld ur, 
parancsoljon!

Voros Tamas
Ne haragudjon, polgarmester ur, de hogyha On komolytalankodni kezd a koltsegvetessel, akkor ne 
lepodjon meg, hogyha erre valaszt kap. Egyebkent valid volt a kerdes, mert amit On elmondott, 
annak az egvilagon semmi koze nincsen ahhoz a koltsegveteshez, amit beterjesztett. Teljesen 
SZMSZ-szerutlenul elmondott beszede ezzel ellentetes. En azt szeretnem megkerdezni, hogy ugye, 
lattuk a koltsegvetes foszamainal, hogy minden idok legmagasabb foosszegu koltsegvetesevel fog 
dolgozni az Onkormanyzat. En szeretnem megkerdezni, es szeretnek arra egyertelmu valaszt kapni, 
hogy sikeriilt-e feloldani az elozo evben megtalalt masfel milliard forintnak a rejtelyet, es egesz 
pontosan mennyi szabad forrassal szamol az Onkormanyzat, mert magabdl az eldterjesztesbbl az 
latszik, hogy boven van forras barmilyen elkepzelesre, csak hozza kene kezdeni a munkahoz. Ez 
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lenne a tiszteletteljes keresem, hogy ezt bontsak ki nekiink, es azt is, hogy ezek az dsszegek, ezek 
mibol tevodnek ossze, tehat melyek voltak azok a koltsegvetes, az elozo koltsegvetesben el nem 
koltott forrasok, amelyek alapjan ezek a fejlesztesi tetelek most szerepelhetnek a koltsegvetesben? 
Koszonom!

Pik6 Andras
Koszonom szepen, Szilagyi Demeter kepviselo ur, parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Tovabbi kerdesem, hogy emlitette polgarmester ur az 
expozejaban, az eloterjesztoi expozeban, hogy tobblet eroforrast biztositanak, tehat tobb 
munkavallalo fog a koztisztasagert dolgozni. Szeretnem, hogyha ramutatnanak, hogy ez pontosan 
hoi jelenik meg. Szeretnem megkerdezni az FKF-fel kotendo tobb mint 10.000.000 forint erteku 
szerzodesben mely kozteruletek erintettek. Szeretnem megkerdezni, hogy milyen celt fog szolgalni 
12.000.000 Ft-os osszegert egy arokaso traktor. Szeretnem megkerdezni, hogyjol latom-e, hogy a 
„Vilagos kapualjak” palyazatra 0 forintot tervez az Onkormanyzat az idei evben. Szeretnem 
megkerdezni, hogy miert csokkent a lakhatasi tamogatas, a gyogyszertamogatas az elsd osztalyosok 
tamogatasa, szuletesi tamogatas, az etkezesi tamogatas, az oltasi tamogatas, apoIasi tamogatas es 
meltanyossagi tamogatas osszege a tavalyi evhez kepest. Szeretnem megkerdezni azt, hogy milyen 
forrast tervez az Onkormanyzat az idei evben a 13. havi juttatasok vonatkozasaban. Egyelore ennyi, 
koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Egry Attila kepviselo ur!

Egry Attila
Koszonom a szot, polgarmester ur! Az eloterjesztes megemliti a kaptalanfuredi tabomal a 
lekoteseket az ertekpapir tekinteteben, aminek van kamatbevetele. Azt nem latjuk, hogy ez a 
kamatbevetel ez maradna-e a kaptalanfuredi tabomal. Ezt ugy gondolom, hogy ott kell tartani 
jogszabaly szerint is, es nem lehet, nem lehet elsullyeszteni a nagy kalapban. A masik kerdesem az 
lenne, hogy a hihetetleniil nagy osszegu szabad maradvanynak a reszletes bemutatasat meg tudjak-e 
tenni. Ugye, ami 3.000.000.000 folott van, mint szabad maradvany a sajat bevallasuk szerint is, es 
egyebkent meg rekordmagas a feladattal terhelt athozat. Valamint az lenne a kerdesem, hogy miert 
biintetik Szili-Darok Ildiko alpolgarmester asszonyt a 0 Ft-os alpolgarmesteri kerettel. Kivancsiak 
vagyunk, hogy hogy sikerult neki ilyen sikereket elemi? (nevetes a hatterben) Es a masik pedig, 
hogy az idei evben is nehany milliardnyi ingatlan-ertekesites szerepel. Meg tudna polgarmester ur 
indokolni, hogy ha ezt most az expozeban On feleldtlennek nyilvanitotta, akkor a sokadik eve, most 
mar pontosabban 3. eve, miert folyamatos ingatlan-ertekesitest folytat az Onkormanyzat, amelyet 
raadasul meg nem is forgatott vissza a korabbi evekben az Onkormanyzat a keriiletre vagy az itt 
elokre, hanem csak tartalekolt? Illetve, hogy a szovegben miert olyan elkeseredetten fr arrol, hogy 
nem tud adot emelni, es nem tudja a keriileti vallalkozasokat tovabb sanyargatni? Miert nem tud 
feliilemelkedni ezen a kerdesen? Es a kormanyzati peldamutatas, ahogy az adoknak a csokkentese, 
es az embereknek es a vallalkozasoknak a tamogatasat latja es latszodik ennek a sikere, miert nem 
probalja atemelni ezt a keriileti koltsegvetesbe is? Koszonom!
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Piko Andras
Koszonbm szepen! Azt gondolom, hogy Ferencz Orsolya kepviseld asszonnyal mindenki szolt, es 
akkor az elso kort le is fogjuk zami, mert mar betelt egy oldal biztosan. Juharos Robert kepviseld 
ur, parancsoljon! Ugye, nincsen idokeretuk addig kerdeznek, ameddig tudnak, haszndljak ki!

Dr. Juharos Robert
Veletleniil sem szeretnek ezzel visszaelni, bar az elozo megjegyzesere a polgarmester umak: nines 
olyan szemelyes problemam magaval, (nevetes a hatterben) csak az a helyzet, hogy mint 
polgarmester, vartam volna valamit. Harmadik eve terjesztik, a 3. kbltsegvetesuket terjesztik be, es 
azt gondolom, hogy 3 ev utan kell, hogy legyen Onokben annyi tisztelet a kerulet irant, hogy 
egyreszrol elaruljak vegre, 3 ev utan illik megismemi a keriiletnek a helyzetet, hogy milyen iranyt 
akamak szabni az Onkormanyzat gazdalkodasanak, milyen iranyt kivannak szabni a 
koltsegvetesnek? Tehat, hogy azok a trendek kitapinthatoak legyenek, transzparensek legyenek, 
amelyeket egyebkent a koltsegvetesi gazdalkodas szuksegszerusege magaval von. Tudjuk, hogy 
vannak ilyenek, el is mondtuk, hogy szuksegesek, nem akarok most ebbe a vitaba belemenni, de azt 
gondoltam volna, hogy ugy lenne illo, hogy 3 ev utan a polgarmester egy ilyen expozeban peldaul 
bemutatja, bemutatja polgarmester ur, bemutatja, hogy mit gondol a kerulet gazdalkodasi 
helyzeterol, a gazdasagi helyzeterol, es ezeket a trendeket, ezeket a sziikseges, adott esetben a 
koltsegvetes szerkezeti reformjat erinto kerdeseket, vegre elkezdik felvetni. Ez a 3. beterjesztett 
olyan koltsegvetes, amiben semmi ilyet nem latunk, ehelyett hallhattunk egy politikai, egy politikai 
speech-et, aminek a valdsaghoz semmi kbze nincsen. En azert megis azt vamam Onoktol, hogy 
ebben a vitaban, es ezt illo tisztelettel mondom, es kerdeskent is folteszem, kerdeskent is fblteszem, 
mert nem kaptam meg ra a valaszt, hogy mit gondolnak a keriiletnek a koltsegvetesi fo iranyairol, 
milyen trendeket kivannak szabni a gazdalkodasnak a jovdben, mert ad hoc jelleggel tortenik 
minden. Az elmult par esztendoben is igy tdrtent, es az az allitas, hogy nines koze a valdsaghoz 
annak, amit elmondott, hat, csak az elmult esztendoben 1,8 milliard ingatlanvagyont ertekesitettek, 
amit befolyattak a koltsegvetesbe. Nem tudjuk, hogy mit akamak ezzel kezdeni, egyaltalan nem 
latjuk az iranyat a koltsegvetesnek. A magyar gazdasag novekedesenek az Onok koltsegvetesehez 
mentoovet dobo, mentoovet dobo, az Onok tragikus kdltsegvetesenek mentoovet dobo 
eszkozrendszeret hogyan kivanjak atforditani a kerulet fejlesztesere? Enol egy hangot nem 
hallottunk. Az, hogy ugy nottek az adobevetelek, hogy folyamatosan nyoszorogtek, hogy nincsen 
penz, mikozben egyebkent annak ellenere nottek az adobevetelek, annak ellenere nottek az 
adobevetelek, hogy egyebkent szukseges kozponti adocsokkentesekkel talalkozunk folyamatosan. 
Onok meg azert nybszorbgnek, hogy adot szeretnenek novelni. Akkor most ez hogyan van? Es mi 
ennek az iranya? Van valami egyaltalan a fejiikben, latnak valamit a kerulet gazdalkodasarol? 
Szerintem egy ilyen koltsegvetesi expozenak errol kellett volna szolni. Errol egy hangot nem 
hallottunk. Ehelyett a Fidesz mocskolasat hallottuk, meg azt, hogy Onok milyen szenzaciosak. Ezt 
mind ertjiik, de nem ez van leirva.

Piko Andras
Kbszdndm szepen! Erre megint valaszolnom kell. Ugye, itt vagyunk egy teremben osszezarva, 
minden tiszteletem ellenere, ugye, nem tudjuk eldonteni azt a kerdest, hogy On keptelen megerteni 
azt, amit hallott vagy keptelen megerteni azt, amit hallott. Nyilvan meg tudom szavaztatni az ezen 
az oldalon iiloket. hogy vajon azoknak az elvarasoknak megfelelt-e az az expoze, amit On 
tamasztott. Valoszinuleg demokratikusan el is tudnank donteni. Nem hozom ilyen helyzetbe a
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Hivatal jelenlevo kepviseldit, illetve dolgozdit, hogy elmondjak Onnek, hogy egyebkent ertheto 
volt-e a polgarmestemek az expozejabol az, hogy merrefele fog menni a kovetkezo 3 evben 
Jdzsefvaros. Szerintem a kozvetitest, azt sokan neztek. Ezt a beszedet, hogyha kell, akkor kozze is 
fogjuk tenni, es majd nyilvanvaloan a valasztason vagy kesobb a valdban illetekesek, 
Jozsefvarosnak a lakossaga, el fogja mondani errol a velemenyet, mert eddig, amit Ontol hallottam 
ezzel kapcsolatban, az semmi mas, mint ertetlenkedes, es egyszeruen azt bizonyitja, hogy vagy nem 
figyelt, vagy tenyleg keptelen megerteni egyszeru magyar szovegeket. Ezen en nem tudok segiteni, 
szerintem mas sem. Szarvas Koppany Bendeguz, parancsoljon!

Szarvas Koppany Bendeguz
Ejnye-bejnye, polgarmester ur! Kerdeztek a fideszes kepviseldk. (nevetes a hatterben) Kerdezni 
szeretnek, hogy az uj koltsegvetesben a hivatali dolgozoknak a jovedelme atlagban mennyivel, hany 
forinttai fog valtozni nagyjabol, illetve hogy ez mekkora kiilonbseg az eldzd, mondjuk, 2014-19-es 
ciklushoz kepest. Szeretnem megkerdezni tovabba azt, hogy mennyivel tobb cel valosul meg a 
Piko-programban Sara Botond es Kocsis Mate polgarmesteri programjaihoz kepest. Es azt 
szeretnem kerdezni, hogy ebben az evben mennyivel, mekkora a kiilonbseg a tanacsadoi 
szerzodesekre koltott penz es a 2018-ban tanacsadoi szerzodesekre koltott penz kozott. Koszonom 
szepen!

Piko Andras
Koszonom, Ferencz Orsolya kepviselo asszony, parancsoljon!

dr. Ferencz Orsolya
Koszonom szepen! Nem csodalkozom, hogy Szarvas Koppany Bendeguznak szovegertesi 
problemai vannak, ennek mar sok tanujelet adta. Olvasni, olvasni, olvasni, de azt tudom mondani, 
hogy nem talalom, de lehet, hogy tehat erre van egy konkret valaszuk: a drogpolitikaval 
kapcsolatban milyen koltsegvetesi, finanszirozasi forrasokat kivannak dedikalni? Emberbarat 
Alapitvany ugyeben van-e eldterjesztesben konkret javaslat? Lehet hogy csak en nem talaltam, 
ugyhogy, ezeket vamam, illetve azt a fajta iranyt, ami Kocsis Mate, illetve Sara Botond 
polgarmestersege idejen eves szinten 20.000.000 forintos dedikalt dsszeg volt a drogprevencios es 
drogpolitikai programokra. Ezeknek a nyomat keresnem a koltsegvetesben, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, Satly Balazs kepviseld ur!

Satly Balazs
Koszonom szepen, polgarmester ur! Az lenne a kerdesem, hogy hogyan ertekeli a Kormany altal 
dobott mentoovet, aminek kereteben 580.000.000 forinttai kevesebb parkolasi bevetel folyt be az 
Onkormanyzathoz. Lehetseges-e, hogy ez a mentodv esetleg olombol keszillt? Illetve az lenne meg 
a kerdesem, hogy ugye, elhangzott fideszes kepviseldk oldalarol, hogy itt valamilyen gigantikus 
fddsszegu, rekordmagas fobsszegu kbltsegvetesiink van. Hogyha ezt, mondjuk, a 2018. evi 
modositott foosszeg melle tessziik, akkor kinek van igaza? Koszonom szepen!
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Piko Andras
Koszonom szepen! Jojjenek a valaszok, es ezek koziil Juharos kepviseld ur, meg enol az oldalrol is 
jott valasz arra, hogy miert nem koveti azt a gazdasagi programot a Jozselvarosi Onkonnanyzat, 
mint amit a Kormany mintakent, peldakent ele vetit. En azt gondolom, hogy a jozsefvarosiak azt 
tenyleg nem erdemelnek meg, tehat az a kormanyzati elvonasok mellett meg egy olyan ujabb csapas 
lenne, amit szerintem mar nem bimanak elviselni. Hadd szoljak errol par szot! Az Onok 
valsagkezelesenek az eredmenye 40.000 magyar halala, ez az egyik legmagasabb unios atlag. Es ezt 
lehet persze sulyozni, de a szamok azok, azok, ez a jarvany kezelesukrol szol. Matolcsy Gyorgy irta 
le, hogy az EU 27-ek kozott gazdasagi fejlettsegben 2019-ben a 20. helyrol, 2021 vegere a 21. 
helyre estunk. 2020-ban a magyar gazdasagi visszaeses a regio 11 orszaga koziil a 3. legmelyebb, 
mikozben az allamhaztartasi hiany es az inflacid a 2. legmagasabb volt. A valsagkezeles soran az 
Orban-kormany az unios orszagok kozott a legkevesebbet koltotte a lakossag es a kkv-k 
tamogatasara. Ezzel szemben szamolatlanul szorta a penzt a nagy allami es Orban kozeli cegek 
beruhazasainak tamogatasara. Mondok neveket: Szfjj Laszlo, Meszaros Lorinc, Garancsi Istvan es 
Paar Attila tarsasagai tobb mint 800.000.000.000 forintnyi kozbeszerzest nyertek a koronavirus 
alatt. Az EuroStat friss adatai szerint a magyar lakossag fogyasztasa ennek a kivald 
gazdasagpolitikanak a hatasara a 2. legkevesebb, tehat a 2. legszegenyebb orszag vagyunk az 
Eurdpai Unioban. Jozsefvarost is sulyosan... (hatterben hozzaszolds) EuroStat, vitatkozzanak 
veliik, ne velem! Jozsefvarost is sulyosan erinti a rossz kormanyzati lakaspolitika, es nem en 
mondom, Matolcsy Gyorgy, hogy teljesen kudarcos a Kormany. Tessek olvasni Matolcsyt. Egyre 
tobb, hogy mondjam, egyre tbbb figyelemremelto megallapitast szoktam talalnia mondataiban. Azt 
mondja, hogy az ingatlanpiaci arak robbanasszeru novekedese az elmult evekben sokkal 
drasztikusabb allami szabalyozast kovetelne, es szorgalmazta berlakasok epiteset. Nem hallottam 
ilyesmirdl. Ehhez kepest a Kormany tavaly a Borocz-fele lakas torvennyel a maradek 
onkormanyzati berlakas-rendszert is felszamolta. A Kormany semmilyen modon nem ismerte el az 
onkormanyzatok jarvanyiigyi teljesitmenyet, es nem biztositott a jarvanykezeleshez megnovekedett, 
jarvanykezeles miatt megnovekedett koltsegekhez az onkormanyzatoknak tobbletforrasokat. 
Tudom, mert 2021 aprilisaban mi is leiiltunk Fiirjes kormanybiztos urral beszelgetni errol, 
elmondtuk, hogy milyen koltsegeink keletkeztek, 0 azaz nulla forintot kaptunk, koszonhetoen a 
Kormanynak, meg nyilvan Onoknek. Elvontak az onkormanyzatoktol, most nem sorolom fol 
mindet, de tobb milliard forintot tesz ki a gepjarmuadd-reszesedes elvonasa, a reklamhordozokra 
kivetett epitmenyadd eltorlese, a kozteruleti parkolas veszelyhelyzeti ingyenesse tetele, a 
szolidaritasi hozzajarulas radikalis megemelese, a fovarosi cegek ev vegi iparuzesi addfeltoltesi 
kotelezettsegenek a megsziintetese, az IPA felezese, a budapesti kozlekedeshez kapcsolodo allami 
normativa adminisztrativ kesleltetese. Nagyon birom azt, amikor Onok szova teszik, hogy miert 
akarunk ilyen kbriilmenyek kozott adot emelni. Az a rettenetesen erdekes helyzet all eld, hogy 
amikor Szegeden vagy Jozsefvarosban adoemeles tbrtenik, vagy ennek a szandeka 
megfogahnazddik, akkor Onok elkezdenek tiltakozni. Amikor viszont Fonyod fideszes 
polgarmestere bejelentette, hogy tobb helyi adot tervez, akkor Onok hallgattak. Amikor Budafok 
adoemelesre keszul, akkor Onok hallgatnak. Ugye? Tudom, hogy ez a valasz, hogy kit erdekel? A 
jozsefvarosiakat peldaul erdekli mindaz, mindaz, amit es mindaz, amirol beszeliink, az 99%-ban a 
konkret jozsefvarosi lakosokat nem erinti. Ami a konkret jdzsefvarosi lakosokat erinti, az a 
bevetelnek a kiesese. Ugyhogy azt szeretnem mondani Onoknek, hogy ne ajanljak nekem a 
Kormany gazdasagpolitikajat, inert tudok meg jo nehany ervet mondani, nyilvan kell is majd, de ez 
katasztrofa. Ennel tenyleg sokkal jobbat erdemelnek a jozsefvarosiak, ugyhogy, szerintem ezt a 
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reszet, meg az addemeles reszet zarjuk is le a vitanak, hogyha Onbk is ugy gondoljak, hogyha nem, 
akkor meg folytathatjuk, es akkor teijiink at a konkret kerdesekre. Szocho, parancsoljon! Es azt is 
szeretnem, gazdasagi vezetd asszony, hogy vonjuk ossze azokat a kerdeseket, amelyekre nyilvan 
On tud valaszolni!

Horich Szilvia
Koszonom szepen! Tisztelt Polgarmester Ur! Tisztelt Kepviselb-testulet! Vbrbs Tamas kepviseid ur 
kerdesere: 13 szazalekos szocho-csbkkenes, termeszetesen ezzel szamoltunk, figyelembe vettiik a 
kbltsegvetesnel. Ha arra gondol, hogy miert nem latja a csokkenest, ugye, a szemelyi juttatasok 
jelentosen emelkednek. Nemcsak a berek, hanem az egyeb termeszetbeni juttatasok, es ennek mind 
szocho fizetesi kbtelezettsege van, tehat hiaba csokkent 2 szazalekponttal a szocho, ez miatt, mivel 
van letszamfejlesztes, van berfejlesztes, ezert ezt a csokkenest nem latja. Termeszetesen vannak 
erre szamitasaink, hogy egyebkent ez a 2% csbkkenes ez valojaban, igy onkormanyzati szinten, ha 
minden valtozatlan lett volna, akkor hogy jelent volna meg. Tanacsadoi. A Danko utcai ovoda 
bezarasaval kapcsolatosan, alpolgarmester ur, igen. Tanacsadoi szerzodesekkel kapcsolatosan: a 
tavalyi evhez kepest egy 11 %-os novekedessel tervezziik a tanacsadoi szerzbdeseket, viszont itt 
elhangzott egy olyan kerdes is Egry Attila kepviseid ur reszerbl, hogy miert buntetjiik Szili-Darok 
alpolgarmester urat, alpolgarmester asszonyt, elnezest kerek, hogy nines alpolgarmesteri kerete. Az 
6 alpolgarmesteri keretere tavalyi evben olyan szerzodesek lettek kbtve, amik athuzodnak az idei 
evre, hatarozatlan ideju, tehat ott pedig ugye, azert szerepel 0. Az 4,8.%-os csokkenest jelent, tehat 
a tavalyi evben 23.287.255 forint bsszegu tanacsadoi szerzodes szerepelt a kbltsegvetesben, a 2021. 
evi modositott kbltsegvetesben. Es 2022-ben pedig 25.870.000 forint, ez a 11 szazalekos 
nbvekedes. Voros Tamas kepviseid ur kerdesere: az 1,4 milliard forintos celtartalek fuggo tetelek 
rendezesere. Ugye, a 3-as modositasnal mar ebbdl 1.000.000.000 Ft felszabaditasra kerult azzal, 
hogy ugy latjuk, hogy nem lesz ra sziikseg, es a 400.000.000 forintot pedig meg azt mondtuk, hogy 
nagy valoszinuseggel, mivel meg nem sikerult minden tetelt rendezni, es ebbdl az ovadekok 
kepeznek egyebkent nagyon-nagy allomanyt, erre meg szuksegunk lehet. Az idei kbltsegvetesben, 
ugye, a 4-es modositasban lathato, hogy nem csokkent ennek a 400 millids maradvany 
celtartaleknak az bsszege, tehat van bsszefugges a 4-es mddositas es az idei kbltsegvetes kbzbtt. Az 
idei kbltsegvetesben az 5.1-es mellekletnel a 20700-as cim alatt 250.000.000 Ft bevetellel szemben 
400.000.000 Ft kiadast terveztiink, tehat ott jelenik meg a 400.000.000 kiadas, viszont ugy latjuk, 
hogy ezzel szemben 250.000.000 Ft bevetelt is be tudunk emelni. Egyebkent ezekrbl a 
rendezesekrbl es ezekrbl a fuggo teteleknek a rendezeserbl, kbnyveleserbl szeretnenk is majd egy 
tajekoztatot kesziteni ugy, ahogy volt egyebkent tavaly oktoberben is, a penziigyi bizottsag ele, es 
ez mindenkeppen a beszamoloig meg is fog tbrtenni, tehat, hogy hogyan allunk ezeknek a 
rendezesevel. Szabad maradvany bsszege tbbbszbr elhangzott kerdeskeppen. Ugye, az elbterjesztes 
tartalmazza az Onkormanyzatnak a finanszirozasi beveteleit es a finanszirozasi kiadasait. Ebben, ez 
az elbterjesztes 17-18. oldala, levezetesre kerult, hogy mukbdesi kiadasokra mindbsszesen 
759.526.638 forintot biztositunk maradvany terhere, felhalmozasi kiadasokra pedig 5.428.088.951 
Ft-ot, ennek az bsszesen bsszege 6.187.615.589 Ft. Ezen felul a beforgatott szabad maradvany, 
tehat ami tenylegesen semmifajta feladat, elbzb evek dbntese, projektek nem kapcsolbdtak hozza, 
az 3.317.446.116 Ft. Ezen felul termeszetesen lesz meg szabad maradvanyunk, de en azert nem 
szeretnek a 2021. evi zarszamadas ele szaladni, hiszen az AHSZ 30. alparagrafusa szerint februar 
25. a merlegkeszites idopontja. Januar 31-ig lehet teljesitesi adatokat kbnyvelni, azon felul pedig a 
merlegkeszites idbpontjaig minden olyan tetelnek a kbnyvelese megtbrtenik, ami mar nem 
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teljesitesi adat, de rendezes, tehat szamviteli rendezesek, ami azt jelenti, hogy ez ugye, ma van 24-e, 
tehat ez holnap zarul le, ami azt jelenti, hogy a zarszamadasnal, termeszetesen ott megtortenik majd 
a szabad maradvany teljes osszegenek a bemutatasa, es az is, hogy ugye, ebbol a koltsegvetesbe mar 
mennyi keriilt beepitesre. A koztisztasagi feladatokra forditott tobbletforras: ezt is az eloterjesztes 
tartalmazza, termeszetesen a JGK-nal jelenik meg, tehat a JGK Koztisztasagi Csoport fejleszteseben 
egyreszt, masreszt pedig akar az uj takaritogepek, a koztisztasagi feladatok erdekeben tortent 
beszerzesek, az annak uzemeltetesere biztositott kiadasokban es az uj szerzodeseikben, amit ezekre 
a feladatokra kotottek meg. De en azt gondolom, hogy erre a JGK kimerftoen fog tudni valaszolni. 
13. havi juttatasok vonatkozasaban: nem terveztunk, tehat normativ jutalom nem keriilt tervezesre, 
se a Hivatalnal, se a kozalkalmazotti korben az intezmenyeknel. A juttatasi szabalyzat, ugye, jelen 
eloterjesztes 14-es hatarozatanak a melleklete, abban lehet latni es olvasni, hogy milyen juttatasokat 
terveztunk a kozalkalmazottak reszere, es bejbn ugye, a kdztisztviseldkre vonatkozo rendelet 
modositasa is, amiben peldaul az 1000 forintos bankszamla koltsegterites megjelenik, ami 
egyebkent mind az intezmenyi, mind a hivatali korben egy uj juttatasi elem. Jogszabaly szerint a 
maximalisan adhato dsszeg 1000 Ft, mi erre tettiink javaslatot. A kaptalanfuredi tabor 
tamogatasaval kapcsolatosan: ugye, tartalmazza azt is az eloterjesztes, hogy a tavalyi evben 
leutalasra keriilt az dsszeg, a 4-es modositasban szerepel is ennek az eldiranyzatositasa, es mivel 
tudjuk azt, hogy az idei evben a tervezesi kiadasokat fogjuk ebbol teljesiteni, ebbol a tamogatasbol 
jogszabaly szerint kizarolagosan allamilag garantalt kamatozasu ertekpapirt lehet vasarolni. Ennek 
az eloiranyzatat epitettiik be a koltsegvetesbe, es azt is leirtuk, hogy ennek kdriilbelul 50.000.000 
Ft-ra tervezziik a bevetelet, hiszen most 2 es fel szazalekos kamatozasu az allamkotveny, az 
onkormanyzati allamkotveny. Es ezt is termeszetesen a projekt kiadasaira tervezziik forditani, arra 
is lehet kizarolag forditani. Nezem. Hivatali dolgozok jovedelme hogyan valtozik? Szarvas 
Koppany Bendeguz kerdezte. Szerintem elhangzott itt polgarmester ur bevezetojeben. Csak az idei 
evet nezve, az 55.000 Ft-rol 60.000-re novekvo illetmenyalap a koztisztviseldk eseteben 9,09 
szazalekos novekmenyt jelent, es termeszetesen ezt noveli tovabb ajovo evi 65.000 forintra torteno 
emeles es ennek az osszesenje, ez osszesen 13.000 forint nominalisan, es ez a 25%-os novekmeny. 
Az intezmenyi korben osszesitve nem szerepel, viszont az eldterjesztesben nagyon reszletesen 
leirtuk, hogy milyen hatasai vannak annak, hogy a husegjutalom rendszeret megvaltoztatjuk, tehat 5 
evre levittiik az also jogosultsagi jogviszonyt, es magasabb osszegeket rendeliink a 
husegjutalomhoz. Ez is szerepel a modositott juttatasi szabalyzatban egyebkent, mind a Hivatalnal, 
mind az intezmenyi korben a bankszamla koltsegterites biztositasa, a ruhazati koltsegterites! 
megemeltiik 66,7%-kal, tehat ezek azok, a bankszamla koltsegterites, amit mar emlitettem, az 1000 
forintos bankszamla koltsegterites, ezek mind-mind jovedelemnoveld tenyezok. Ezeket osszesitve, 
ha keri kepviselo ur kerdesben, termeszetesen bsszesiteni tudjuk, es akkor ezt minddsszesen 
egybeszamolva, akkor ki tudjuk mutatni az ossznovekmenyt, tehat nemcsak a bemovekmenyt, 
hanem az ossznovekmenyt. Ugyhogy, ha ezt ilyen reszletesseggel kivanja, akkor erre termeszetesen 
irasban fogunk valaszolni.

Piko Andras
Szerintem pihenjen gazdasagi vezetd asszony,

19



Horich Szilvia
Nem, nem, bocsanat, mert mi itt kozben a Keriiletgazdalkodasi Ugyosztalyvezetd asszonnyal is 
megbeszeltiik, hogy melyikiink melyik kerdesre valaszol. En most egyeldre ennyire valaszolnek es 
kozbe tudom, hogy meg...

Piko Andras
Jo, en most elmondanam az ingatlanertekesites kapcsan azt a, feloldanam azt a dilemmat, ami 
lathatoan nem megoldhato az ellenzeki kepviselok szamara, hogy miert is kell az Onkormanyzatnak 
ingatlanokat ertekesitenie. Es aztan keszuljon fol, legyen szives, alpolgarmester ur a Danko utcai 
ovoda, alpolgarmester asszony a szocialis juttatasok tekinteteben es a JGK a kozteriilet-fenntartas 
kapcsan. Kerem, figyeljenek, hogy az arokasogep indoklasa ne tartalmazzon politikai athallasokat. 
(nevetes a hatterben) Szoval, miert kell ingatlanokat eladni? Hat, ha Onok koltottek volna ra, es 
nem rohadtak volna le annyira az ingatlanaink, amennyire sajnos megtortent, akkor nem kellene 
oket eladni, ez a nagyon egyszeru dolog. Hogyha 13 ev alatt tenyleg erdemben koltottek volna ra, 
akkor most ebbol a szazharmincvalahany onkormanyzati epiiletbol nem kellene 40-et eladasra, 
lebontasra, ertekesitesre kijelolnunk, mert egyebkent ertelmetlen, gazdasagtalan, sot, nem is 
megoldhato sok esetben muszakilag a felujitasuk. Ezeket ertekesiteni fogjuk, es vegrehajtunk egy 
vagyonkonverziot, amiben az Onkormanyzat szamara ertektelen, lakhatasra nem hasznalhato 
ingatlanok ertekesitesebol az Onkormanyzat olyan ingatlanjait fogjuk folujitani, rendbe tenni, 
amelyet egyebkent nem tettek meg, es amelyet egyebkent minekunk azert kell megtenni, mert 
rengetegen vamak lakhatasra Jozsefvarosban, akikkel Onok nem torodtek. Ha ezt nem tennenk 
meg, akkor egyebkent tenyleg tovabb fblytatodna ez a folyamat, es lehet, hogy 5 vagy 10 ev mulva 
arrol beszelnenk, hogy nincsen hasznalhato ingatlana Jozsefvarosnak. Ez vagyonfeleles, 
vagyonvesztes lenne, amit nem engedhetiink meg, es a torveny sem enged meg. Szerintem a 
Jozsefvarosi Onkormanyzatnak, meg altalaban az onkormanyzatnak sem. Tehat magyaran, az 
ingatlan-eladasi terveinket az hatarozza meg, hogy ilyen ingatlanokat vettiink at. Teljesen 
ertelmetlen es koltseges megtartani azokat az ingatlanokat, amelyre Onok nem koltottek, inkabb 
eladjuk oket, es a bevetelbol pedig a megmarado, jocskan megmarado ingatlanainkat fogjuk majd 
folfejleszteni es rendbe tenni. Danko utcai ovoda es altalaban ovodak, Erdss alpolgarmester ur!

Dr. Erdss Gabor
Igen, koszonom a szot meg a kerdeseket! Talan roviden valaszolnek vagy elkezdenek valaszolni a 
roma zenekar iigyeben feltett kerdesre is. A jelenlegi vagy a benyujtott koltsegvetes egy uj iranyt 
szab meg e tekintetben, a jozsefvarosi cigany muzsikus hagyomanyokat mas formaban tervezziik a 
jovoben tamogatni, mint azt Onok tettek. Mint talan azt Onok is olvastak, elhunyt kepviseldtarsunk 
emlekere Balogh Paci emlekere egy olyan osztdndij mentorprogramot inditunk, (kozben a hatterben 
beszed, nem erthetd) amely fiatal roma muzsikusoknak es mas muveszeknek fog osztondijat 
nyujtani. Ezt a Karacsony Sandor Kozalapitvany fogja szervezni es bonyolitani, de az 
Onkormanyzat szandeka egyertelmu, azt az utanpotlast szeretnenk, azokat a fiatalokat szeretnenk 
tamogatni es a korabbiaknal nagyobb letszamban es nagyobb forrasbol, akik ennek a 
hagyomanynak a tovabbvivoi lesznek, akik (ujabb hozzdszolds: „valoszinuleg a fasiszta 
szovetseget”) Jozsefvarosban a cigany muzsikus hagyomanyt tovabb fogjak vinni. Iskolasok, 
kozepiskolasok, egyetemistak es fiatal palyakezdok, de majd talan polgarmester ur kiegesziti. Az 
ovodak ugyeben, amirol szo van, arrol mar jo parszor beszeltiink kulonbozd osszefiiggesben itt 
Onokkel is. Az Europai Uniotol elnyert tamogatassal most mar 2. eve zajlik a Befogado ovodak 
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program Jozsefvarosban. Ennek kereteben szamos tamogatassal igyeksziink az bsszes jozsefvarosi 
ovodat, tehat az Egyesitett Ovoda bsszes, most mar JOK neven szerepelo bvoda, bsszes tagovodajat 
valamennyi jozsefvarosi csalad szamara vonzbva vagy meg vonzobba tenni. Ennek kereteben, es ezt 
a Jozsefvarosi Onkormanyzat, ahogy elhangzott az expozeban is, bokezuen tamogatja, illetve 
kiegesziti, peldaul minden ovodas a jovbben angol elmeny-pedagdgiaban fog reszesiilni, ennek 
kereteben bevezettuk a Buvesz ovi programot, ennek kereteben bevezetjuk fokozatosan egyre tbbb 
ovodaban, es adomany szamitbgepekkel mar el is kezdbdbtt az informatika, vagy hogy a gyerekeim 
is ertsek, a Minecraft. Ennek kereteben plusz segftb szakembereket vesziink fol reszben unios 
forrasbdl, reszben pedig az Onkormanyzat kbzvetlen tamogatasaval, lett plusz dvodapszicholdgus 
stb. Nem sorolom tovabb az eredmenyeket, mert szeretnek valaszolni termeszetesen a konkret 
kerdesre is. Az elmult evtizedekben csbkkent Jozsefvarosban, es nemcsak Jozsefvarosban, az egesz 
orszagban is, mint Onbk is tudjak, a gyerekletszam, emiatt Onbk is az elmult ciklusban 2 ovodat is 
kenyszeriiltek bezami. Ugye, a Szigony utcaban az egyiket, raadasul azt ugy, hogy elbtte nem 
sokkal kaptak unios tamogatast a felujitasara vagy energetikai korszerusitesere, es a masikat a 
Koszoru utcaban. Most mi is a Danko utcai ovodat bsszevonjuk a Baross 111-el, tehat a jelenleg 
Napsugar Ovoda neven mukbdb Danko utcai ovodat, espedig azert, mert az epiilet az, Onbk is 
tudjak, hogy itt volna Santha Peteme kepviselb asszony, akkor meg tudna erbsiteni, nem igazan 
alkalmas most mar ovodai funkcidkra. Ugye, nines tomaterme, nines fejlesztbszoba, egesz 
megdbbbentb tulajdonkeppen, amikor szemelyesen ott jartam, hogy egy paravannal a 
lepcsbfordulbban elkiilbnitett helyen folytatjak a fejleszteseket. Az udvara amugy szep, tehat hogy 
vannak elbnyei az epiiletnek, de hogy arra jutottunk, es ez nem egy hirtelen elhatarozas, hiszen mar 
masfel evvel ezelbtt vagy bb egy evvel ezelbtt ugyanitt beszeltiink arrdl, hogy nem inditott mar a 
Danko utcai, tehat a Napsugar Ovoda kiscsoportot, tehat hogy ez a dbntes mar voltakeppen meg 
volt alapozva azzal a korabbi testuleti dbntessel, hogy ott nem indul kiscsoport. Igy most egy olyan 
helyzet all elb, hogy szeptemberre mar csak nagyesoportosok maradnanak, mert hogy evrbl-evre ezt 
igy csinaltuk, tehat kivezettuk a kicsiket, csak nagyesoportosok maradnanak, es ezek a 
nagyesoportosok fognak atkeriilni abba a Baross utca 111. alatt mukbdb, jelenleg Gyerek-Virag 
neven mukbdb, de uj neven, ezt majd marciusban egy reszletes elbterjesztesben hozom ide vissza 
Onbk ele, es akkor tovabb tudunk errbl beszelni, Nap-Virag neven fog ujja alakulni ez az ovoda. A 
Nap-Virag az mar maga is jelzi, hogy mindket hagyomanyt tovabbviszi, a Napsugar Ovoda es a 
Gyerek-Virag hagyomanyat, es amit mondani akartam es ami a lenyeg, hogy az a kbzel 200 millids 
ovodai fejlesztesi forras, tehat infrastrukturafejlesztes, most mindazokon tul, amiket mar elkezdtem 
sorolni, annak a nagy reszet... (hdtterben nevetes) Oriilbk, hogy igy brul frakeiovezetb ur az ovodai 
fejleszteseknek. Vegre brbmbt tudtam okozni, ennek nagyon brulbk. Tehat ennek a nagy reszet, 
ennek az bsszegnek, a ketszazmillios bsszegnek, epp a 2 lakbtelepi dvodara, vagyis a Gyerek- 
Viragra es a Viragkoszorura fogjuk kblteni amellett, hogy a kbzteruletek es a kbmyeken, a Losi 
kbmyeken meg fognak ujulni, es olyan vonzo es kivulrbl-belulrbl vonzb, a program tekinteteben is 
vonzo, es az epuletet is felujitjuk. (hdtterben folyamatos beszed) Tehat ilyen teren is vonzo 
epiiletekben fogjuk fogadni az dvodasokat, ami biztositja azt, hogy a kbzbs celunk, ami szerintem 
Onbk altal is vallott cel, hogy az a sok-sok jozsefvarosi csalad, akik a mai napig meg elviszik... 
(hdtterben folyamatos beszed) Valaszolok kerdesekre. Onbk is idbhataron till barmennyit 
kerdezhetnek, de mindjart befejezem, kepviselb ur, ne aggodjon! Tehat a jozsefvarosi csaladok 
kdzul sokan sajnos elviszik a keruletbbl, aki... (hdtterben hozzaszdlds) Hat, mindenesetre a kaput is 
kicsereljuk, ugyhogy jd helyen keresgel, jo helyen keresgel kepviselb ur, ugyanis a Gyerek-Virag, 
ha mar igy rakerdez frakeiovezetb ur, a Gyerek-Virag tagovodanak az egyik problemaja epp az volt, 
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es a megujitas resze az is, hogy egy parkolon keresztul lehet csak megkozeliteni, tehat 
tulajdonkeppen nem tul vonzo, sot, ahogy korabban megirtak, meg a kaput se nagyon talalni, 
ugyhogy e tekintetben is meg fog ujulni ez az ovoda. A lenyeg, befejeznem az elozo gondolatot, es 
aztan tenyleg visszaadom a szot, az pedig az, hogy nagyon sok jozsefvarosi csalad meg mindig mas 
keriiletbe viszi a gyereket, es a mi celunk az az, hogy a csokkeno gyerekletszam mellett is 
stabilizaljuk, ez mar tulajdonkepp sikeriilt, es hosszu tavon pedig noveljiik a jozsefvarosi ovodakba 
jaro gyerekek letszamat, es ennek eszkoze ez a komplex program es ennek eszkoze az is, hogy 
Napvirag neven ujul meg a Gyermek-Virag tagovoda, kdszbndm!

Piko Andras
Koszonom szepen! Szerintem nem volt teljes erteku a Jozsefvarosi Ciganyzenekar iigyeben foltett 
kerdesre adott valasz, ugyhogy, ezt szeretnem kiegeszfteni. A Jozsefvarosi Onkormanyzat uj 
vezetesenek a feladata az az, hogy normativ, torvenyes es szabalyos keretek kozott tudjuk 
tamogatni a helyi roma kulturat es azokat a zeneszeket, akikre buszkek vagyunk. Mi elsosorban a 
jbvobe fektetnenk, ezert alapitottuk meg a Balogh Paci dsztondijat, ahol mentorok segitsegevel 
evente 30 osztondijas fog majd reszesiilni olyan tamogatasban, a jovo zeneszei, muveszei, koltdi, 
iroi, mind-mind helyi jozsefvarosi roma fiatalok vagy palyakezdok, akik eddig nem kaptak 
tamogatast. Es persze ehhez kerdes az, joval tobb penzt szanunk erre, mint amennyit egyebkent 
korabban a Jozsefvarosi Cigany Onkormanyzaton keresztul az un. Jozsefvarosi Ciganyzenekarra 
szant az Onkormanyzat az elmult evekben. Es a valtas oka az az volt, amivel kezdtem, az a 
konstrukcio, amelyet Onok orokiil hagytak rank, az minden volt, csak nem szabalyos es torvenyes. 
Az tortent, hogy atadtak valamennyi penzeszkozt a Jozsefvarosi Cigany Onkormanyzatnak, olyan 
szerzodest nem talaltunk, ami magat a Jozsefvarosi Ciganyzenekart letrehozta volna, akar mint 
egyesiiletet, akar mint barmi mast. A Jozsefvarosi Cigany Onkormanyzat vezetese, nem tudjuk, 
hogy milyen szempontok alapjan, kijelolt nem tudom en, hany embert, amikor atvettiik, akkor 80-at, 
utana 40-et, utana 15-dt, akik koziil azt gondoljuk, hogy sokan nem voltak zeneszek. Viszont 
felfedezhetd volt a kedvezmenyezettek kozott jo nehany csalad, hogy mondjam, kiterjedt 
rokonsaga. Ezt olyan modon oldottak meg, hogy a JKN megbizasi szerzodeseket kotott ezekkel az 
emberekkel, tehat nem mint Jozsefvarosi Ciganyzenekarral, hanem kotott valamire szerzodeseket. 
Nyilvan tokeletesen szabalyosan megtortent ennek a teljesitmenyigazolasa, ezek az emberek 
bementek a JKN-hez, es folvettek havonta a penzuket. En azt gondolom, hogy lehet egyebkent 
Jozsefvarosi Ciganyzenekart mukodtetni, tettiink is erre tavaly javaslatot a Jozsefvarosi Cigany 
Onkormanyzatnak. Azt inditvanyoztuk, hogy sziilessen meg egy uj egyesiilet, az egyesulettel 
kossbn szolgaltatasi szerzodest az Onkormanyzat, legyen garantalva a mindseg es az, hogy olyan 
emberek keriilnek be ebbe a Ciganyzenekarba, akik egyebkent valoban ciganyzeneszek es nem mas 
okokbol. Es emelle meg talan azt is hozza kell tennem, hogy ennek az droksegnek a resze volt meg 
az, hogy a Jozsefvarosi Onkormanyzat, nem tudom, hogy miert, eloszor 9, utana pedig 6 
foglalkoztatottat vallalt valamilyen kontora, ami szinten a Jozsefvarosi Cigany Onkormanyzat 
vezetesevel lett ugymond, ahogy szoktak mondani, Jedilelve”, ezt is megszuntettiik, mert ez sem 
volt normativ. Nem tudtuk, hogy miert kell, azt viszont lattuk, hogy a foglalkoztatottak egy 
csaladhoz tartoznak. En azt gondolom, hogy ez Onoknek sem lehet celjuk, es ezt mindenfelekeppen 
meg kellett sziintetni. Ez az Onkormanyzat rendes, transzparens, atlathato viszonyokat szeretne 
tenni, letrehozni ebben a helyzetben is, ugyhogy ez volt az oka a Jozsefvarosi Ciganyzenekar 
iigyeben hozott dontesnek. Termeszetesen, amennyiben lesz olyan egyesiilet, lesz olyan szervezet, 
amellyel az Onkormanyzat transzparens es feladatellatasra szolo szerzodest tud kotni, amely 
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nyomon kovetheto es teljesitheto, akkor termeszetesen nem fogunk elugrani ettol a lehetosegtol. Azt 
szeretnem kerdezni a Gazdalkodasi Ugyosztaly vezetojetol, vagy pedig a JGK vezetoitol, hogy az 
arokasogeptol kezdve a nem tudom, hogy az FKF szerzodesekig, arra en is tudok valaszolni. Az 
FKF-fel meg targyalunk termeszetesen. Nem tudom, hogy Sztanek Endre esetleg akar-e beszelni, 
parancsoljon!

Sztanek Endre
Koszonom szepen a szot! Az arokasd traktorral kapcsolatosan szeretnek tajekoztatast adni. Azert 
lenne sziikseg az arokaso traktor megvetelere, hogy a kezimunkaerdt tudjuk nagyban csokkenteni. 
Ez tobb adapterrel rendelkezik ez a gep, az egyik resze a kerteszeti tevekenyseget segitene eld 
nagyon, amely ugye, a faiilteteseknel az ulteto godroknek az elokeszitesenel a kezimunkaerdt 
nagyban csokkentene. A masik adapterrel a katyuzasi tevekenysegeinket tudnank nagyban 
csokkenteni, itt is a kezimunkaerdt, tehat itt az aszfalttoressel kapcsolatos tevekenysegek 
csokkennenek, illetve a 3. pedig a raklapos szallitmanyoknak a gepjarmurol torteno le-, illetve 
felvetelehez lenne nagyon nagy sziikseg. Itt is termeszetesen kezimunkaerdt csokkentene.

Piko Andras
Az FKF-fel meg nem vettiik fel a kapcsolatot, pontosabban folvettiik a kapcsolatot a faltol-falig 
takaritasokrol, de ott meg nem tudjuk, hogy melyek azok a kozteruletek, amelyeknek a takaritasara 
gondolunk. Vagy mi az idei terv? Gondolom, a tavalyiak es esetleg masok.

Borbas Gabriella
Igy van. Ertekeljuk a tavalyi tapasztalatokat, es mivel meg nincsen elfogadott koltsegvetes, ezert az 
FKF szerzodes meg nem kezdodott el, tehat nem kezdodott el az elokeszitese. Ha a Kepviselo- 
testiilet a koltsegvetest ugy fogadja el, hogy ez az eloiranyzat benne van, akkor utana majd 
megkezdjuk a szerzodes elokesziteset, mint ahogy minden 1.000.000 forint folotti szerzodesrbl, 
errol is a Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsag fog donteni.

Piko Andras
Koszonom szepen! Jelezte Camara-Bereczki Ferenc Miklos kepviselo ur, hogy tisztaba tenne a 
,.Vilagos kapualjak”, illetve altalaban a tarsashazi tamogatasoknak a kerdeset. Azert, mert o 
dolgozta ki a koltsegvetest, parancsoljon!

Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur!

Piko Andras
Hat, bocsanat, meg van hatarozva az SZMSZ-ben, hogy kepviselo nem valaszolhat, hogyha ot 
jelolom ki? Dehogy, nines, (hatterbol hozzaszolas, nem erthetd, nem erthetd) Tudom, hat, most 
vagyunk a megvalaszolasban, es utana azonnal, parancsoljon kepviselo ur!

Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Koszonom szepen! Igyekszem nagyon roviden fogalmazni, mint ahogy azt tolem mar 
megszokhattak. Az idei evben sokkal tobb forras fog rendelkezesre allni tarsashazi tamogatasokra, 
osszessegeben 300.000.000 forint, amibol 30.000.000 zoldfejlesztesekre, 270.000.000 forint pedig 
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egyeb tamogatasi formakra. A bizottsag feladata lesz az, hogy meghatarozza, hogy pontosan ez 
milyen aranyban oszlik majd meg, ugyhogy vaijuk Szilagyi Demeter kepviseld urat is majd erre a 
beszelgetesre, ahol meghatarozzuk a pontos osszeget. Az en fejemben egyebkent az idei dsszeg 
duplaja a „Vilagos kapualjak” eseteben, ez 25.000.000 forintot jelentene koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Szili-Darok Ildiko alpolgarmester asszonytol kemem azt, hogy a szocialis 
juttatasokra vonatkozd kerdesekre legyen szives valaszolni!

Szili-Darok Ildiko
Koszonom szepen, polgarmester ur! Koszontok en is szeretettel mindenkit! Eloszor kiegeszitenem a 
roma zenekar kerdeskoret egyetlen informacioval. Kelldkeppen dreg vagyok, es emlekszem a 
kezdetekre, amikor a roma zenekar letrejott, akkor kozfoglalkoztatas kereteben tudta az 
Onkormanyzat foglalkoztatni a jelentos szamu roma zeneszeket. Viszont a kozfoglalkoztatas, mint 
forma, ily modon megszunt, tehat teljes egeszeben az Onkormanyzatra harult a finanszirozas. Ezt 
fontosnak ereztem, hogy elmondjam. A szocialis kiadasokrol: 2021-ben 118.200.000 forintot 
forditottunk erre a temara, 2022-ben 134.883.593 Ft van betervezve, tehat nem csokkenest, hanem 
egy novekedest tapasztalunk a fbosszegben. Viszont amit latnak a kepviseld urak es holgyek, az 
nem mas, mint egy belso atcsoportositas. Egyszeruen az igenyekhez kepest igazitottuk a kiadasokat, 
latjuk, hogy jelenleg mire van nagyobb sziikseg. Ami a novekedest indokolja, az sajnos a 
koztemeteseknek a szamanak a novekedese. Ez egy nagyon sajnalatos teny, valoszinuleg osszefiigg 
a Covid halalozassal is, illetve arrol tanuskodik, hogy bizony egyre, a kegyeleti koltsegekre egyre 
kevesbe van a lakossagnak megtakaritasa. Novekedett ez azert is, mert hogy a keriileten kiviilieket, 
mas onkormanyzatoknak is kell juttatnunk a koztemetesek osszegebol, 5.000.000 Ft-tal emeltiik 
meg ezt, hogyha keriileti lakos mashol hunyt el, es az az adott telepiilesi onkormanyzat vallalja a 
koztemetest, akkor ezt nekiink ki kell fizetniink, tehat sajnos egy ilyen szomoru kiadassal kellett 
megemelnunk a foosszeget. A masik tema az a drogkerdes volt. Nemsokara Onok ele fogjuk tami a 
Helyi Eselyegyenlosegi Strategiankat, majd a programot, amiben reszletesen fogjak olvasni, hogy 
mi a velemenyunk, mi fele szeretnenk a dependenciakkal kuzdo lakossag segiteset tervezni. Az 
Emberbarattai valdban megszunt a szerzddesiink, viszont megemelkedett a Vikote-vel es a 
Moravcsik Alapitvannyal a tamogatasi osszegunk, tehat inkabb a megelozesre forditjuk most a 
penzt. Ugye, az Emberbarat egy szakellatas vagy bennfekvo szakellatas, bizunk a magyar 
egeszsegugyben, hogy a korhazba keriilo, dependenciaban szenvedo lakosokat jol el tudjak latni az 
erre letrehozott korhazi osztalyok, es elegendo a magyar egeszsegugyben, az ilyen jellegli 
szakellatas. Inkabb a prevenciora forditjuk a penzt es a megelozesre, igy a dependenciak es a 
hozzajuk kapcsolodo mentalhigienes problemak megsegitese erdekeben, a Vikote fogadja azokat a 
lakosokat, akik ilyen gondokkal kuzdenek. Azt hiszem, hogy mas hozzam nem erkezett, koszonom 
szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Azt hiszem, hogy egy kerdes biztosan megvalaszolatlan maradt, a nemzetisegi 
onkormanyzatokkal kapcsolatos, arra kerem Horich Szilvia gazdasagi vezeto asszonyt. Tudom, 
eloszor megvalaszoljuk a kerdeseket es utana iigyrendi. Azert mert Onok foltettek a kerdeseket, itt 
tartunk, parancsoljon!
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Horich Szilvia
Koszonom szepen! A nemzetisegi onkormanyzatokkal kapcsolatban Szilagyi kepviseld umak a 
valasz: az eloterjesztes 20. oldala a 4.1.4-es tartalmazza egyebkent a tamogatasoknak az osszeget es 
az osszetetelet is, de mondom is termeszetesen. A rendeleti tablakban a 8-as melleklet a 
Tamogatasok, atadott penzeszkdzdk, kdlcsdndknel Mukodesi celu allamhaztartason beliilre atadott 
penzeszkbzoknel 11.548.045 Ft szerepel az idei evben mar kirakva tenylegesen kiemelt kiadasi 
eloiranyzatra, tehat ilyen modon mar nem kell celtartalekbol atcsoportositani ezt az osszeget. Ez 
ugye, a tavalyi 7.607.000 forinttai szemben egy kozel 4 millids novekmenyt tartalmaz, plusz a 9-es 
mellekleten a programhoz kapcsolddd palyazati tamogatason 5.000.000 Ft szerepel meg, amire 
majd ugye, a programjaikkal palyazhatnak. Ez 2021-ben 2.903.500 Ft volt, tehat itt is van egy 
jelentos novekmeny a nemzetisegi onkormanyzatok tamogatasaban, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Az en nyilvantartasom szerint mindent, amit tudtunk, most megvalaszoltunk az 
else korben. Juharos Robert kepviseld ur iigyrendije kovetkezik, parancsoljon!

Dr. Juharos Robert
Igen, en itt elsosorban az apparatus iranti illo tisztelettel azt a javaslatot tettem volna, kuldnos 
tekintettel az erds politikai feliitesre, es hogy a kampany miatt sziiksegteleniil is elhangzo, neha eles 
politikai kritikakra, megjegyzesre, hogy valasszuk kette a koltsegvetesi vitat. Ez nyilvan a 
kerdesekre is vonatkozott volna, es lehetoseg szerint a politikai tartalmu kerdeseket, 
hozzaszolasokat egy korbe toljuk le, es a reszletes szakmai kerdesekben pedig, ahol pedig 
nyilvanvaloan helye van annak, hogy a helyi gazdasagi vezetok reszt vegyenek, de szerintem a 
politikai vitaban nem feltetlenul. Es nem szerencses az, hogyha osszekeverednek ezek a dolgok, 
meit nyilvanvaloan elesebb volt a vita kezdeti hangneme is, es felreertes ne essek, semmilyen 
koriilmenyek kdzdtt nem szeretnenk a hivatali apparatus! ezzel terhelni, ugyanakkor nem 
elkerulheto, hogy egy eles politikai feliitesre megfelelo valasz, raadasul tekintettel arra, hogy... Jo, 
koszonom szepen!

Piko Andras
Nem tudom megszavaztatni az iigyrendit, de egyet tudok vele erteni, koszonom! Tehat igen, 
valoban, szerintem az olyan jellegu politikai kerdeseknek, a Kormany gazdasagpolitikajarol, 
adoemelesrol, es a tobbirol, valoszinuleg ertelmesebb dolog a rendes vitaban egymasnak fesziilni 
ebben az iigyben, es itt valoban maradjunk a szakmai kerdeseknel. Lattam Satly kepviseld, kesdbb? 
Vagy jd, vagy nem. Egry Attila kepviseld ur kerdese jdn, akkor a 2. komel tartunk.

Egry Attila
Koszonom a szot, polgarmester ur! Polgarmester ur valaszaban azt mondta, hogy az ingatlanokat 
azert kell eladni, mert hogy borzaszto allapotban vannak. Kerdeznek egy peldat, hogy a Rakdczi uti 
Aldit, amelyet tavaly sikeriilt el pattintani, annak mennyire volt eletveszelyes az allapota, es ez 
indokolja az eladast? Es akkor majd meg, ha sziikseges, akkor keresek meg nehany ilyen ingatlant, 
amit hat, ezzel az ervrendszerrel biztosan nem lehet eladasra, az eladasat igazolni, es azert most mar 
porognek a milliardok itt az ingatlanertekesitessel, amivel nekem szemely szerint nines bajom. Csak 
eddig ezt ordogtol valonak allitottak be, es hogy ez egy fantasztikusan karos dolog, tehat valahogy 
akkor most mar igazitani kene az ulespontot, az allaspontot egymashoz, hogy akkor ez mukodjon. A 
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masik kerdesem pedig az lenne, polgarmester ur, hogy a hivatalba lepese ota a polgarmesteri 
fizetese egy 30%-os emelesen esett at korulbelul, de cafolja meg, ha nem. Az a kerdesem, hogy ezt 
a 30%-os emelest mikor kivanja biztositani a dolgozdknak is, ugyanis Onnek mar most 30%-ot 
emelkedett a bere, raadasul van 3.000.000.000 forint szabad penzmaradvany, es akkor itt 
csdpdgtetik az apropenzt a koztisztviseldk es kozalkalmazottak iranyaba. Nem akarom megbantani 
polgarmester urat, de az On teljesitmenyet nem tudom a kbztisztviselokehoz, meg a 
kbzalkalmazottehoz hasonlitani, mert az One az teljesen merhetetlen. Ellenben a koztisztviseldk es 
kozalkalmazottak napi 8 vagy akar 10 oraban is kemenyen a keruletert dolgoznak. Annyi lenne csak 
a javaslatom, hogy ugyanolyan emelest biztositsunk az itt dolgozdknak, mint amit On is 
mosolyogva tudomasul vett itt a kepviseld-testuleti dontesek nyoman, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Van-e mas kerdes? Kerdezem, hogy van-e mas kerdes. Tudtam, hogy van, Egry 
Attila kepviseld ur, parancsoljon! Igaza van.

Egry Attila
Sajnos mar belekezdtem.

Piko Andras
De mar belekezdett Egry kepviseld ur.

Egry Attila
De nagyon konnyu lesz a kerdesem: mi indokolja a polgarmester umak azt a valaszat a 
ciganyzenekarral kapcsolatban, amelyben egy generacids ellentetet probal kielezni a most, hat, nem 
tudom, az On altal kiemelt fiatalok es a most muzsikald tapasztalt fiatalok kozott? En azt gondolom, 
hogy egy teljesen hibas megkozelitese a cigany muzsikanak a tamogatasanak, az eletben tartasanak, 
egy ilyen fontos kulturalis kerdesnek az Onkormanyzat szempontjabol torteno tamogatasanak. En 
nem ertem, es azt gondolom, hogy ezt a polgarmester umak is at kene gondolni, ezt a tipusu 
magyarazatat.

Piko Andras
Koszonom szepen, Ferencz Orsolya kepviseld asszony!

dr. Ferencz Orsolya
Koszonom szepen! Tehat ekkor az alpolgarmester asszony tajekoztatasa alapjan, ha jdl ertem, akkor 
koncepcionalisan a bentlakasos, bentfekvo agyas ellatas, amelyben az orszagos agyszam, teljes 
orszagos agyszam tobb mint egyharmada az Emberbaratnal van, es nem helyettesiti a kdrhazi 
ellatast, mert ez ket kulon kavehaz. Akkor erre nem kivan forrasokat aldozni az Onkormanyzat a 
tovabbiakban? Tehat a korabbi evek gyakorlataval szemben, amikor minden jdzsefvarosi illetdsegu 
drogbeteg vagy addiktologiai beteg sajat jogon, a megkotott egyuttmukodes alapjan kapott teljes 
ellatast, tinedzser, noi es ferfi rehabilitacid, bentfekves rehabilitacioban az Emberbaratnal, ehelyett 
Onbk most arra gondolnak, hogy akkor oket korhazak, esetleg belgyogyaszati elfekvo osztalyok 
vagy ilyen teren szakmai ellatas helyett odairanyitja az Onkormanyzat, es szettarja a kezet, 
koszonom szepen! Szomoru vagyok ettol, hogyha ez a valasz. En nagyon remelem, hogy az On altal 
emlitett strategia azert szakmaibb lesz, es abban lesz valamilyen iranymutatas arra nezvest, Camara-
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Bereczki kepviselotarsammal azzal egyetertve, hogy a prevencio kiemelten fontos, az eddig is volt, 
es az elmult evekben is volt. A prevencio mellett egy teljesen fuggetlen dolog a meglevo 
drogbetegek ellatasa szakmailag helyes intezmenyi strukturaban, ami nem kdrhaz es nem 
belgydgyaszati osztalyok es egyeb ilyen vagy toxikologia, a sokktalanitas, az elso par nap utan, oket 
ellatasba kell utalni, ez az Emberbarat. Budapesten tul sok egyeb lehetoseg nines is. Tehat ezert 
csodalkozom ezen, de hat, sajnalattal veszem tudomasul a valaszt, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy van-e mas kerdes. Amennyiben 
nincsen, le fogom zami a kerdeseket, es akkor a 2. korben valaszolunk, es utana atterhetiink a 
napirendnek a vitajara. Azonban meg Satly Balazs kepviselo umak.. Meg van kerdes, de akkor 
eloszor Satly Balazs kepviselo ur.

Satly Balazs
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Egyetertve Juharos kepviselotarsammal, a politikai 
megszdlalas koncentralasa erdekeben en szeretnem kezdemenyezni, hogy a frakeiovezetoi dtperces 
felszolalas legyen osszevonhato a frakeiovezeto elso kepviseldkent tett hozzaszolasaval, es akkor 
igy egyben tudjon a 2 frakeiovezeto 10 percet beszelni csilingeles nelkiil, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, mddositanam az iigyrendijet. En azt gondolom, hogy egy koltsegvetes vitaja van 
annyira fontos, hogy itt, hogyha jegyzd asszony nem emel torvenyessegi kifogast, akkor egyszeri 
alkalommal megszavazhatjuk azt is egy 10 perces legyen a frakeiovezetoi hozzaszolas, amennyiben 
ezzel elni akamak, en ezt tamogatnam, anelkul, hogy egyebkent elvennenk a 2. vagy 3. hozzaszdlasi 
lehetoseget a frakciovezetoktol, nem tenne jot a vita mindsegenek, en azt gondolom. Ugyhogy ezt 
bocsatanam szavazasra vita nelkiil azzal, hogy befogadom az iigyrendit. Kerem, hogy szavazzunk 
most! 16 igennel tehat azt szavaztuk meg, nyugodtan 10 percig beszelhetnek a frakeidvezetok a 
napirend vitajaban.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
48/2022. (II. 24.) hatarozata

(16 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete ugy dont, hogy elfogadja Satly Balazs 
kepviselo Piko Andras altal befogadott iigyrendi javaslatat, hogy a frakeidvezetok szamara 10 perc 
idokeretet biztositsanak a hozzaszdlasukhoz.

Piko Andras
Tehat azt szavaztuk meg, hogy nyugodtan 10 percig beszelhetnek a frakeidvezetok a napirend 
vitajaban. Mikor fogom igazitani 30%-os onkormanyzati vagy polgarmesteri fizetesemelesemhez a 
hivatalnak a dolgozoi fizetesemeleset? Arrol, hogy a Kormany kotelezo hatarozattal dontott a 
polgarmesterek fizeteserol, en nem tehetek, elviselem, es jdtekonykodok. Andi, hogy 25 
szazalekkal 3 ev alatt megemeljiik peldaul a dolgozoinknak, a hivatali dolgozoknak az 
illetmenyalapjat, meg ezelott dontottunk. A szandek hamarabb volt meg, mint amit On most 
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megprobalt ram olvasni. Es azt is szeretnem Onnek valaszolni, hogy azonnal ide fogjuk hozni, 
amennyiben az orszaggyules modosit azon a szabalyon, hogy a kepviselok, az orszaggyulesi 
kepviselok illetmenyet, fizeteset az atlagberhez koti, ezaltal peldaul Kocsis Matenak evente 2-szer- 
3-szor is emelkedik a fizetese, mikozben 13 eve a nyugdij a minimalis nyugdijhoz van kotve egy 
csomo szocialis ellatas is. Ez egyebkent hatassal van arra is, hogy a dolgozdink milyen fizetest 
tudnak kapni. Tehat jarjanak jo peldaval elol, mutassak meg, hogy kell ezt csinalni. Jo? Es aztan 
utana terjunk vissza erre a kerdesre. A generaciok kozotti ellentetre utalt volna az ervelesem a 
ciganyzenekar ugyeben. Nem, egy politikai ertekvalasztasra utalt, hogy ennek a politikai 
kozossegnek, amelyet en is kepviselek, ennek a jovo most fontosabb, es oda akarunk 
mindenfelekeppen forrasokat szanni. Egyebkent a jelen is fontos, nem mondok mast, peldaul a 
Jozsefvarosi Jazzfesztival, amelyet iden is meg fogunk rendezni, az peldaul ennek ekes peldaja es 
lesz meg jo nehany mas olyan rendezvenyunk, ahol helyi autentikus es itt dolgozd roma zeneszek 
fol tudnak lepni egyebkent politikai hovatartozastol fuggetlemil. Amirol beszeltem az arrol szok. 
hogy hogyan tamogasson az Onkormanyzat egy fontos celt szabalyosan, torvenyesen, es atlathato 
modon, vagy szabalytalanul es atlathatatlanul. En az elobbi mellett teszem le a voksot, es nem 
zartam ki azt, hogy az eddigi roma zenekar, hogyha az egy olyan egyesiilet kepeben megjelenik az 
Onkormanyzatnal, amellyel erdemben lehet kozszolgaltatasi szerzodest kotni, akkor azt megkossiik. 
Koszdnom szepen! Lezarultak a kerdesek es megnyitom a napirend vitajat. A napirend vitajaban 10 
perc frakciovezetoi expozekra szavaztunk meg lehetoseget. Ugy illik, hogy eloszor az 
elhangzottakkal kapcsolatban is, meg egyebkent is az ellenzek frakciovezetbje szoljon. Kerdezem, 
hogy Voros Tamas, Szilagyi Demeter. Voros Tamas kepviselo ur, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen a szot! Elso korben en szeretnem sajnalatomat kifejezni a tekintetben, hogy a 
koltsegvetes targyalasa, mely alapvetoen nyilvan egy jozsefvarosi kerdes, Onok miatt aldozatul esik 
a 2022-es valasztasi kampanynak. Borzasztoan elkeserfto es szomoru azt latni, hogy ahelyett, hogy 
arrol beszelgetnenk, hogy milyen tetelek szerepelnek a koltsegvetesben, hogy azt taglalnank, hogy 
milyen modon kepzeli el Jozsefvaros vezetese, ha egyaltalan elkepzeli persze a keriilet fejleszteset, 
ahelyett beszelgettiink itt mar mindenrol. Sot, nemcsak beszelgettunk es en azt hiszem, hogy erds 
szavak hangzottak el, ezert nekem kotelessegem ra reagalni. Polgarmester ur hazudozott a 
beszedeben. Hazudott, meghozza olyan sulyos kerdesekben, mint az ember-aldozatok szama Covid 
valsagba. Ez a legalja. Es szeretnem jelezni, hogy ezeknek a (a haterben Piko Andras beszel, nem 
ertheto) es most belebeszel a mondandomba, egyebkent azt gondolom, hogy Onnek, ezert 
bocsanatot kellene kernie. En elhiszem, hogy vannak olyan szelsobaloldali, meg szelsoliberalis 
propaganda szervezetek, vagy az Onok miniszterelnok-jeloltje, akik ugye, fasisztaktol 
kommunistakig bezardlag mindenkit kepviseltetnek, nem lepodiink meg a retorikajan, akik azt 
gondoljak, hogy kicsemegeznek valamilyen adatot es azt mondjak, hogy itt 40.000 ember halt meg 
es ez a vilagon a legrosszabb adat. Nem a vilagon a legrosszabb adat, ez egy szomoru adat. Es ezzel 
mondjuk izlestelen politikai kommunikaciot folytatni, egyebkent a kozepmezonybe tartozunk, 
pontosan azert, mert nem a kulonbozd naciok es mar szazszor elmondta minden szakerto Onok is 
tudjak, ezert tudom, hogy ez egy tudatos hazugsag, minden szakerto elmondta, hogy ez itt a relativ 
halalozasi tobbletet kell nezni, hiszen mindenhol mashogy tartjak szamon a sajnos Coviddal vagy 
Covid altal elhunyt embereket. Ez politikai, foleg egy jozsefvarosi koltsegvetes vitajaban. Az, hogy 
izlestelen, az nem fejezi ki elegge. Nemcsak az izlestelen, hanem az On vezetesi stilusa is izlestelen. 
On becsapta a jozsefvarosi valasztokat a valasztasi kampanyaban. Azt hazudta, hogy 1100 tires 
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lakas varja oket, amit csak a Fidesz nem ad ki. Azt hazudta, hogy europai unios forrasbol fognak 
lehivni kozteriileti es komyezeti fejlesztesekre majd forrasokat es onnan lesznek fejlesztve. Most 
neztem vegig a valasztasi programjat, onnan szemezek. Szeretnem megkerdezni, vajon hany forint 
europai unios forrast tudtak Onok lehivni az elmult idoszakban ezekre a forrasokra. Vagy ez is egy 
hazugsag volt? Azt mondjak, hogy 5000 negyzetmeter zoldfeliiletet fognak letrehozni atlagban 
evente, bocsanat, tehat osszesen 25.000 negyzetmetemek kene lennie. Hol tartanak? A multkor 
talan par 100-at emlitett alpolgarmester ur. Hazudtak. Es nem csak azert hazudnak, mert nem 
sikeriilt, mert jott a valsag, bele sem terveztek a koltsegvetesbe, mar a Covid elotti elso 
koltsegvetesukbe se terveztek bele. Azon kivul azt is mondtak, hogy Onok az oktatasi, lakhatasi es 
gyogyszerellatasi tamogatasokat fogjak emelni. Hol vannak? 200 milliot fognak megtakaritani az 
Onkormanyzat mukodesevel, hat, dragabban mukodnek, mint valaha. Es ezenkivul megszimtetik a 
propaganda, hat azt gondolom, hogy ezen csak mosolyogni tud az, aki elkbveti ezt a hibat, hogy a 
helyi lapba belelapoz, ami gyakorlatilag egyszemelyes kozpenzbol fenntartott propaganda kiadvany 
a jelenlegi politikai potentatoknak. Az egyik kepviselo ur az itt is van es elvezi ennek az elonyeit 
kozpenzbol, ezekrol is beszelgethetilnk, hogyha ezen a stilusban es ezen a szinten szeretnenk 
vegigmenni. Az, hogy ez semmibe veszi a jogszabalyokat az, hogy itt peldaul csak ennel a vitanal 
az SZMSZ-nek az ertelmezese az olyan elkepesztoen szinvonaltalan es onkenyes. On hatalmi 
pozicioban van, polgarmester ur. Szogezzuk le, Ont megvalasztottak Jozsefvaros vezetesere, ezt 
nem vitatjuk. Onok vannak tobbsegben, ezt sem vitatjuk. De az ne haragudjon, arra senki nem 
hatalmazta fel, hogy On onkent hatalmaskodva, mosolyogva atertelmezze a szabalyokat csak azert, 
hogy itt most pitianer modon, nem tudom, en 15 percet beszelhessen, vagy 20 perces beszedet 
mondhasson nagy politikai valasztasi beszedet megtehette volna akar szabalyosan is. Nem tette, 
mert inkabb kenyelmesebb volt azt mondani, hogy ez az SZMSZ-be tartozik. Nem tartozott az 
SZMSZ-be. En azt szeretnem Onoktol kemi, hogy vagy tereljiik vissza ezt a vitat ana a sikra, ami 
kellene, hogy folyjon, tehat magyarul a koltsegvetes teteleirol beszeljuk, vagy nyilvan tudunk 
politizalni, nem nehez, nem esik neheziinkre, hiszen van egy sikeres kormanyzati gazdasagpolitika, 
tele van az Onkormanyzat penzzel. A jelen pillanatban ez a koltsegvetes egy valaminek a 
bizonyiteka, hogy Onok vegighazudtak az elmult eveket azzal kapcsolatba, hogy a kormanyzat 
kiverezteti az Onkormanyzatot. Elobb mondta el a gazdasagi vezetd asszony, hogy kozel, meg 
amellett, hogy meg a zarszamadas meg sem tortent, amellett, hogy a maradvanydsszegeket meg 
nem is latjuk, 10.000.000.000 Ft fejlesztesi forras all rendelkezesre. Milyen kivereztetes ez? Hat, 
hogy van keptik errol beszelni meg mindig? Kozben jottek az allami tamogatasok a kaptalanfuredi 
fejlesztesekre vonatkozoan, es egyeb fejlesztesekre, egeszsegiigyi beruhazasokra, tehat ezen felul 
kapott tamogatasokat az Onkormanyzat. Hat, mirol beszelnek maguk? Onok nem mondanak igazat. 
Es az a nagy problema, hogy akkor sem mondanak igazat, amikor arrol beszelnek, hogy milyen 
prioritasaik vannak a fejlesztesi elkepzelesekrol. Zold politika? 20.000.000 forintos zoldfeliilet 
fejlesztesre? Hat, szegyen. Hat, nem szegyellik magukat, amikor azzal amitjak a valasztokat, hogy 
Onoknek fontos? Azt irtak a programjukba, hogy 2 fokkal fogjak csokkenteni a lokalis 
homersekletet, ami akkor vallalhatatlan hiilyeseg volt, de beleirtak. Hat, megigertek az embereknek 
es 20.000.000 forintbol szeretnek ezt megoldani evente, es Onok azt mondjak, hogy Onok a zold 
politikanak a felkent lovagjai. Nem. Onok szelhamosok, politikai szelhamosok, es ugyanannyira 
nem ertenek a varosvezeteshez, On sem ert hozza, amennyire gazdasagpolitikahoz sem ertettek. 
Egy pillanatig nem tud, nem tudnak olyan Kormanyt mondani Magyarorszagon a baloldalon, ami 
emelte volna az eletszinvonalat es sikeres lett volna gazdasagpolitikai teren. Ezt igy egyutt sikerult 
volna megoldania. Es Onok beszelnek arrol, hogy a gazdasagpolitika, milyen? Hat, Onok, Bekesi
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Laszlo, meg Kiraly Julia, hat, ezek az emberek, ezek koklerek, mar ne haragudjon. Amikor ott volt 
a lehetosegiik, akkor csodot mondtak, eladositottak az orszagot, megallt a gazdasagi novekedes egy 
evvel a gazdasagi valsag elott, 2008-ban. Ennyire ugyesek voltak. Es tehat ugy sikerult le, tehat 
hogy ertsuk, a gazdasagot leultetni, hidegre tenni, hogy folvettek 15.000.000.000.000 forintnyi 
hitelt. Ne haragudjon. Polgarmester ur, ilyen kerdesekrol beszelt, azokra reflektalok, mert ugy 
gondolom, hogy azt a politikai kozosseget, amelyet kepviseliink, On megsertett, es mi ezt nem 
fogjuk hagyni. Mi megvedjuk oket is, meg a jozsefvarosiakat is megvedjuk attol a koklerkezdestol, 
amit elmult idoszakban eldadtak. Nem fejlesztik a kerilletet. Milyen fejlesztesi terveik vannak? 
Terveik az vannak. Megint bejelentenek ilyen terv, olyan terv, amolyan terv. Hol van? Hol lehet 
megfogni ezeknek a terveknek a gyumolcseit? Sehol nincsenek. 2 es fel eve vannak hatalmon es 
nem epitettek ebben a keriiletben semmit. Leraktak 8 budit, es gyakorlatilag itt be is fejezodott a 
varosfejlesztesi, nagy ivu varosfejlesztesi koncepciojuk, amihez ezuton is gratulalok. Nem kellett 
volna becsapni az embereket, polgarmester ur, nem kellett volna olyan feladatra vallalkozni, amihez 
nem ert, es nem kellene most, miutan kiderult es nyilvanvalova valt es ez a koltsegvetes is 
tartalmazza, hogy Onok tele vannak penzzel, minden lehetosegiik adott, hogy ezt a tertiletet 
iizemeltessek es mukodtessek, ehhez kepest keptelenek egy lepest is eldrelepni. Valoszinuleg azert, 
mert tehetsegtelenek hozza, vagy azert, mert nem akarjak, en nem tudom, de most mar valamit kene 
mondani. Itt van 10.000.000.000 forint szabad forras, miutan kivereztette az allam az 
Onkormanyzatot. Hat, meselje mar el nekem, hogy ebbol a 10.000.000.000 forint szabad forrasbol 
miert nem fog fejleszteni? Hol vannak a fejlesztesi tervek? Hol vannak szakmanyban a koncepciok, 
amiket megtargyalhatnank? Onok nem csinalnak semmit. Bejbnnek az Onkormanyzatba, felveszik a 
fizetesuket, begyakoroljak a beszedjiiket, es ugy gondoljak, hogy igy a politika veget is ert ezen a 
szinten. Az egesz csak kommunikacio, munka nem kell bele. Onok tevednek, Onok nem azert lettek 
ide valasztva, ebbe a Testuletbe hogy kommunikaljanak, hanem azert, hogy dolgozzanak. Es ez a 
koltsegvetes pontosan azt mutatja, hogy Onok semmit nem csinaltak az elmult evekben. Koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, Satly Balazs frakciovezetd ur, parancsoljon!

Satly Balazs
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Muszaj azzal kezdenem, hogy az elozo ev, barmennyire 
is probalja ezt letagadni a frakciovezetotarsam, egy nehez koltsegvetesi ev volt Jozsefvaros 
szamara. Nemcsak a jarvannyal, hanem a Kormannyal is meg kellett kuzdeniink. Es tenyleg csak 
egyetlen egy peldat emelnek ki ebben a hozzaszolasban, hogy csak az 580.000.000 Ft kiesett 
parkolasi bevetelbol 100 lakas tudtunk volna felujitani. Ennyire tamogattak, es ennyire dobtak 
mentoovet a keriiletnek. Es az elmult ev feladata az volt, hogy az osszes ilyen koriilmeny ellenere a 
koltsegvetest stabilan tartsuk, es az Onkormanyzat szolgaltatasait az elvarhato szinvonalon 
biztositottuk. Ezt a munkat koszonet polgarmester umak, sikerrel elvegeztiik. Az Onkormanyzat 
nehez helyzetben is megdrizte mukodokepesseget, es a felelds gazdalkodasnak koszonhetoen most 
egy mas pozicioju koltsegvetesrol kezdhetiink beszelni. Bar a tamadasok meg nem ertek veget. 
Akarmennyire is akadalyoznak, meg akarmennyire is gancsoskodnak, es akarmennyire is gyuloli a 
Fidesz Budapestet es Jozsefvarost, a programunkbol, amire a valasztoink szavaztak, nem fogunk 
engedni. Nem engedhetiink beldle, mert ahogy mi legyozziik a koltsegvetesi nehezsegeket, ugy a 
valasztok Onoket fogjak legyozni aprilisban. Es nem engedhetiink azert sem, mert itt a mi 
eletunkrol van szo, a mi gyermekeink eleterdl. Ezert inditjuk el a Gyermekbarat Jozsefvaros 
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Programot. A program kereteben 200.000.000 forint ertekii felujitasokat vegziink az ovodankban. 
Itt jonnek a konkretumok, tessek figyelni: angol nyelvi foglalkozasok 8 millioert, ovi-uszas 15 
miHioert, gyermekprogramok 3 millioert, minden gyereket elvisziink a Fiiveszkertbe, tamogatjuk a 
gyerekek sportolasat. A gyermekeknek egy biztonsagos, egy jatekos es egy bsszetarto kozosseget, 
egy jo helyet teremtunk Jozsefvarosban, es nem politikai termekke silanyitjuk oket, mint Onok. Mi 
fejlesztjiik az dvodakat es nem gyalazzunk a benne dolgozokat. Megujul a Varunk Rad, a 
Tiinderkert, a Viragkoszoru, a Szazszorszep, es a Napraforgd Ovoda. Jonnek a konkretumok, 
akarmennyit hazudnak rola, ahogy tavaly is megtettek, iden is lesz balatoni nyari tabor a 
gyerekeknek. Es a gyermekek szamara meltd eletmindseget, meltd eletmindsegukhoz 
hozzatartoznak az elheto kdzterek, ezert terveztuk ujra a jozsefvarosi polgarokkal kozosen a Deri 
Miksa utcat, ami ennek a felujitasa iden megtortenik. Megszepitjuk, es baratsagossa tessziik a Prater 
utcat, erre majd 1.000.000.000 forintot fogunk forditani. Egy ujabb konkretum. Akarmennyit 
kiabaltak az ellenkezdjet, akarmennyire lazitottak fel fogjuk ujitani a Somogyi Bela utcat 220 
millioert, es lassan a vegehez er a Blaha Lujza ter felujitasanak a befejezese is. Onok megigertek, 
meg beszelnek rola, mi meg befejezziik. Befejezziik a Horvath Mihaly teret is, Jdzsefvaros foteret, 
es fejlesztjiik a Losonci lakotelep kdzteriileteit, folytatjuk a Szeszgyar utca tovabbi szepiteset is. S 
ha a biztonsagrol, biztonsagos kbrnyezetrdl beszelunk, akkor Onoknek altalaban a rendorok jutnak 
esziikbe nagyon helyesen, kivalo munkat vegeznek itt Jozsefvarosban, es ezert is tamogatja a 
Budapesttel dsszehasonlitasban kiemelkedd mertekben a helyi rendorkapitanysagot a koltsegvetes, 
de a biztonsaghoz az is hozzatartozik, hogy a kozteruleteink, hogy neznek ki, azt mire hasznaljuk, 
milyen forgalom megy rajta keresztul, es hogyan tudjak azt hasznalni a gyermekeink. S ezert iden 
megtervezziik, es megvalositjuk 55.000.000 forintert a Csamok-, a Nepszinhaz- es a 
Magdolnanegyed uj forgalomtechnikai kialakitasat, ami egy biztonsagosabb komyezetet fog 
biztositani minden jozsefvarosi szamara. 127.000.000 forintert 300 fat fogunk elultetni es tovabbi 
20 millidt forditunk uj zoldteruletek tervezesere. Itt volt egy kis csusztatas Verbs kepviselbtarsam 
mondataban. Es mar keszitjuk eld azokat a projekteket, amelyeket sajat forrasbdl vagy a 
kormanyvaltas utan megnyild unibs forrasokbdl meg tudunk valdsitani, es ezert megkezdjuk 
Jdzsefvaros kapujanak, a Harminckettesek terenek a felujitasanak a tervezeset, de ugyanigy 
elkeszulnek a Krudy utca, az Illes utca, Bacsb Bela utca, es az Alfoldi-Nepszinhaz keresztezodes 
tervei is, es ezeket a kbvetkezo evekben a jdzsefvarosiakkal kbzbsen meg is fogjuk valdsitani. A 
szep kbzter, az elheto kbzter az akkor marad szep, hogyha tiszta is. Megigertuk a valasztasi 
kampanyban, hogy megduplazzuk a ciklus vegere a takaritasra, varosuzemeltetesre forditott 
penzeket, s azt jelentem, idbaranyosan teljesitjuk, iden 400.000.000 forinttai tbbb jut erre, 5 fovel 
nbveljiik a takaritb csapatainkat, elektromos hajtasu haszongepjarmuveket, a korabbiaknal sokkal 
jobb takaritdgepeket vesziink, mosokat szerziink be, 80 uj kukat rakunk ki es 63.000.000 forintot 
fogunk, akarmennyire rbhbgnek rajta, kbzveceket megepiteni. Es talan a legfontosabb dolog a 
jozsefvarosi gyermekek es a jozsefvarosi csaladok szamara megfeleld mindsegu otthon. Tudjuk, 
milyen allapotban vannak onkormanyzati hazaink, lakasaink. Es mi Ondkkel ellentetben, nem 
tekintjiik alacsonyabb letformanak azokat, akik berelt lakasban elnek. Onok csak pusztulni hagytak 
ezeket az ingatlanokat, mi erdemben kbltunk rajuk a sajat penziikbbl, ha mar az allami tamogatast 
voltak szivesek elvenni. Es azert, hogy egyre kevesebb jozsefvarosi gyermeknek kelljen olyan 
lakasban felnonie, mint egyebkent nekem gyerekkoromban, ahol kint volt a budi a folyoson, es 
vizes es peneszes volt a fal, minden korabbinal tbbb sajat forrast kbltunk onkormanyzati 
berlakasokra. 500 millioert fogunk hazakat felujitani, 210 millioert lakasokat, 440.000.000 forintot 
terveziink kblteni arra, hogy a bontandd epuletekbbl kikbltbzzenek a polgarok es ezzel sok-sok 
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jozsefvarosi csalad fog fellelegezni, mert elkoltozhet a meltatlan koriilmenyek koziil. Tovabbi 
tetelekkel egyutt masfel milliardot koltunk vagyonunk fejlesztesere. Egesz evben kiabaltak, most is 
itt megtettek, hogy hoi van az a penz, ami az ingatlanertekesitesekbol befolyt az Onkormanyzathoz. 
Itt van. Ezt mi a kozos vagyonukra, a jozsefvarosiak lakhatasara koltjiik. Es nehany sz6t illik arrol 
is mondani, hogy hogyan latjuk az Onkormanyzat szerepet a varos eleteben. Mi egy olyan 
Onkormanyzatot szeretnenk, ami szolgaltato szemleletu, ami minosegi kapcsolatot tart fent a 
jozsefvarosi polgarokkal, ezert emeljuk a szektorban iden az illetmenyalapot 60 ezerre, de mar 
dontiink arrol, hogy jovore 65.000 Ft-ra emeljuk, berfejlesztes lesz a gazdasagi tarsasagoknal, az 
intezmenyekben, emeljuk a husegjutalmat, a munkaruha koltsegteritest es a kormany miatt draga 
bankszamlakat is kifizetjuk a munkavallalok helyett. Megepitjuk a hivatali ugyfelszolgalatot, es bar 
nehez feladat lesz, de neki gyurkoziink a JGK iigyfelbaratta tetelenek is. Folytatjuk tovabbra is 
azokat a programokat, amik a jozsefvarosiak egeszseguket szolgaljak, hiszen ezt igertek a 
kampanyban, hogy eljenek tovabb a jozsefvarosiak. Az Egeszseges Budapest program kereteben 
folytatjuk a fejleszteseket, es megkezdjuk aJEK uj szamyanak tervezeset is. Ezek a fejlesztesek, 
ezek a konkretumok valamennyi jozsefvarosi javat szolgaljak. Legyen Jozsefvaros mindannyiunke! 
Koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, frakciovezeto ur! Megnyitom a, most jonnek a kepviseloi hozzaszolasok. 
Szilagyi Demeter kepviseld ur, parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Hat, nagyon szepen megirt szoveg, amit felolvasott 
frakciovezeto ur, meg polgarmester ur is. Engedjek meg, hogy az adasmenetbe becsuszott egy-ket 
hibat itt azert gyorsan, az elejen helyre tegyuk, amit Onok rosszul vestek fol a papirjaikra, mivel 
nem nagyon pontosan tudjak, hogy melyik filmet nezik, ezert nem tudtak ezeket korrigalni, csak 
beolvastak a hireket. De kezdjiik talan legelejen. Nem tudok elmenni szo nelkiil amellett, amit 
polgarmester ur halal-kampanya itt kicsucsosodott ebben. Szerintem felhaborito es undorito, ahogy 
ezt a polgarmester ur ide talalta elenk. Szegyellje magat emiatt! Roviden ennyi a velemenyem arrol, 
amit megfogalmazott a valsagkezelessel osszefuggesben. De akkor nezziik egy picit tenyleg a 
jozsefvarosi helyzetet. Azt mondta polgarmester ur, hogy a gepjarmuadobol 1.000.000.000 Ft-ot 
vett el a Kormany. Ez tetelesen nem igaz. Majd gazdasagi vezeto asszony mindjart kijavitja, hogy 
pontosan mi is volt az a szam, ami gepjarmuadobol elment. Szo szerint ezt mondta polgarmester ur, 
hogy 1.000.000.000 forint, (a haterben Piko Andras beszel, nem erthetd) Szo szerint ezt mondta, 
majd hallgassak vissza jegyzbkonyvet. Tetelesen nem igaz, ez egy hazugsag.

Piko Andras
Nines benne. Le volt irva, de nines benne.

dr. Szilagyi Demeter
Jo, tehat ezt mondta polgarmester ur, hogy gepjarmuadobol 1.000.000.000 forintot vett el a 
Kormany. Ez tetelesen nem igaz. Tetelesen nem igaz az, hogy az adobevetelek csokkennenek, 
hiszen tudjuk pontosan, hogy 922.000.000 forinttai kap tobbet az Onkormanyzat az idei forrasbol, a 
fovarosi forrasmegosztasbol az adobevetelek novekedese miatt. Es ami kulondsen izgalmassa teszi 
ezt a szamot, az pontosan (a haterben Piko Andras beszel, nem erthetd) az az, amit a frakciovezeto 
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ur elmondott, es azt a logikai osszefuggest keptelenek folismemi, hogy ahhoz, hogy egyebkent a 
gazdasag teljesitokepessege megmaradjon, es mukodokepes legyen is el tudjuk es vissza tudjon erni 
ana a szintre, ami a Covid elott volt. Ahhoz igenis szuksegesek azok az intezkedesek, hogy a 
vallalkozasoknal is, a lakosoknal penz maradjon. Egy ilyen dontes tobbek kozott egyebkent a 
parkolasi bevetelek lakossagnak hagyasa, ami nem a kozkasszaba kerul, meg nem innen veszi el a 
Kormany, hanem egy ott marad az embereknel, akik aztan ezeket a forrasokat hasznaljak es ezek a 
forrasok visszakeriilnek a gazdasagba es tud ujraindulni es tud novekedni. De ezeket a tipusu 
osszefuggeseket mar azokba az adas menetekbe, amiket Onok kaptak mar nem tudtak beleepiteni, 
ezert nem tudtak ezeket az osszefuggeseket ilyen formaban megvizsgalni. Ertem azt, hogy valamit 
most mar fol kell mutatniuk es nagyon dicseretes az, hogy a gyermekek jovojerol es a keriiletben 
valo boldogulasukrol gondoskodnak, csak azt gondolom, hogy amellett, hogy ezek nagyon-nagyon 
jo dolgok, amiket itt idehoztak es ehnondtak, hogy ha osszevetjiik az erre forditott 
dsszegszerusegeket az egyebkent a meg mindig a kasszaban levo szabad maradvanyok 
osszessegevel, akkor viszont rohejesse valik. Tehat az, amikor milliardok vannak meg az 
Onkormanyzat szamara felhasznalhatd mddon az Onkormanyzat kasszajaban es parmillios 
tetelekkel vigeckednek, azt gondolom, hogy az onmagaban teszi felhaboritova magat az egesz 
jelenseget. Es az meg aztan tenyleg a, hogy mondjam, a dilettantizmus csucsa, hogy Erdss 
alpolgarmester ur keptelen valaszolni egy nagyon egyszeru kerdesre, es tudom, hogy miert mert 
engem, mert egesz egyszeruen nines ra megfeleld valasz, mert az egyebkent nem valasz az ovoda 
osszevonasokra, hogy mi lesz az uj dvodanak a neve. Tudom, hogy Erdss Gabor alpolgarmester 
urnak van egy kiilonleges vonzddasa a napviragokhoz, meg a viragkoszorukhoz, de ettol 
fuggetlenul ez nem valasz arra a kerdesre, hogy egyebkent egyeztettek-e a sziilokkel. Mert 
tortenetesen pontosan tudom, hogy tobb szuloi munkakdzdsseg kereste meg alpolgarmester urat es 
vegiil nem alpolgarmester ur, meg nem valamelyik politikai vezetd, hanem ugyosztalyvezetd 
szinten talalkoztak ezekkel a sziiloi munkakozossegekkel, es nem tajekoztattak oket arrol, hogy 
pontosan mi is fog tortenni az ovoda bezarasa es az ott, es annak kapcsan a gyermekek 
elhelyezesevel mi fog pontosan tortenni. Es azt gondolom, hogy innentbl kezdve kepmutatas az, 
ahogy errol az egesz kerdesrol beszelnek. Kovetkezo hozzaszdlasomban majd ezt meg egy kicsit ki 
fogjuk fejteni. A masik tema pedig tenyleg ahogy az utca felujitasokrol beszeljenek, hogyha van 
bor a kepukon par darab utcanak a felujitasat ilyenforman, mint sikertortenet beallitani 2 es fel ev 
tavlatabol, onkormanyzas tavlatabol, akkor azt gondolom, hogy sajat magukrol allitanak ki 
szegenysegi bizonyitvanyt. (gong)

Piko Andras
Koszonom szepen! Ferencz Orsolya kepviselo asszonynak adorn meg a szot, parancsoljon!

dr. Ferencz Orsolya
Koszonom szepen! Nagyon messzire vezetne a vita, ha mindenre reagalnek, ami itt elhangzott. Arra 
is, ami egyebkent nem tartozik Jdzsefvaros kozvetlen koltsegvetesehez peldaul, amit Onok 
allitanak, hogy itt Magyarorszagon nott a szegenyseg, holott es EuroStat adatokkal dobaloznak a 
termeszetesen arra a HVG-s fake news cunamira alapozva, amit mindenki latott. Na, most ezt mar 
az osszes kozgazdasz megcafolta! De mondanam konkretan, hogy a szegenyseg es tarsadalmi 
kirekesztodes kockazatanak kitett nepessegaranyat merd un. AROPE At risk of poverty or social 
exclusion mutato az Magyarorszag eseteben mutatja az egyik legjelentosebb csokkenest az egesz 
Eurdpai Unioban. Az Eurdpai Unid atlaga alatt van Magyarorszag boven, 20% alatt alakultunk, ami 
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azt jelenti, hogy az Europai Unios 22 % az boven meghaladja ezt. De meg konkretabban: 
Magyarorszagon az 5. legalacsonyabb az a mutato, elottunk van valoban Csehorszag, Szlovenia, 
Szlovakia es Finnorszag, de mdgbttunk van Romania 23,3, Lettorszag 22,9, Bulgaria 22,6, 
Esztorszag 21,7, Spanyolorszag 20,7, Litvania 20,6 es meg Olaszorszag is, tehat most ez megint 
olyan, mint galambbal sakkozni. Tehat Onoknek tok mindegy, hogy hany adatot mondunk el, mert 
nem ertik meg azt se, hogy miro! beszelnek. De akkor terjunk vissza Jozsefvarosra. Akkor, amit mi 
latunk ebbol a tortenetbol: a drogellatast teljes szakmaiatlansaggal egyelore ugy tunik, hogy 
bedontottek. Nagyon kerem alpolgarmester asszonyt, hasson oda, hogy ne keveredjen ossze a 
bentlakasos agyszamban merheto drogellatas es rehabilitacio a korhazi ellatassal, mert ez ket kiilbn 
tortenet. Olyan, mint a fagylaltozo, meg a szegeny melegkonyha. Tehat nem lehet a ketto, most 
rossz peldat mondok, de azt szeretnem, mufajaban sem azonos a ketto. Kerem, erre figyeljenek oda, 
mert ezt nem fogja a Fidesz tamogatni, ha le akarjak epiteni peldaul az Emberbarat altal nyujtott 
szolgaltatastipust. A kukakat az Onok fopolgarmestere szerelte le eles elmevel, a celja az volt, hogy 
meg jobban depressziossa tegye Budapest lakossagat, bar Budapest lakossaga mar jo depresszios 
2019 osze ota, amiota itt tevekenykedik hiperpasszivan. A gyerekek nyaralasaert, hat, hadd ne 
hullassunk mar konnycseppeket, mikor Onok robbantottak ki a vitorlas mutyit, amibe az egyik 
vezetbjiik bele is bukott, Gbz Gabriella asszony, es jelen pillanatban is meg ott tartunk, hogy 
probaljuk nyomon kbvetni, hogy egyaltalan, hogy lesz ott meg egyszer az eletben strand a gyerekek 
szamara es nem pedig egy vitorlaskikoto a haveroknak. Konnyekig meghato, ahogy a Jozsefvaros 
kapujarol beszel Satly Balazs, bocsanat, olvas Satly Balazs ur. Szinte mar majdnem meghatodtam, 
ha esetleg emlitette volna, hogy peldaul az evtizedek alatt a kommunistak idejetol kezdodoen 
elkepesztoen tonkrement a Szent Jozsef Plebaniatemplom teljes felujitasat a Magyar Kormany allta, 
akkor azert az mondjuk segitett volna kepben, de akkor ki kellett volna jonni a 
velemenybuborekbol. Most akkor nem is tudunk vegigmenni, de elkezdem es majd a tobbiek 
befejezik. Jozsefvarosban az utobbi nehany evben Onok elott meg 4.000.000.000 forintnyi, meg 
azota is 4.000.000.000 forintnyi kormanyzati tamogatas erkezett egeszsegiigyi fejlesztesekre, a 
Jozsefvaros Ujjaepul programkent minden kis es nagy kozter megujult, es park megujult, 6 es fel 
milliard Ft-ot forditott a lakohazak rendbehozatalara a tarsashazi palyaztatasi rendszeren keresztiil 
az Onkormanyzat, tobb mint masfel milliard forintbol ujult meg a kerulet osszes bolcsodeje, 
ovodaja, es egy uj ovoda epult. Tobb mint 400.000.000 forintbol felujitott az Onkormanyzat minden 
sportudvart es tomatermet, masfel milliard forintbol kivul-belul, teljes egeszeben megujult, ugye, a 
Szent Kozma Egeszsegiigyi Kbzpont, 1.000.000.000 forintert a kerulet osszes felnott es gyerek 
haziorvosi rendeloje, tovabba 2 ujat nyitottunk, 10 ev alatt ujult meg a kerulet 5 nappali ellatast 
biztosito idbsek klubja. A Szent Jozsef plebaniat mar mondtam. Megujult az Erkel Szinhaz mar 1,7 
milliard forintbol, 2,2 milliard forint kormanyzati, allami penzbol kaptalanfuredi tabor, kormanyzati 
rehabilitacios tamogatassal a Corvin negyed program erre tobb mint 20.000.000.000 forintot fordit 
(a hdterben Piko Andras beszel, nem erthetd) az, hogy Onok nem fejeztek be, az mar ne haragudjon 
2019 ota Onok vannak hatalmon. Magdolna negyed program nem torzitbunk, ne csusztasson Satly 
ur, a Magdolna negyed programban csak a 3. iitemben 13 es 15 kozott 3,8. milliard forint EU 
tamogatas 28 berhaz, 14 tarsashaz ujult meg, 1300 csalad eletkbriilmenyei javultak ekkor. Europa 
belvarosi program Palotanegyed 3.000.000.000 forint, Magdolna-Orczy negyed 2.000.000.000 
forint allami tamogatas, uj kamerarendszer, uj Teleki teri piac korzeti megbizotti irodak es a 
LELEK program. Most ez nem volt minden, amit meg sorolhatnek. De csak azert, mert annyira 
verlazito az a hazudozas, amit Onok itt eldadnak, amikor a Fideszt rugdossak es nem az a problema, 
ha ez egy politikai vita remelem, jol szorakozik Satly ur. Meg jobban szorakoznank, hogyha azt 
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latnank vagy Onok tenylegesen eredmenyeket tudtak felmutatni az elmult 2 es fel evben a 
rbhecseles es a semmitteves helyett. (gong) Annak briilnek, ha nem a jozsefvarosi polgarok bdren 
rbhecselnenek.

Piko Andras
Koszonom szepen, Eross Gabor alpolgarmester urnak adorn meg a szot, parancsoljon!

Dr. Eross Gabor
Koszonom! Sajnalom, hogy kepviseldtarsamat, Szilagyi Demeter kepviseldtarsamat, annyira 
felretajekoztattak es olyannyira bizik azokban, akik felretajekoztatjak, hogy feltette ujra azt a 
kerdest, amit hat, en szegyelltem On helyett mert epp tegnap elott volt az az egyeztetes, es nem az 
elso olyan egyeztetes, amin reszt vettem szemelyesen a sziilokkel, hanem mar a 3. egyeztetes, 
hogyha a Covid alatt rendezett online sziiloi ertekezleteket is vessziik, amin en mar, hatO legalabb 
masfel oraig, de inkabb 2 oraig egyeztettem a sziilokkel. Van szerencsere rola jegyzbkbnyv 40-50 
szulo, 40-50 tanut, hogy ha On ragaszkodik hozza, tudunk hivni, hogy bizonyitsak. Es meg egyszer 
mondom, ez a tegnapelotti nem az elso alkalom volt, hanem a harmadik, hogy a sziilokkel 
egyeztettiink a terveinkrol, a 2 erintett ovoda sziiloi kozossegevel, apukakkal es anyukakkal, a 
Danko utcai ovodaba jard gyerekek sziileivel es a Gyerek-Viragba jard gyerekek sziileivel. Higgye 
el! De egyebkent szivesen megbeszelem ezt Onbkkel. Onoket felretajekoztatjak. Az a helyzet, hogy 
hogy Onok nem tudom, nem itt elnek vagy valami miatt van nehany informatoruk, akik alaptalan 
intormaciokkal traktaljak Onoket. Tehat az, amit Onok mondanak, az egesz egyszeriien nem igaz. 
Ennyit enol. De hogyha vannak meg ezzel kapcsolatos tovabbi kerdesek, akkor nyilvan, ha 
valahogy az adatvedelmi szabalyok figyelembevetelevel akar a jegyzokonyveket is az Onok 
rendelkezesere tudjuk termeszetesen bocsatani. A zbld temaban elhangzott felvetesekre, bar nem 
tudom, nem Voros kepviselo ur volt-e az, aki most kiment, aki erre rakerdezett, de lehet, hogy nem. 
Mindenesetre a keriilet nyilvanossaga megerdemli, hogy ezert par szoban ana is valaszoljak. 
Szerintem alpolgarmestertarsam, Radai Daniel fog majd, elnezest, reszletesebben beszelni a zbld 
kbzterfejlesztesekrol, fasitasrol, a kbzbssegi ujratervezesrol, ami a Deri eseteben es mas 
kbzteriileteink eseteben megvalosul. Ugyhogy erre most reszletesebben nem temek ki. De akkor 
emlekeztetbul elmondanam, igen, szerintem Vbrbs Tamas volt az, aki szinten, hat, olvassak ujra 
programunkat, ha mar ennyire szivesen ideznek belole, es akkor latni fogjak, hogy termeszetesen 
nem azt mondtuk, hat, hogyan is mondhattuk volna, hogy mi fogjuk csbkkenteni es elharitani 
jozsefvarosi szinten a klimavaltozast es csbkkenteni az atlaghomersekletet. Epp anol beszeltiink es 
epp azt csinaljuk, es ez a lenyege annak, amit mondok, hogy igyekszunk mersekelni azokat a 
negativ tarsadalmi es persze kbmyezeti hatasokat, amiket a klimavaltozas, az altalunk nem 
elharithatd klimavaltozas es globalis felmelegedes okoz. Enol szblnak azok a programok, amiket 
igenis elinditottunk mar az elmult 2 evben es, amiket egyebkent ugyanugy, ahogy a tbbbi 
programot, amikrbl polgarmester ur reszletesebben is beszelt, nagyobb fokozatra kapcsolunk. Tehat 
peldaul csak, tehat rosszul neztek megint csak az elbterjesztest, csak zbld palyazatokra 30.000.000 
lesz az iden, tehat nem most kezdjiik. Szinten nem most kezdjuk a zbld palyazatokat, a zbld 
udvartbl kezdve amyekolasig. Tehat hogyha mar anol beszeliink, hogy hogyan tudjuk kivedeni a 
klimavaltozas hatasait, akkor beszeljiink a zbldites mellett az amyekolasrdl, es beszeljiink anol, 
hogy a hbhullamok hatasanak merseklesere ivbkutakat telepitiink, anol, hogy tamogatjuk es 
segitjiik, es ene kiilbn akcidterv van a sulyos hbhullamok esetere az idbs, beteg, es seriilekeny 
tarsadalmi csoportokat jozsefvarosi lakosokat. Beszeljiink anol, hogy a zbld bvodak szama egyre no 
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a keriiletben, hogy a zoldtemat es az dvoda temat osszekossem, beszeljiink arrol, ami elhangzott 
egyebkent szinten, csak felhivnam a figyelmuket, ez egy igazi paradigmavaltas, egy igazi radikalis 
fordulat, hogy most mar a haszongepjarmuvek beszerzesenel is az elektromos uzemu 
haszongepjarmuveket preferaljuk. Tehat ezzel nem fogjuk megallitani, ha felreertettek volna, meg 
egyszer mondom, frakcidvezeto ur nem volt jelen, nem fogjuk megallitani sajnos a globalis 
felmelegedest, de amit tudunk helyben azt megtesszuk. Megtesszuk azzal, hogy peldaul elektromos 
jarmuvek egyszer szerztink be es akkor ezzel a kornyezetszennyezest, a legszennyezest is 
csokkentjiik, es megtesszuk azzal, hogy a lakossagra nehezedd nyomast, a hohullamok hatasait 
segitiink az elobb felsoroltakkal es meg tovabbi intezkedesekkel, ujabb zold palyazatokkal, (gong) 
amyekolassal, fasitassal, zold udvar palyazattal, gangzolditessel...

Piko Andras
Koszonom szepen! Megadom a szot Radai Daniel alpolgamiester umak, parancsoljon!

Radai Daniel
Koszonom szepen, polgarmester ur! Koszontom en is a Tisztelt Kepviselo-testuletet! Itt a 
koltsegvetesi vitaban elhangzott par erdekes gondolat. Ezekre szeretnek reflektalni. A 2019-ben 
elfogadott varosfejlesztesi koncepcid erdteljesen taglalta a zolditesi igenyeket, mikozben peldaul 
Brody Sandor utcarol szembldokcsipesszel szedegettek ki a fakat, mikozben mi orvosi szikevel 
probaljuk most elhelyezni oket. A megorokolt 2 beruhazas: a Tolnay Lajos utca felujitasa, es a 
Leonardo utcak felujitasan peldaul az egvilagon semmilyen zold, barmilyen eszkdz, egy fa, egy 
bokor nem szerepelt, ehhez kepest mi arra a kerdesre, hogy mekkora eredmenynek erjiik el az 
elmult eveket, valdban nem a kivitelezesekre fokuszaltunk, hanem a tervezesre, az ujratervezesre. 
igy jelenhetett meg a Deri Miksa utcaban 50-nel tobb fa, a Prater utcaban 40-nel tobb, 40 fa, a 
Tomo utcaban 20 fa„ Somogyi Bela utcaban 10-zel tobb fa is lehet, Horvath Mihaly teren is 10-zel 
tobb fa legalabb, es lenyegesen nagyobb zoldfeluletek. Arra fokuszaltunk es azzal toltottiik az 
iddnket, hogy ezek az alapvetden a lakossagellenes beruhazasok hosszu tavu es biztos jovot 
nyujthassanak a keriilet lakdinak a szamara. Osszessegeben, csak tisztazzuk ujra, tehat, amikor arrol 
beszelunk, hogy mi mekkora a hazugsag, es mi van a programban igerve es mi nines, tisztazzuk, 
akkor meg egyszer, es szerintem tizedszerre felolvasom a Kepviselo-testiilet iilesen szo szerint 
idezve a polgarmesteri programbdl, hogy atlagosan evi 5000 negyzetmeter kozossegi terek, es 
zbldfeliiletek merete, azt gondolom, hogy ez igy onmagaert beszel. Ezzel kapcsolatban szivesen 
szeretnem tajekoztatni a Tisztelt Kepviseld-testuletet, hogy az idei, iden tervezett es eddig 
megvaldsult beruhazasok kapcsan ev vegeig varhato, hogy kb. 18.000 negyzetmeter kozossegi 
terulet, kozossegi ter jbn letre a tobb mint 6000 negyzetmeter zbldfelulettel. En azt gondolom, hogy 
a valasztoknak tett polgarmesteri, polgarmester-jeldlti igeret polgarmesterkent magabiztosan 
valdsul meg a 3. ev vegere. Felmerult a 20.000.000 forintos zoldfeliilet kerdese, 20.000.000 forint, 
amire a Kepviselo-testiilet utalt ketszer 20.000.000 Ft, azaz 40-rol is szdlhat, az egyik az utcafasitasi 
program tervezesi koltsege, es egy olyan fakrol van szo, amiket a betonban talalunk meg. Ilyenrol 
azert meg a varosban sem nagyon volt precedens, nemhogy a keriilet eleteben, bar egyebkent egy 
peldaval Onok is voltak 5 evvel ezelott, 20.000.000 Ft tobbletforrast azonban biztositunk a zold 
udvarok fejlesztesere. Szeretnek emlekeztetni mindenkit, hogy az onkormanyzati berhazak zold 
udvarainak a fejlesztese, nem is tudom, hany eves tartozas es elmaradott tetei, es azert is akkora ez 
az dsszeg, mert evtizedekig el volt hanyagolva ez a kerdes. Tehat igy megnyugtataskent jeleznem 
mindenkinek jelentos osszeget biztositunk mar az onkormanyzati berhazak udvaraira is, ami azert 
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sem mellekes, mert ahogy polgarmester ur is jelezte altalaban az Onkormanyzat sajat vagyonara 
forditott dsszegek es a sajat vagyonba fektetett eroforrasok teljesen uj prioritaskent szerepelnek. 
Arrol, hogy a koltsegvetes es gazdasag szempontbol milyen prioritasaink vannak pedig a 
koltsegvetes eldterjesztese is egyertelmuen tartalmazza, hogy kozteruletek megujitasa, sajat 
vagyonunk megujitasa, illetve a gyerekbarat fejlesztesek egyertelmu prioritast jelentenek. Ugyhogy 
ebbe az iranyba nyugodt lelekkel megyunk tovabb. Azt meg egyebkent szeretnem jelezni, hogy 
amikor programokrol, meg strategiakrol beszeliink, azert volt itt uj gazdasagi program, minden 
eddiginel tartalmasabb gazdasagi program, egy ITS feliilvizsgalat, Klima Intezkedesi Terv, 
klimastrategia, mobilitasi terv, most vagyongazdalkodasi terv van eppen konzultacio alatt. De 
peldaul, hogyha mar tartalmilag vitatkozunk, en nagyon orulnek, hogyha amikor kerekparsavokat, 
vagy kerekpartarolokat terjesztiink egy bizottsag ele, akkor a fideszes kepviselo delegalt nem arrol 
beszelne, hogy Budapest az Magyarorszag Fovarosa es nem Europae ezert aztan egy nagykoruti 
bringasav az peldaul egy elvetett dtlet. De hogyha egyebkent tartalmilag beszelunk, en szivesen 
vitatkozom ezekrol a kerdesekrol. Tovabbra is tartom, hogy az ordog a reszletekben rejlik es a 
konkret helyzetekben, ezert is lesz a Deri peldaul jelentosen zbldebb, mint barmilyen korabbi 
elkepzeles szerint. Koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, dr. Juharos Robert kepviselo ur jelentkezett szolasra, megadom a szot!

Dr. Juharos Robert
Igen, tehat koszonom szepen a lehetoseget! Valojaban itt az a helyzet, hogy eros a kommunikacid 
csak ez nem a Klubradio. Ez Jozsefvaros. Es polgarmester ur egyre jobban kommunikal mar ilyen 
,.varosbeszedul” is, de valojaban a realfolyamatoknak nem sok koze van ahhoz, amit a 
koltsegvetesbol kiolvashatunk, es leginkabb ahhoz nem tul sok koze van, amit egyebkent, mint 
varosvezetes tesznek a kerulet erdekeben. Onbk arrol beszelnek, hogy ovatos koltsegvetesi politikat 
csinalnak, ami valojaban, hogyha mi a sajat nyelvunkre leforditjuk, akkor azt jelenti magyarra 
leforditva, a jdzsefvarosi magyarra leforditva, azt jelenti, hogy baromira nem csinalnak semmit, 
tehat a semmittevest hivjak ovatos koltsegvetesi politikanak. Azt gondolom, hogy itt a kozelgo 
valasztasokkal osszefiiggesben, illetve nyilvan a kovetkezo onkormanyzati valasztasokkal 
osszefuggesben, azert megis izgalmas intellektualis kerdes, illetve valasztasszociologiai kerdes is 
lesz majd a lakossag szamara annak ertekelese, hogy most szembesulhetnek azzal, hogy milyen az 
amikor a baloldal kormanyoz. Tehat milyen, amikor masok penzet koltik feleldtlenul, koncepcio 
nelkiil, hosszu tavu strategia nelkul. Ugy akamak epitkezest mutatni, hogy kozbe csak rombolnak, 
valojaban felelik a tartalekokat, nem kepeznek ujat, es hosszu tavu gondolat pedig, epito gondolat 
nem nagyon latszik eldbukkanni. Megis polgarmester ur, megis arra szeretnek kiterni, hogy abban a 
nem vart esetben, ha bar ugyan most mar a 3. koltsegvetesukkel talalkozunk, es nagy ujitast meg 
nem lattunk ebbe, meg nagy gondolatokat nem talaltuk meg itt meg ebben a feliiletes 
kommunikacion tulmenden, de ha megis arra vetemednenek, hogy hosszu tavu gondolatokat 
probalnanak megfogalmazni a keruletfejlesztes erdekeben, a keriiletgazdalkodas erdekeben, uj 
gazdasagpolitikat szeretnenek, helyi vallalkozasok elenkiteserol szeretnenek beszelni, ezekben a 
kerdesekben mi mind konstruktiv ellenzek modjara fogunk viselkedni, es minden olyan fejlesztest 
tamogatni fogunk, amely megalapozott es a keriiletieknek az eletet jobba, szebbe, kiszamithatobba, 
hosszu tavon ertelmezhetobbe, a gazdalkodast fenntarthatobba teszi. Tehat ezt nyugodtan szamon 
kerheti a polgarmester ur az ellenzeki konstruktivitason. Meg egyszer mondom, ezeket igy csak 
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polgarmester umak prdbalom mondani, hogy ezeket majd szamon kerheti rajtunk. Tehat minden 
ilyen esetben konstruktiv modon fogunk hozzaallni, ezt nyugodtan kerje rajtunk szamon, de jelen 
pillanatban nem latjuk ezeket az elemeket az itt eldterjesztett anyagban. A masik, amit felvetett es 
nagyon-nagyon torz kepet ad a kertilet ismereterol, ebben a keriiletben a 2000-es, 2000 korul 
kesziilt egy ilyen melyebb meres, akkor nagyjabol odajutottunk, hogy olyan kdriilbelul 200, akkori 
erteken, 2000 utan tortent ez a meres, olyan kdriilbelul ketszer, nagysagrendileg 200.000.000.000 
elmaradt felujitas terhelt ezt a keruletet, ugye, ez ’45 dta gyakorlatilag biintibe voltak kertilet, a 
lepusztultsag es a leromlottsagnak az allapota, merteke az ekkora. Ahhoz kepest, hogy az alatt az 
iddszak alatt, amikor mi voltunk Kormanyon, mi vezettuk ezt a keruletet, igencsak 
nagysagrendekkel komolyabb merteku fejlesztesekrol tudtunk gondolkodni es beszelni. Sok-sok 10 
milliardot hoztunk ide, fol tudom sorolni megint, de nem biztos, hogy ebbe az ismetlesbe mennek 
bele. A lenyeg, ami lenyeg, hogy sokkal nagyobb fvu, nagyobb lenduletre lenne sziikseg, 
polgarmester ur ahhoz, hogy ebben a keriiletben valami erdemit tudjunk eloremutatdan eldvenni. A 
200.000.000.000 elmaradt felujitas indexalva van, nyilvanvaldan ennek a tobbszdrose, tehat arra a 
feladatra vallalkozni sem, de egyebkent a masik felet hibaztatni sem lehet, sem nem meltanyos, 
ezert nem mi vagyunk a feleldsek, hanem az a kommunista rendszer, amely egyebkent jelen 
pillanatban beszivargott abba a politikai kozossegbe, amelyik itt eppen most kesziil itt valasztast 
nyerni az Onok egytittmukodesevel. Tehat en azt gondolom, hogy itt valdjaban azert lenne sziikseg 
arra a hosszu tavu gazdasagpolitikara, azokra gondolatokra, amelyeket innen hianyolok, mert 
bizony, ez egy lepusztult kertilet, ez egy orokseg, ez egy nagyon nehez orokseg, a rendszervaltas ota 
eltelt 30 ev ota nem tudtunk ezzel megbirkozni, (gong) de egyet bizton tudok, sokkal nagyobb 
leptekkel, es sokkal nagyobb mertekben...(gong) ...gondolkodni is, es lepni is, es javaslatokat is 
tenni, es Onok 3 evet elpazaroltak az 5-bol. 3 evet elpazaroltak. Meg egyet elpazarolnak, utana 
bukni fognak.

Piko Andras
Koszonom szepen, majd mivel 10 masodpercet hasznalt fol Juharos kepviseld ur, ezt ne szamitsuk 
be, tehat jo. (a haterben Juharos Robert beszel, nem erthetd) Barmikor. Szarvas Koppany Bendeguz 
kepviseld ur, parancsoljon!

Szarvas Koppany Bendeguz
Koszonom szepen, polgarmester ur! S tehat akkor pontositjuk egymas pontositasait, nyilvan a 
fideszes kollegak eldvettek regi modszeriiket es mast vadolnak azzal, amit ok csinalnak, ez 
egyebkent egyesek szerint ez Oroszorszagbdl eredd taktika peldaul szamon kerik a halottak 
szamanak felemlegeteset a Covid jarvany kapcsan. Na, most a halottak szamabol legeloszor Orban 
Viktor csinalt politikai kommunikacids tenyezot akkor, amikor ugy, azt mondta meg 2020 
szeptembereben, hogy a, s akkor idezem szo szerint: „Most a vedekezesnek a sikeret a halalesetek, 
illetve a megmentett eletek szamaban tudjuk memi.” Ezt akkor mondta, amikor meg nem volt 
europai szinten Magyarorszag elso vagy 2. a halalozasok szamaban. Lehet, hogy most mar 
utolertek, lehagytak masok, hozzateszem egyebkent akkor is europai listavezeto volt Magyarorszag 
a Covid halalozasok szamaban, amikor szamos mas orszag hasonloan vagy meg kiterjesztobben 
vette a Covid halottak szamat, akkor meg hirtelen mar megsertodtek azon, hogy a korabbi politikai 
kommunikacidjukat szamon kerik rajtuk. Szdval, itt polgarmester umak nines miert bocsanatot 
kemie, de hat ezt mar megszokhattuk, hogy sajat maguk miatt akarnak bocsanatot keretni a 
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fideszesek. Vorbs kepviseld ur azt is emlitette, egyebkent meg akarjak vedeni a jozsefvarosiakat, 
szeretnem azert eldre is aggodalmamat kifejezni, amit a Fidesz meg akart vedeni, arra eddig 
keresztet vethettiink. Kezdodott a nyugdijvagyonnal, es most ugye, megvedte a Fidesz, illetve 
Orban Viktor es Szijjarto Peter, Bencsik Andras szerint megvedte az ukrajnai orosz beket. Azt is 
lattuk, mekkora sikeres fideszes vedelem volt. Szeretnek csodalkozni azon, hogy Ferencz kepviseld 
szerint Karacsony Gergely depresszibba akarja taszitani a budapesti lakosokat. Nem tudom, a 
biciklisav is azt a depresszio segiti eld? En ugy szoktam eszrevenni, hogy sokkal jobb lesz a 
hangulatom, amikor egy jo nagyot biciklizhetek. Szdval furcsa ez a depresszio vad. Ami a vitorlas 
kikotot illeti, Kaptalanfureden nincsen epites alatt vitorlaskikoto, nehany hajot tettek oda a strand 
egy reszere. Nyugodtan lehetett amellett meg a vizbe menni, volt partvidek, de hogyha ennyire 
averzidja van Ferencz kepviseld asszonynak a vitorlaskikotovel szemben, akkor mehet a Ferto-tora 
tiltakozni Pumped Gabo mellett. Bizonyara szivesen latjak ott. Egyebkent meg a vitorlas ugy, 
vitorlas ugyben is jeleznem ismet csak, hogy mi inditottunk vizsgalatot, mi tettunk feljelentest, es 
lett kovetkezmenye is, ha ennyire driilnek egy-egy lemondasnak, akkor en javasolnam, hogy Vblner 
Pal a parlamenti mandatumardl is lemondhatna most mar. Bar lassacskan mar, ugye, targytalan lesz 
az egesz Fidesz-frakcid a parlamentben aprilis 3. utan. De szdval nalunk lett kovetkezmeny, mi 
tettunk feljelentest, ismet emlekeztetem erre a velem szemben iild hoscincer frakciot, hogy ott is mi 
vegeztuk el a munkajukat. Es vegezetul Juharos kepviseld ur tett egy ilyen nagyvonalu ajanlatot, 
hogy a konstruktiv ellenzekiseget kerjiik szamon rajtuk. Nem latom ertelmet barmit is szamon kemi 
igazan ugy erdemben a Fideszen, mert mindig kitalalnak valami kivetelt, vagy megmagyarazzak, 
hogy miert nem ugy van, vagy miert nem ugy ertettek. Nekem peldaul egy ilyen, most eszembe 
jutott egy pelda, hogy ugyan meg mindig nem nyilatkoznak a Jozsefvaros ujsagnak, mert anno, 
ugye, volt egy interju Ferencz Orsolyaval, ami nem tetszett nekik es koveteltek a foszerkeszto 
szemelycseret. Azota uj foszerkeszto van, azota uj foszerkeszto van, azota sem nyilatkoznak a 
Jozsefvaros ujsagnak. Kifogas az mindig lesz. De igy lehet a fideszes felteteleket komolyan venni, 
es igy lehet a szamonkeres ajanlatat komolyan venni egy fideszes politikus szajabol. Koszonom 
szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Hermann Gyorgy kepviseld ur, parancsoljon!

Hermann Gyorgy
Koszonom a szot, polgarmester ur! En nem fogom valdszinu kitblteni az 5 percet, ahogy itt a 
kepviseldtarsaim teszik. Viszont itt mar az elmult 2 draban tobbszor elhangzott a fideszes 
kepviselok oldalarol egyreszrol az, hogy gigantikus a koltsegvetesi foosszeg, sose volt ekkora, 
masreszrol nagyon sok, tobbszor hallottuk azt is, hogy fenn, hogy vegre ra kellene allni a 
kerulhetnek a fenntarthato gazdalkodasra. Ami ezt, ami az utdbbit illeti, abban maximalisan 
egyetertiink. Az Onok gazdalkodasa ugyanis teljes egeszeben fenntarthatatlan volt. Onok nagyon 
sok mindent, ahogy ez mar korabban elhangzott, a sajat vagyon, az ingatlanvagyonnak az 
eladasabol finansziroztak. Ez nem egy fenntarthato folyamat. Abban az esetben, ezt nem nagyon 
kell magyarazni, a tokejbvedelmet felelik, akkor onnantol fogva nines mivel gazdalkodni es igen 
arrol van, igen pontosan ezt szeretnenk megteremteni a fenntartb gazdalkodast es a stabil 
kbltsegvetest, amit egyebkent Ondknek nem sikerult. Es akkor, ha mar elokeriiltek ezek a szamok, 
amik egyebkent mar tavaly is elokeriiltek, akkor felideznem meg egyszer, hogy egeszen konkretan 
mik is voltak a koltsegvetesi foosszegek az elmult evekben. Onok ugyanis, es egyebkent mindaz a 
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media, amelyik Onoket ebben a tekintetben idezi, kenyesen el szokta hallgatni azt, hogy itt mindig 
csak az eredeti koltsegvetesi osszegekrol beszelnek es sosem a modositasrol pedig a modositasok 
azok eleg latvanyosak. 2018 evben az eredeti koltsegvetesi fodsszeg az 21,3 milliard volt, a 
modositas majdnem ennek a duplaja 40.000.000.000. ’19-ben 24.000.000.000, a modositas meg itt 
is 35,7 milliard, ez mind a ketto az Onok ciklusahoz tartozott, es itt meg ugye, nem volt pandemia. 
Megyek tovabb: 2020 evben az eredeti az 23,9 milliard, a 2020 evi modositott 33.000.000.000, 
2021-ben 28-rol novekedett 34,9 milliard forintra, egyre csokken a kuldnbseg, egyre csbkken az 
arany. Magyaran szolva, arrol van szo, hogy mi mar olyan koltsegvetest terveziink, amit sokkal 
kevesbe kell modositani, es ebben az esetben, ez a mostani 31,5 milliard valoban eredeti 
koltsegvetesi foosszegkent az elmult 5 evbol a legmagasabb, viszont meg mindig alacsonyabb, mint 
az osszes korabbi modositas. Koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Egry Attila kepviselo umak adorn meg a szot, parancsoljon!

Egry Attila
Koszonom a szot, polgarmester ur! Orulok, hogy Hermann kepviselo utan kerult ram a sor, mert azt 
tudom mondani, hogy az eddig elhangzott, az Onok soraibol erkezd hozzaszolasnak Hermann ure 
volt a legszakmaibb. 6 probalta leginkabb az eldterjesztes alapjan a koltsegvetest ertelmezni, mert 
amit eddig Onoktol hallottunk, az csak puffogtatas volt, mellebeszeles, kifogaskereses, amit mar 
megszoktunk Onoktol, azert nem ertunk el eredmenyt, mert, es jott egy vegtelen hosszu monolog, 
hogy mi mindenki hibazott es tehetett arrol, hogy Onoknek nem suit le a grillcsirke magatol a 
siitoben es nem tudtak elfogyasztani. De azert a Hermann kepviselo urnak a valaszahoz annyi 
hozzaszolast hadd tegyek, hogy azert ilyen minimal szakmai kriteriumokat, minthogy az eredeti 
koltsegveteseket hasonlitsuk egymashoz, hogy akkor egyszeruen mondva, az almat az almahoz 
hasonlitsuk azert azt ugy erdemes nyomon kovetni. Az, hogy a modositasok mennyire emelik meg a 
foosszeget, az meg egyebkent annak a tenyhelyzetnek az ertekelese, hogy mennyi kiilso palyazati 
forrast tudott az Onkormanyzat bevonni. Ekkeppen megkoszonom Hermann kepviselo ur lelkesito 
szavait, mert azt mutatja, hogy azokban az evekben, amit emlitett, es azok ’19 elotti evek voltak, 
milyen magas palyazati penzeket tudtunk pluszba becsatomazni fejlesztesre Jozsefvaros 
koltsegvetesebe. Hat, sajnos ilyen tipusu sikerekrol Onok nemigen tudnak beszamolni. /X 
koltsegvetes vitaja azert mindig ketoldalu kerdeskdr. Egyreszrol mindig van egy ertekeles az elozo 
evrol, hogy honnan rugaszkodunk el, egyfajta bazisszemlelet, ez mindig azert uralkodik a 
koltsegvetes keszitesenel, es akkor ugye, jonnek a tervek, az elkepzelesek, a lelkendezesek, hogy 
majd mi minden fog megtortenni. Nezziink szembe a tenyekkel, felidonel tart az Onok 
varosvezetese, nulla teljesitmenyt ertek el idaig, az elfogyasztott pogacsak kiloiba es a megivott 
kavek literjebe lehet kifejezni az Onok teljesitmenyet, semmi masban, meg a vegtelen hosszu 
kifogasokban, amit legyartottak. De elfeledkeztek a kertileti emberekrol, elfeledkeztek a keriileti 
vallalkozasokrol, nem tamogatjak, nem segitik oket, itt (ilnek ezen a rengeteg penzen, most mar 
legalabb ne mondjak azt, hogy ki vannak vereztetve, mert tavaly ezt hallgattuk vegig, ugy, hogy 
egyebkent 5 milliardos atlagegyenleg volt a bankszamlan. De azert nem vettek a faradtsagot, hogy 
ebbol az 5 milliardbol a keriiletben eloknek, legalabb a nehez helyzetben eloknek, valamennyi penzt 
atcsoportositsanak, hanem tartalekolnak valamire, valami tipusu elkepzelesiikre, most se latszik sok 
minden, mert a tervek keszitese latszodik az idei evi koltsegvetesbol. Mas nem. Elkepzeles nelkul 
mentiink vegig az elmult 2 es fel evet, es ugy latszik, hogy elkepzeles most sines, ahogy a sokadik 
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kerdeskent kerdezzuk, hogy szeretnenk latni programot, szeretnenk latni iranyt, hogy merre menne 
Jozsefvaros. Ezek soha nem keriilnek eld. Ilyenkor Onok orszagos vagy vilagpolitikai tenyezoket 
kezdenek el magyarazni, en azt szeretnem kemi, hogyha keruleti temaba vitatkozunk, akkor a 
keruletet erinto kerdesre keruleti valasz sziilessen meg. En azt gondolom, hogy ennyi jar a 
valasztoknak is, hogy tudjak, hogy Onok mit gondolnak a keriiletrol, a kerulet jovojerdl. Az, hogy 
Onok, hogy tudnak egyuttmukodni kiilso szervezetekkel, hat, hadd hozzak egy nagyonjd peldat: az 
Onok fovarossal torteno egyuttmukodese nulla teljesitmenyt ert el, azon kivtil hogy adomanykent 
atadunk penzt az FKF-nek, hogy ellassa a munkajat, mert a fovarosi utakat majd faltdl-falig 
letakaritja, ami egyebkent az d kozszolgaltatasi szerzodesben feladat lenne, es iden is megprobalunk 
akkor egy 10-es atcsusztatni az FKF-nek. hat ezt nem tudom nagy egyuttmukodesnek nevezni, de 
az elmult 2 es fel evben semmilyen eloremutato egytittmukodes nem tapasztalhato, ami erintene a 
keruletet a Fovaros iranyabol, es nem latom, hogy a 2022-es evben mi lenne az az atiito siker a 
fovarossal kardltve, ami segit a Jdzsefvarosnak, hogy tovabb haladjon a fejlodes utjan. Hogy 
kivannak igy mas szervezetekkel egyuttmukodni? Hogy gondoltak, hogy kimozditjak a keruletet a 
jelen allapotabdl es tovabbviszik a fejlodes utjan? Polgarmester umak a szekfoglalo beszedere en 
csak annyiban reagalnek, hogy en szerintem ezt hallgattuk 2020-ban is, meg ’21-ben is, en azt 
gondolom, hogy ideje lenne ujat irni. Bar, hat, igy tenyleg akkor igazabdl nines nagy jelentosege, 
mert mindenrol szol, csak a kerulet kbltsegveteserol nem, meg, hogy (gong) mi varhatd az idei 
evben a keriiletben.

Piko Andras
Satly Balazs kepviselo ur, parancsoljon!

Satly Balazs
Koszonom szepen! Nehany gondolatot engedjenek meg kepviseldtarsaimra reagalva. Teleki teri 
Piac megepiteserol azert nem szamoltam be a beszedemben, mert nem resze a koltsegvetesnek. A 
Teleki teri Piac keszen van. Lehet, hogy vannak Teleki tert tagadok, akik szerint nincsen es ujra 
piacot kell epiteni, de mi nem tudunk ilyen sziikseges helyzetrol. Es ugyanide tartozik a templom is, 
ami nagyon szep feher lett. En kivanom, hogy megnyugvas talaljon benne mindenki, aki oda beter, 
de ez nem resze az idei koltsegvetesnek, es hogyha arrdl beszelnek, ami nem tartozik ebbe a 
targykorbe, akkor Onok ronanak meg elsokent. Ugyhogy inkabb beszeljunk arrdl, hogy mi lesz. 
Meg fog ujulni a Harminckettesek tere, az lesz. Szolgalni fogja azokat, akik ott laknak, akik ott arra 
buszoznak, akik a trolirol szallnak le, akik megesznek egy kolbaszt a hentesnel, akik megisznak egy 
sort, vagy akik gyermekukkel setalnak keresztul az utcan. Az mind jo lesz, es mind a 
jozsefvarosiaknak lesz jo. Es ugyanilyen jo lesz, hogy megujul a kovetkezo evekben a Krudy utca 
meg fel nem ujitott resze, es egy gyonydru folyoso lesz Palotanegyedben a Kalvin tertol a 
Harminckettesek tereig, es most elmondhatjak, hogy az elejet ki ujitotta fol. Igen. Mi meg 
folytatjuk. Errol szol a varos fejlesztese. Es beszeljunk meg anol, hogy mi az a semmi, ami ebben a 
2 evben tortent: tobb onkormanyzati lakast ujitottunk fol iddaranyosan, mint Onok. Jdval tobbet. 
Jdval tobb lakast adtunk ki palyazatra, es jdval tobben szereztek otthont igy Jozsefvarosban. 
Tudom, hogy Onok ezeket az embereket lenezik, mert megmondjak, mert az Onok politikaja az 
arrdl szolt, hogy a lakossagot ki kell cserelni Jozsefvarosban, es ezeket az embereket el kell innen 
zavami. Mi nem igy gondoljuk. Es mi ezt eredmenynek gondoljuk, es azok is eredmenynek 
gondoljak, akik onkormanyzati berlakasban elnek es ezek a, es azok is igy gondoljak, akikre azt a 
masfel milliard forintot fogjuk forditani, hogy az onkormanyzati hazak es lakasok iden 
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megujuljanak. Ennyit arrol, hogy nem tortenik semmi. Es meg nehany szo arrol a mentoovroL 
amirol nem tudnak nagyon le leugrani, a parkolasi penzekrol. Nem az a baj, hogy itt kiesett 
580.000.000 Ft, bar borzaszto nagy baj, mert lett volna annak helye. Az a baj, hogy ez egyebkent 
egy kaoszt okozott a varosban es azert voltak az emberek depressziosak, mert azert nem volt 
parkoldhely, mert boldog-boldogtalan idejott Jozsefvarosba tarolni az autojat. Ez volt a baj. Meg az 
volt a baj, hogy amig koroztek ezek az autok jozsefvarosi levego volt a legrosszabb mindsegu egesz 
Budapesten. Es akkor azt nezziik meg, hogy ez hogyan hatott a Covid helyzetre, meg az 
asztmasokra, meg a Covid betegekre, meg azoknak a halalozasi szamara, es most ebbe nem 
szeretnek szamokkal dobalozni, ebben a kerdesben. De hogy ez segit nem segitett az embereknek, 
hanem artott nekik, az teljesen biztos, es Onok koromszakadtunkig vedik ezt a hulyeseget.

Piko Andras
Koszonom szepen, Szilagyi Demeter kepviseld ur!

dr. Szilagyi Demeter
Na, itt a nagy izgalmak utan azert az megnyugtato volt, hogy kepviseldtarsam, mikor elkezdte a 
mondandojat, hogy mond egy par dolgot, amit azert nem vett benne a koltsegvetesbe, mert hogy az 
mar elkesziilt, abbdl egyik sem volt az Onokhoz kotheto. De hat ez nem meglepo annak 
figyelmeben, amit beszeltiink idaig. Nem akarom tenyleg hosszura nyujtani a szot, mert tenyleg 
olyan, minthogyha ha egy olyan, egy masik tortenetet neznenk mi ketten, mar mint hogy Onok meg 
mi, mert folyamatosan kommunikalnak es nagyon szep kerek mondatokkal, meg is irtak elore es 
mondjak a semmit tulajdonkeppen. Magyarazzak azt, hogy 80 uj kukat folraknak, holott egy evvel 
ezelbtt leszedett 300-at az FKF. Hat, tok jo. Gratulalok. Tehat hogy, olyan dolgokat magyaraznak 
eredmenykent, aminek az egvilagon semmi ertelme nincsen, ad egy. Ad ketto pedig, ami a masik 
visszaterb motivum egyebkent, ahogy itt mar elhangzott korabban, hogy evrol-evre es valoszinuleg 
ezert erezzuk azt, hogy polgarmester umak a beszede se nagyon valtozik a koltsegvetesi 
targyalasokkor, mert evrol-evre csak ez a majd megtervezzuk, majd ezt megcsinaljuk, majd igy 
fogjuk, majd ez lesz, lesz majd Harminckettesek tere, lesz majd ez meg, lesz meg az. Hat, legyen. 
Csak az a helyzet, hogy ezt mondja, ezt mondtak tavaly is, ugyanezt mondtak tavalyelbtt is, hogy 
majd lesz. Ugyanezt mondtak a valasztasi kampanyukban is, hogy majd ez lesz, majd ez lesz. 
Mondhatja egyebkent nekem, hogy az 5000 negyzetmeter zbldfelulet az nem volt beigerve, hat, 
Satly kepviseldtarsaimnak a mai napig ott van meg, hirdeti a Facebook-jan, hogy ,,5000 
negyzetmeter uj zoldfeluletet evente”, igy kerek perec. Tehat azert tunik rohejesnek ezek a kis 
kiszolasok, mert lepten-nyomon prdbalunk arra ravilagitani, hogy Onok mondanak valamit, de 
annak egesz egyszeruen nem igaz a fele vagy adott esetben az egesz resze, es igy baromi nehez egy 
ertelmes vitat folytatni, mert nem igaz az, hogy az Onkormanyzatnal nincsen penz, es folyamatosan 
erre hivatkoznak, hogy de ez nines, de az nines. Nem igaz az az, hogy a gepjarmuadobol 
1.000.000.000 forintot elvett volna az Allam, mert egyszeruen, tenyszeruen nem igaz, es az osszes 
innen levezetett allitas, onnantol kezdve egy kacsalabakon allo kis rozoga valami, es innentol 
kezdve nines ertelme ezeknek a vitaknak tovabb. Az lenne a tiszteletteljes keresem, hogy legalabb, 
amit most iden belealmodtak ebbe a koltsegvetesbe, legalabb az tbrtenjen meg, es akkor mar egy 
fokkal kozelebb vannak a valosaghoz. Csak az a szomoru tapasztalatom a tavalyi evvel 
kapcsolatban is, hogy ott sem sikerult megugrani ezeket a dolgokat. Tessenek neki allni, akkor 
lassunk kozbeszerzesi eljarasokat, talan fogunk ma errol beszelni. Csak az a helyzet, hogy irunk 
megint februart ahelyett, hogy mondjuk a tavalyi evben ezt a vitat lefolytattuk volna, es az idei evet 
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azzal kezdtek volna, hogy dolgoznak, meg az idei evben is folyamatosan csak a szamoknak a 
fureszelese zajlott, es most trunk februart, majd elfogadjuk a kozbeszerzest, talan elkezdenek 
dolgozni. Ebbol az idei evben ertelmes fejlesztes biztos, hogy nem lesz. De ezt Onok is pontosan 
tudjak, hiszen hogyha csak egy picit is ertenek ehhez, hogy hogyan mukodik egy ilyen tipusu 
fejlesztes, akkor pontosan latjak ennek az ivet. De ennek ellenere elmondjak, hogy ez lesz, az lesz, 
meg amaz lesz. Es innentol kezdve nagyon nehez Onoket komolyan venni, es nagyon nehez 
komolyan vitatkozni ezekrol a dolgokrol. Es ezek teremtenek alapot arra, hogy azt a kritikat 
megfogalmazzuk Onok fele, amit nem csak mi mondunk, hanem lepten-nyomon a jdzsefvarosiak is, 
hogy az az idoszakhoz kepest, amikor Kocsis Mate, Sara Botond vezette ezt a keriiletet, ahhoz 
kepest az a dinamikus fejlodesi iv, az egyszeruen megalit, amiota Onok, baloldali kepviselok 
vannak hatalmon nem fejlodik a keriilet. Nem tortenik az egvilagon semmi. Igeretek vannak, 
szamszeruen nagyon sok igeretet tudunk mar folhalmozni, de az altalanos erzete az embereknek az, 
hogy nem tortenik, hogy megszakadt egy iv. Es ez bizony nagyon komoly problema, mert hogyha 
egy ilyen iv megtorik, akkor azt mar sokkal nehezebb lesz ujrainditani. Ugyhogy en a magam 
reszerol be is fejeznem a koltsegvetessel kapcsolatos hozzaszdlasokat, mert elbeszelunk egymas 
mellett. Nagyon kerem Onoket, hogy tegyek a dolgukat es hajtsak vegre azt, amire vallalkoztak. 
Koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, Voros Tamas kepviseld umak adorn meg a szot!

Voros Tanias
Koszonom szepen a szot! Nagy erdeklodessel hallgattam, hogy milyen fejlesztesi tervek fognak 
megvalosulni, es a tervek terveinek a tervezese az mar-mar zajlani fog holnap talan. Azt szerettem 
volna kerdezni meg korabban, hogy hoi vannak a megfoghato gyumolcse ezeknek, es peldaul Deri 
Miksa utca stb. azert maradjunk annyiban, hogy azok a felujitasok azok korabbi idoszakra mar reg 
elkezdodtek, azoknak a tervezese, 2 es fel eve egy kapavagas nem tortent. Nyilvan sokkal jobb 
tervekkel alltak eld ugyanugy mint a Blaha Lujza temel, ahol sokkal dragabban, alacsonyabb 
muszaki tartalommal sikeriil majd megoidani azt a felujitast. Es kikerult belole a Somogyi Bela utca 
is, amelyet eddig a Fovaros, tehat a Kormany altal finanszirozott Fovarosi Onkormanyzat 
hataskdrebe tartozo fejlesztesbol valdsult volna meg. Amiota Karacsony Gergely Budapest 
fopolgarmestere, azdta sorra huzza le a jdzsefvarosi helyszineket a kulonbozo fejlesztesi listakrdl, 
ilyen volt az Orczy ter es most ilyen lett a Somogyi Bela utca is. Nem igazan ertem, hogy miert kell 
ilyen elkepesztd modon ragaszkodni, meg akkor is, hogyha kozos politikai taborba tartoznak, mint 
tudjuk jo szeles spektrumon, de azert megiscsak azt gondolom, hogy az elsodleges a jdzsefvarosiak 
erdeke lenne. A parkolasrol pedig annyit, hogy nyilvan a Covid valsag idejen az volt a legszuperebb 
lepes, mikor a fopolgarmester csokkentette a BKV jaratszamat a jarvany kozepen. Ez a zsenialis 
huzas nyilvan jdl mutatja az Onok hozzaallasat a jarvanykezeleshez. Az pedig, hat, talalkozas a 
valosaggal Satly frakcidvezeto ur, hogy az emberek autot hasznalnak. Tehat megdobbento, hogy 
2022-ben az emberek nem riksakon es, nem tudom, Idhaton szeretnenek kozlekedni, hanem 
autokkal. Foleg egy olyan valsagos kornyezetben, amikor fertozesveszelynek a kockazatat is 
csokkentik ezaltal. Onok ezeket az embereket buntetnek, akik adott esetben az egeszsegiiket vagy a 
csaladjuk egeszseget dvtak meg, mikozben az Onok fopolgarmestere csokkentette a kozossegi 
kozlekedes jaratszamat, amit hatosagi szabalyozassal kellett helyrerakni, mert annyira karos dontes 
volt, es hat az elemi logika szabalyai szerint is minden idok egyik leghillyebb intezkedesekent fog 
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bevonulni a tortenelmi konyvekbe. Modosito inditvanyokat szeretnenk tenni a koltsegveteshez. 
Termeszetesen irasban is at fogom nyujtani. Nem szeretnem vele huzni az idot, ugyhogy csak 
osszefoglalnam a lenyeget. Az egyik az, hogy zoldfeliiletek kialakitasara tervezett 20 helyett 
100.000.000 Ft-ot szeretnenk eloiranyozni. Varosuzemeltetesi feladatokra 35 helyett 70.000.000 Ft- 
ot szeretnenk ellatni ebbe a 2 uj takaritogep beszerzesere, ehelyett lehet akar 4-et is forditani. 80 uj 
szemetes helyett 160 darab uj szemetes kihelyezesere 20.000.000 forintban szeretnenk 
meghatarozni az erre koltott osszeget. Jozsefvaros Kozbiztonsag Kozalapitvany reszere 15 helyett 
30.000.000 forintot onkent vallalt feladatkent, es nyilvan a tamogatasi szerzodest is ekkent erdemes 
modositani. A rendorkapitanysag, keriileti rendorkapitanysag mukodesere biztositott tulszolgalat 
eldiranyzatanak eves tamogatasi osszeget 70 helyett 100.000.000 Ft-ra, a tarsashazaknak adhato 
tamogatast szinten onkent vallalt feladatkent a tervezett 522 helyett 1.000.000.000 forintra 
szeretnenk modositani. Vilagos kapualjak palyazat sajnalatos ujboli eltorleset kovetoen 20.000.000 
forintra szeretnek modositani. Ut- es jardafelujitasok osszeget 300.000.000 forintban szeretnenk 
meghatarozni, a telepulesi tamogatast, tehat kotelezo es onkent vallalt feladat, ’19 evi tamogatassal 
megegyezo osszegben 143.000.901.000 forintban szeretnenk meghatarozni, Polgarmesteri Hivatal 
kdztisztviseldinek illetmenyalapjat a betervezett szereny 60.000 forintos emeles helyett marcius 1. 
napjatol 65.000 Ft-ban szeretnenk megallapftani, es biztositana a penziigyi fedezetet. Tehat 
osszessegeben az osszes pontban 976.000.000 forint tobbletkiadasra lenne ezekhez szukseg, 
amelyekre az altalanos tartalek terhere szukseges fedezetet biztositania, amely a 2022. evi 
koltsegvetesrol szolo rendelet- tervezetben egyebkent rendelkezesre (gong) all es atvezetheto. 
Koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Magamnak adorn meg a szot. Elhangzott itt, es nem a koltsegvetesi vitahoz 
kapcsolodik, hogy Eross alpolgarmester umak van egy kulonleges vonzodasa a napviragokhoz, meg 
a viragkoszorukhoz. Ismerjiik ezeket a sejteteseket, meg sugalmazasokat. Azt szeretnem kemi, hogy 
szokjanak le errol. Jo? Hogy alpolgarmester urat, hogy mondjam ilyen sejtetesekkel probaljak 
dehonesztalni. Vagy hogyha e mogott valami kulonleges vonzodas lenne, akkor azt biztosan... 
(hatterben beszelgetes, nem ertheto) nem itt kellene ezt a szemelyes vonzodast nyilvanossa tenni. 
Eross kepviseld ur egy nagyon jokepu ferfi, megertem, de megis egy 4 gyerekes csaladaparol van 
szo, ugyhogy, kerem, hogy tartozkodjanak a jovoben az ilyenektol. Jo? Szova tettek, hogy hoi 
vannak az europai unios forrasok. Ezt Onok elinteztek. Magyarorszagnak nincsenek europai unios 
forrasai, nemhogy Jozsefvarosnak. Megszuntettiik a propagandat, valoban. Tudom, hogy ez 
Onoknek faj. Viszont Onok visszahoztak a Hir8 kereteben. Nagyszeru. Egyebkent azok a... 
(hatterben beszelgetes, nem ertheto) Igen. A Szerencsejatek Zrt.-tol kezdve egy csomo minden 
kozpenzbol van finanszirozva. Es hat, elhangzott itt az is, hogy Onok mennyit hoztak ide a 
keruletbe. Ugyanaz a Kormany van. Gratulalok! Onok sokat hoztak ide es sokat vittek el, amiota 
nem Onok kormanyoznak, errol beszeltink, tudom, hogy ez faj. Kormany hoz vagy Fidesz hoz es 
Fidesz visz. Mi arrol beszeltink, hogy Onok elvittek innen 4 es fel milliardot, akar tetszik, akar nem. 
Ez az osszeg ez ki van szamolva es valid. Nem ertunk a varosvezeteshez, koklerek vagyunk. 
Osszegyujtdttem nehany sikert a fideszes profizmusbol: kaptalanfuredi gyermekiidulo Simicska 
Lajos kezere akartak atjatszani ezt a vagyonunkat. Semmitol nem riadtak vissza. Olyan elonytelen 
szerzodest is vallaltak volna, ami gyakorlatilag kizarta volna a gyerekeinket, az Onkormanyzatot a 
nyari udultetesek lehetosegebol. Eveken keresztiil benaztak. Tobbszor modositottak hataridot, es 
ennek ellenere ugy adtak at a projektet, hogy az allami kivitelezo szerint sem volt olyan terv, amely 

44



alkalmas lett volna a befejezesre. Gyakorlatilag ujra kellett tervezni. Simicska miatt beemelt 
veszpremi kezilabda klub TAO-s elszamolasa nem tudott lezarulni, mert a koltsegvetesi csalas eros 
gyanujat felvetd szabalytalansagokat tapasztaltunk, a felszamolando koltsegek kbzott olyan majd 
100 millios tanacsadoi szerzodes is eldbukkant, amelyet kozvetleniil Kocsis Mate munkatarsanak az 
erdekeltsegebe tartozo ceg adott. Tularazott kozetkeztetes. Eleve az Onkormanyzat szamara nem, 
csak a haveri ceg szamara eldnyds szerzodest a lejarta elott Sara Botond vezetesevel meg 
eldnytelenebbe alakitottak, a hataridejet pedig hatarozatlanna tettek. A jozsefvarosi kozetkeztetes a 
fovaros 2. legdragabbja volt, az egyik legrosszabb minosegu, amit nagyszamu szuldi tiltakozasok 
bizonyitanak. Az uj szerzodessel az Onkormanyzat a korabbinal atlagosan 40%-kal olcsobban tud 
sokkal jobb minosegu kozetkeztetes biztositani. A JKN-t politikai kifizetohellye tettek, az ujsagot 
kezi vezerlessel, ugye emlekeznek ra, maga Kocsis Mate iranyitotta. Meg azt is megirta, hogy mi 
legyen zold es mi legyen piros az akkori jegyzo es Sara Botond aktiv segitsegevel, es olyannyira 
feltek a leleplezodestol, hogy inkabb szetkaptak a szerkesztosegi rendszert, kibeleztek a 
szamitogepeket. Ez iigyben meg mindig zajlik a nyomozas, es a szerkesztoseg akkori tagjai pedig 
vagy Sara Botond Kormanyhivatalaban vagy a keriileti fideszes Roll-MEDIA-ban szolgalnak 
tovabb. Pofatlan es piti lopasok teljes arzenaljat alkalmaztak, kezdve az iPhone-oktol egeszen a 
lelepesi penzekig, es a kaptalanfuredi benazos kudarc mellett nagyot alkottak egyebkent a masik 
gyerektaborban is, ahol munkasszallot letesitettek eveken keresztul onkormanyzati felhatalmazas 
nelktil. A politikai pedofilia melegagyava tettek az ovodainkat. Nem a gyerekek fejlodeset szolgalo 
ujszeru programokrdl, hanem arrol irtak az akkori mediaban, hogy koteleztek az ovdnoket politikai 
munkara, kenyszeritettek a szuldket fideszes politikai agitacios termekek atvetelere, emiatt az 
akkori alpolgarmester, Santha Peteme tavozni kenyszeriilt a posztjardl. Es arrol se feledkezziink 
meg, hogyan pedofilkodtak Onok minden evben mikulaskor a gyerekek kozott. Errol filmfelvetelek 
is vannak. A lakhatasi valsag melyitese kozben, ugye, nem ujitottak fol lakasokat, sajat penzt erre 
nem forditottak, adomentesseget biztositottak a tobb lakast birtokloknak, hogyha jol emlekszem 
Egry Attila javaslatara. Egyebkent ezt a programjukat nyugodtan elnevezhettek volna Ferencz 
kepviseld asszonyrol is. Es akkor a vege, az RFV szerzodes, az a kedvencem, 15 eve a keriileti 
onkormanyzati hivatal intezmenyei es oktatasi intezmenyei futesenek biztositasa celjabdl olyan 
ceget hoztak letre, amelyben, bar az Onkormanyzatnak 51%-os tulajdona van, viszont csak 30%-os 
a dontesekben a szavazati aranya. A szerzodes egyertelmuen hatranyos az Onkormanyzatnak, 
viszont a ceg, pontosabban annak tulajdonosai szamara netto evi 130 millios nyereseget biztosit, 
mikozben a ceg maga veszteseges. Az egyertelmuen elonytelen szerzodesbol nem csak azert nem 
tudunk kiszallni, mert a szavazati jog forditottan aranylik a tulajdoni hanyadhoz, hanem azert is, 
mert az eredeti szerzodes olyan biztositekokat adott a kisebbsegi tulajdonosnak az Onkormanyzattal 
szemben, hogy iden osszesen felmilliardba kerulne a kiszallas ebbol a cegbol. Ezert az 
Onkormanyzatot es a jozsefvarosiakat megkarosito tizletert a politkai felelds egyertelmuen a Fidesz, 
Soos Gyorgy, aki akkor kepviselokent es bizottsagi elnokkent eloterjesztette, Kocsis Mate, aki 
alpolgarmesterkent alairta ezt a szerzodest, es a ceg feliigyelo bizottsagaban elmozdithatatlanul 
egyebkent tovabbra is champion kategorias fideszesek iilnek, Kecskemeti Laszlo es Toth Timea 
szemelyeben. Ez csak 6 olyan nagy siker, amelyet Onok dsszehoztak a kormanyzasuk alatt. 
Mindegyikben az a kozos, hogy Jozsefvaros es a jozsefvarosiak erdekeit nem fedezhetjiik fel benne, 
az Onok politikai es anyagi erdekeit viszont annal inkabb. Onok tulajdonkeppen arra hasznaltak az 
Onkormanyzatot es a valasztoik bizalmat, hogy a haveri kort pofatlanul megtollasitsak, anyagi 
javakhoz juttassak. Ez az igazsag sajnos. Ugy, hogy amikor Onok koklersegrol beszelnek vagy 
alkalmatlansagrol, akkor legyenek szivesek, melyedjenek magukba, magyarazzak meg egyebkent a 
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jozsefvarosiaknak, hogy mindez hogyan volt lehetseges, hogy hogyan volt egyaltalan kepiik ahhoz, 
hogy mindezt megtegyek, es aztan utana beszeljiink. Szilagyi Demeter kepviseld ur, parancsoljon! 
Nem akart hozzaszolni, de megis.

dr. Szilagyi Demeter
Hat, koszonom szepen! Igen, itt az adas kovetkezo szakaszaba lepttink, itt a humoreszkek resznel, 
de azert ennel egy picit tobb komolysagot gondolnek ezekhez a temakhoz. Csak, hogy tenyszeruen 
vegigmenjunk az adatokon. A kozetkeztetesi szerzodest teljesen jogszabalyosan mondtak fek 
60.000.000 birsagot szabott ki a Kozbeszerzesi Hatosag emiatt az Onkormanyzatra. A partatlan 
ujsaguk eppen most kapott egy 800.000 forintos biintetest azert, mert propaganda termekkent 
mukodott a valasztasi idoszakban. (hatterben beszed, nem ertheto) Jo? Tehat 800.000 forintra most 
buntettek meg az ujsagukat, azert mert propaganda termekkent mukodik. Kaptalanfurednel meg 
nyilvan annyira megijedtek, hogy gyorsan vitorlas kikotot akartak csinalni belole. (nevetes a 
hatterben) Megkotottek egy teljesen szabalytalan szerzodest. Hazudtak rola, hogy ez a szerzodes 
egyaltalan letezik-e, majd, amikor mar kezdett nagyon ciki lenni, akkor ugye, vegre elkuldtek a 
vezetot. De azert azt, hogy most akkor tiszteletteljesen megkerdeznem, hogy vannak-e meg 
vitorlasok Kaptalanfureden? Koszonom!

Pik6 Andras
Nem nagyon valaszoltak arra, amit en mondtam. Voros Tamas kepviseld ur, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen a szot! Mindig, hat, mondjuk azt, hogy most mar megszokott igazabol az a fajta 
strategia polgarmester ur reszerol, hogy amikor arrdl beszelgetunk, hogy bsszehasonlitjuk a 2 
politikai oldal teljesitmenyet a varos tekinteteben, akkor On elmond egy csomo olyan iigyet, ami On 
szerint negativan erintette a keriiletet. Nyilvan mi is elmondunk olyat, ami szerintunk pozitivan, 
illetve most negativan erinti a keriiletet. De azert az megiscsak szembeotlo, hogy meg az egyik 
idoszakban megujult az osszes kozterulet, megujultak a tarsashazak, az utcak, amikor az osszes 
intezmenyunkbe felujitas volt, az ovodak megujultak, az osszes sportudvar megujult az iskolakban, 
amikor meg az iskolak az Onkormanyzathoz tartoztak, abban az idoszakban megujitottuk az 
bsszeset is, egyebkent utana is kulonbbzo egyuttmukodeseken keresztul folytattuk, amikor 
megujultak a haziorvosi rendelok, amikor megujult az Orczy park, amikor megujult a most eppen 
ugye, a Szent Kozma Egeszsegugyi Kozpont az Aurora utcaban. Tehat amikor a jobb oldal Fidesz- 
KDNP, Kocsis Mate, Sara Botondot volt a polgarmestert azert errbl be tudunk szamolni. Most, 
amikor itt szamba vennenk, most tenyleg a politikai koritestol mentesen, hogy mi az, amit mondjuk 
On atadott, mik azok a fejlesztesek, amik mondjuk femjelezni fogjak az On politikai, hat, 
tevekenyseget, akkor mit tudunk felhozni? Most lehet azt mondani vagy megsertodni, de tenyleg en 
nem akarom mar a legutdbbi peldat hozni, de mit fogunk a pottyantos budit? Vagy mi lesz az On 
politikai teljesitmenyenek, ugymond, a szimboluma? A tervek, amik elkeszultek, de soha nem 
valdsulnak meg? Egyebkent visszaterve a koltsegvetesre, en ezt most garantalom Onoknek, hogy az 
a fejlesztes, ami bele van irva tervek szintjen, meg tervek szintjen sem fog megvaldsulni ebben az 
evben. Nem fogjak tudni megcsinalni. Olyan elkepesztd deficitet halmoztak fel a munkadrak 
tekinteteben az elmult evekben, hogy nyilvan most nagyon surgdsen kene valamit viritani, legalabb 
valami tervet, valami szines, szagosat elokapami, ha mar nem fogunk tudni utcat atadni. Meg ‘24- 
be se fognak elmondom Onoknek. Annyira elbenaztak az idot, hogy Onok nem fognak tudni 
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erdemben semmilyen felujitast elvegezni. Nagy projektekrol, tehat majd amikor atadnak egy 
ivokutat, nem ezekre gondoltam, mint az ilyen latszatintezkedesekre. Akkor azert, amikor ezek az 
osszehasonlitasok megtortennek, akkor mondani kene valamit. Hogyan sikerult ez idaig elemi? 
Tehat lehet azt mondani, hogy itt voltak olyan szerzodesek, hogy Simicska Lajos hogyjbn ide? Hat, 
nem az Onok, szovetsegesuk leendo vagy ex vagy jelenlegi tulajdonosarol van szo?

Piko Andras
Nem!

Voros Tamas
Hat. kerdezzek meg a szovetsegben levo, nem tudom eppen a fasiszta-kommunista tengelyen magat 
hova definialo tarsaiktol, hogy akkor most mi a helyzet Simicska Lajossal. (hatterben beszelgetes, 
nem ertheto) En nem tudom. Hat, nem en uldogelnek vele egy brancsban. Tehat ezt Onok tegyek fol 
a kerdest. (hatterben beszelgetes, nem ertheto) Egy valami biztos, megujult, elindult a szerzodes. 
(hatterben beszelgetes, nem ertheto) Onoknel ott volt a forras, Onoknel ott volt a lehetoseg, es nem 
fejeztek be a felujitast. (hatterben beszelgetes, nem ertheto) Hat, ne haragudjanak mar, hany eve 
vannak a keriiletben hatalmon? 2 es fel eve? Es 2 es fel eve egy kapavagas nem tortenik? Annyi a 
hozzaadott erteke, hogy odatettek a vitorlas klubot, (hatterben beszelgetes, nem ertheto) a haveri 
csapatot, aki aztan amikor 50 forumon elmondtuk, hogy szabalytalan, Onok 50-szer elmondtak, 
hogy dehogyis ez csak, ez nem igaz, es a vilag legjobb uzlete. Majd egyszer csak azt mondjak, hogy 
hat. felmondtuk a szerzodes, de meg mindig ott vannak a vitorlasok. Hat, ne haragudjanak mar, ez 
azert borzasztoan elkeserito teljesitmeny. Mondjak meg, hogy mi ez a fejlesztes, ami tortent. Es ne 
azt mondjak, hogy Erdss kepviseld ur, tenyleg mar sajnalom, bocsanat alpolgarmester ur, sajnalom, 
amikor arrol beszel, hogy a klimavaltozas ellen kuzd egy elektromos autoval, meg az amyekolassal, 
amin meg Onok is nevettek, hogy parszazezer forintos kerdeseket hozunk ide a Testulet ele. 6 
ezzel, 3 darab lepedovel fog a klimavaltozas ellen kiizdeni? Hat, Onok viccet csinalnak abbol is, 
ami egyebkent fontos. Hat, miert nem dolgoznak ki egy normalis tervet? Miert nem biznak meg 
szakembereket? Hat miert kell, miert kell ezt csinalni Eross alpolgarmester urbol? Tenyleg 
megszegyenitik dt. Pedig lelkes, lathatolag. Csak, hat, ez nem eleg. Koszonom! (gong)

Piko Andras
Koszonom szepen, Szarvas Koppany Bendeguz kepviseld ur, parancsoljon!

Szarvas Koppany Bendeguz
Koszonom, polgarmester urnak! Erzekelem a konstruktiv ellenzekiseget a Fidesztol. Roviden 
bsszefoglalhato, amit mondanak, hogy korabban minden volt most semmi nincsen. Illetve modosito 
javaslat, hogy legyen mindenre penz, amire van, arra legyen meg tobb. Ezt mondjuk egyebkent a 
Kutyapart is tudja csinalni kevesebbol es sokkal frappansabban. Szoval, ellenzeknek ok jobbak, 
kormanyozni meg mi. De ha mar igy, ezt igy letudtuk ezt a reszet, eszembe jut egy, tehat 
elgondolkodom egy erdekes helyzeten, ami illusztralja a kormanyzatnak a prioritasait, meg a helyi 
Fidesznek a befolyasat, meg ugy altalaban a viszonyokat. Roppant furanak talalom, hogy a 
szerencsetlen Sara Botond, aki ugye, fovarosi kormanymegbizott, bar most szabadsagon van, meg 
egyebkent parlamenti kepviselojelolt, b meg tavaly augusztusban bejelentette, hogy a MAV-telep 
menten a zajvedo fal, az par napon beliil elkezdodik, es aztan ev vegere meg is epul. Egy kapavagas 
nem tortent. Ezzel szemben ironikus modon, meg, amikor kampanyoltunk, en keszitettem egy 
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kampanyvideot, ahol felvetettem, hogy a volt kinai piac helyen epulhetne vegre valami, nem 
stadion. Na, ott meg most az van, hogy a Magyar Allam miutan, ugye, odaadta az MTK-nak a 
sportpalyat, kiirta a kozbeszerzest, talan mar gyoztes is van ra, es hamarosan elkezd epulni, tenyleg 
nem stadion, hanem focipalya. Tehat az lett, amit en igenyeltem a kampanyvideomban, aminek Sara 
Botond az d videojaban megigert, az nem. Tehat en mar kezdek aggodni, hogy igazabdl tudtomon 
kivul en vagyok a jozsefvarosi hatterhatalom, de hogyha ezen mulik, akkor ezennel megengedem a 
Magyar Kormanynak, hogy visszaadja azokat a tamogatasokat, amiket eddig elvett Jdzsefvarostdl, 
es ezt majd igy kitehetjiik videoban, hatha az a varazslat vagy nem tudom mi a varazslat. Es kerem 
Sara Botondot, hogy ne igerjen meg semmit videoban, mert abbol fiasko lesz. Szoval, ezennel 
megengedem a magyar Kormanynak, hogy az elvett tamogatasokat visszaadja illetve, hogy a kinai 
piac helyen, legalabb a fennmarado helyen valami nem stadion, nem sportpalya, ellenben a 
jozsefvarosi lakosok altal hasznalhato valami legyen. Es most mar megadom az ament is, 
nyugodtan elkezdhetik epiteni a MAV-telep mellett a zajvedd falat. Hozzateszem Sara Botond 
hianyolta az Asztalos Sandor utca mellol is a zajvedd falat, ami kivalo helyismeretrol tesz 
tanubizonysagot, merthogy a zajvedd fal nyomvonalanak egyik oldalan sinek vannak, a masik 
oldalan cegtelephelyek. Tehat szegeny, szerencsetlen autdalkatresz telephelyet nagyon meg kell 
vedeni a vonat zajatdl valoban. Szoval, oda nem kell sietni, ha majd raemek, akkor azt is 
megepithetik. Kedves Kormany, megengedem, most mar video is van rola, a jozsefvarosi 
hatterhatalom aldasat adta. Koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Szili-Darok Ildiko alpolgarmester asszonynak adorn meg a szot!

Szili-Darok Ildiko
Koszonom szepen, polgarmester ur! Egry Attila kepviselo ur kerdesere valaszolnek. Bar, most o 
kint van a terembol, de azert elmondom. O kerdezte azt, hogy a valsag idejen mit tettiink, vagyis azt 
allitotta, hogy nem tettiink semmit. Neki valaszolnam, hogy 2020. januar 25-en kezdtuk el a 
felkeszulest, akkor meg nem volt Magyarorszagon Covid fertozes, de hirek erkeztek, hogy sajnos 
Kinaban ez a virus feliitotte a fejet. Ekkor kezdttink el targyalni kiilonbozo szallitokkal 
kezfertdtlenitdkrol es mindenfele vedoeszkozokrol. Ekkor meg ezt mas nem tette meg 
Magyarorszagon, mert nem vette kellokeppen komolyan az orszag ezt a veszelyt. Az idoszakban 
bevezettiik a zoldszamot egyedul elsokent Budapesten, ami egy telefonos ugyfelszolgalat, ejjel- 
nappal hivhato volt, hetvegen is hivhatd volt. Rengeteg embemek segitettiink, egyreszt 
informacidkkal, masreszt mentalhigienes szolgaltatast nyujtottunk telefonon a ketsegbeesetteknek, a 
gyaszoldknak. 100 onkentest, tbbb mint 100 onkentest iranyitottunk. Ezek az onkentesek egyreszt a 
karantenban levoket lattak el elelmiszerrel, bevasaroltak es mindenfele mas egyebet tettek, amire 
eppen szukseg volt. 400 adag etelt pluszban foztiink es lattuk el azokat, akiknek a napi etkezesi 
gondjuk volt. Ezt ki is szallitottuk bnkentesekkel lakcimekre, hogyha arra volt szukseg. Tobb mint 
400 kriziscsomagot allitottunk eld, amelyben elelmiszerek, tartos elelmiszerek, illetve tisztitoszerek 
szerepeltek es osztottuk ki ezeket. Mindezeket egy pandemias kezikonyv protokoll alapjan tettiik, 
amit eloszor dolgoztunk ki Magyarorszagon. Ezt a pandemias protokollt vette at tobb kertiiet 
tolunk. Szinten az eletkoromban van a szerencse, mert a taxis sztrajk idejen kialakitott veszhelyzeti 
protokollt hasznaltuk fol alapnak a protokoll kialakitasahoz, erre fuztiik ra a vedekezesi protokollt. 
Tehat az idosek klubjait hasznaltuk bazisoknak, ahova az onkentesek, ahonnan az onkentesek 
kimentek es ellattak a raszoruldkat, illetve itt hoztuk letre az adomany raktarokat, innen vittek ki 
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szinten az bnkentesek, illetve a munkatarsaink az embereknek. Bevezettiik a jarvanysegelyt, tobb 
szaz embemek tudtunk 30-50.000 Ft segelyt nyujtani, akinek a jarvany miatt tbbbletkiadasa lett, 
elvesztette a munkajat. Letrehoztuk a szolidaritasi alapot, amelybe vallalkozok, maganemberek 
fizettek be, ebbol rengeteg jarvanyugyi kiadast tudtunk fedezni. Minden intezmenyunkbe es a 
Hivatalba fertotlenitoszereket tettunk, kezfertotlenitoket es vedoeszkozoket biztositottunk, nemcsak 
a sajatjainknak, az iskolak is kaptak belole. Az iskolaknak nem jutott sajnos fertotlenitoszer, 
fontosnak ereztiik, hogy itt is legyenek a gyerekek szamara ilyen eszkozok. Ezen kivul teszteket 
biztositottunk vegig az dsszesitd intezmenyeinknek es a Hivatal dolgozoinak. Azt hiszem, igy 
hirtelen ennyit szedtem bssze, mint valsagkezelesi intezkedesi terv. Azt gondolom, hogy az elso 
hullamnal napi 20 oras munkaidokkel szamolhattunk es elkepeszto munkat tettunk le. Nagyon- 
nagyon nehez volt ez az idoszak. A tobbi hullam is nagyon megviselt minket. Szinten mindenkinek 
koszonom, aki ez uton is, aki reszt vett ebben a vedekezesben. A keriiletunk azt hiszem, hogy jol 
megfelelt ez iigyben! Koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Radai Daniel alpolgarmester ur kovetkezik, parancsoljon!

Radai Daniel
Koszonom, polgarmester ur! Osszessegeben a mi maradt el, mi kovetkezik tekinteteben, es itt a 
megujulo kbzterekrdl volt szo, szerettem volna emlekeztetni egy pillanatra, hogy mekkora 
mennyisegu hasznalhatatlan terkofeliilet jott letre a Horvath Mihaly tert eldzoleg zoldfeluletekkel 
tarkitott tertileten. Ez egy mindenkeppen sikeres beruhazasnak tekinthetd, azt hiszem. A Blaha 
Lujza teri oriasi betonplaccal, ami ugye, rendezvenytemek volt szanva, inert hat a rendezvenyteren, 
ahogy a Horvath Mihaly teren is nem lehet nbveny, nagyon sokat dolgoztam azert en szemely 
szerint is, hogy le 20-szal tobb fa legyen a Blaha Lujza ter tervein. Es ha mar 4.000.000.000 forint 
kozpenzt kbit erre a varosvezetes es a kbzszolgaltatas, akkor esetleg valamennyiben szolgalja is a 
lakok erdekeit. En is elnezest kerek, hogy egy kbzpenzbol epulo 800.000.000 forintos 120 
negyzetmeteres pavilont, mindenki ki tudja szamolni a negyzetmeter arat, nem letesiil a Blaha Lujza 
teren. Szeretnek elnezest kemi a polgaroktbl, hogy 800.000.000 forintot bent hagytunk a zsebukben. 
Nem a fejlesztesek iranya allt meg, hanem a jbvotagado, opportunista, lakoellenes aszfaltozas, 
macskakbves, gepkocsirajongas maradt abba. Ehelyett jovobe tekinto, csaladbarat zblditest es 
kerekparos fejleszteseket vegzunk. Ennek egy bemutatasa volt a Kiss Jozsef utca, ahol 10 evig nem 
zavart senkit, hogy egy 30 meteres szabalyozatlan uttestszakaszon kell atkelni a lakoknak, tobbek 
kbzt mozgaskorlatozott embereknek. Igen sok halas levelet kaptunk a kivitelezes utan. Mi Asztalos 
Sandor utcai autopalya helyett Szeszgyar setanyt ajanlunk a keruletieknek, vagy eppen az Orczy- 
negyed lakoinak, akiknek szamos problemaval terhelt az elete. Magabiztosan nezek a jovobe es 
abba az iranyba, amit a varosfejlesztesek tekinteteben visziink. Koszonom ez iigyben a Kepviselo- 
testulet tamogatasat!

Piko Andras
Koszonom szepen, alpolgarmester ur! Satly Balazs kepviseld ur, frakciovezeto ur, parancsoljon!
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Satly Balazs
Igen. Voros Tamas kepviselotarsamnak volt egy nagyon-nagyon dszinte hozzaszolasa, ami miatt en 
szeretnem megdicsemi, (hatterben beszed, nem erthetd) ugyanis a Fidesz Magyarorszag, illetve 
Jozsefvaros szamara nyujtott ajanlatat mutatta be itt nehany perc alatt. Polgarmester ur sorolta 
hosszan, hogy elmutyiztak a kazanokat, kivettek a penzt a kozetkeztetesbol, haveroknak adtak, majd 
erre az volt a valasz, hogy hat jo-jo loptunk, de azert ugy fel lett ujitva ez az, meg lett homlokzat, 
meg ilyenek. Es valdban, tehat Onok oszinten ezt gondoljak, hogyha lehet betonozni, meg van 
terko, meg lefestunk valamit kivulrol, hogy szepnek tunjon, akkor Onok, Kedves Polgarok. 
legyenek szivesek, befogni mi meg lopunk tovabb csendben. Ezt ajanljak Onok Magyarorszagnak 
es a jozsefvarosiaknak.

Piko Andras
Koszonom szepen, Camara-Bereczki Ferenc Miklos kepviseld ur, parancsoljon!

Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Igyekszem rovidebben fogalmazni, ezt mar elobb is 
megigerhettem, de egy par gondolatot engedjenek meg, hogy megosszuk Onokkel. Egy kis 
kiegeszites, koszonom alpolgarmester asszonynak, hogy elmondta, hogy mennyi mindent tettunk a 
Covid idoszakban, a pandemias idoszakban. Szolidaritasi alap tekinteteben is rengeteg vallalkozo es 
keruleti maganember tamogatta a szolidaritasi alapot, valamint a kepviselok es a polgarmester ur es 
az alpolgarmesterek is. Sajnos fideszes kepviselok nem tamogattak a szolidaritasi alapot, ok inkabb 
a sajat alapitvanyuknak adtak a penzt, es kulonbozo csatornakon keresztul ebbol fmanszirozzak 
egyebkent a Hir8-at is. Iden fakat fogunk ultetni a Lujza utcaba, ezzel a jo hirrel szerettem volna 
kezdeni a hozzaszolasomat, illetve kozbssegi tervezes kereteben elkeszitjiik a Szeszgyar utca 
terveit, a falat pedig elkezdttik lebontani a mult het folyaman. Itt van egy kis muszaki problema, de 
hamarosan egyebkent meg fog valdsulni ez a lebontas, amire egyebkent 7 eve, 7 eve var az Orczy- 
negyed, az Orczy-negyed lakokozossege, hogy itt vegre megnyiljon az ut a Visi Imre utca fele a 
Koris utca iranyabol. De Onok ezt keptelenek voltak elerni, pedig tobbszor is kerdeztuk Onoket. 
tobbszor igertek meg, hogy meg fogjak csinalni. Nem sikerult. De nem baj, majd mi most ezt 
megtesszuk. Igen, Orczy-kert, sajnos Egry Attila most eppen kimegy, de majd kerem, hogy 
tolmacsoljak fele, ugye, annak idejen, amikor az Orczy-kert vagyonkezelesi jogat visszaadtuk a 
Magyar Nemzeti Vagyonkezeldnek, mert ugye, az Orczy-kert sosem volt egyebkent a kerulet 
tulajdona, mindig is allami tulajdonban volt, de a kerulet kezelhette. Orulok, hogy erdekli, 
(hatterben beszed, nem erthetd) Onoket is erdekli Marki-Zay Peter, de most maradjunk keruleti 
dolgoknal. Szoval az Orczy-kert kezelesi jogat, mikor atadtuk a Magyar Nemzeti Vagyonkezeldnek, 
akkor az volt az igeret, illetve mondas, egyebkent Egry Attila akkori alpolgarmester, mostani 
kepviseld mondott el itt a testuleti iilesen, hogy ezert cserebe a volt jozsefvarosi palyaudvar 
teriileten a kerulet kialakithat majd egy zdldfeliiletet, egy keruleti kozparkot. S mindenki hatalmas 
igereteket tett, aztan ebbol az egeszbol nem lett semmi. Lett viszont 200.000.000 forintert allami 
tamogatasbol megrendelve a Budapest Gyogyfurdoi es Hevizei Zrt.-n keresztul egy kutatas, ami 
foltarta nagyon szerencses modon, igaz eppen a kampanyidoszakban, nem tudjuk, hogy miert, az, 
hogy szerencses modon a fold melyen heviz huzodik meg a palyaudvar teriilete alatt. Aztan ez a 
200.000.000 forint, ugye, erre el is ment, erre a kutatasra. Oriilunk, hogy van ott gyogyviz, van ott 
heviz, de egyeb mas azota ezzel nem tortent egyebkent. Es Onok rendszeresen, es az Onok mediaja 
rendszeresen minket kerdez meg, hogy mi van ezzel. Nem kaptunk semmifele allami forrast erre,
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egyebkent semmit. Egyebkent pedig nem az Onkormanyzatnak kell ezt megvalositani, hanem a 
Budapest Gyogyfurddi es Hevizei Zrt.-nek, ami egy fovarosi fenntartasu ceg, az osszes gyogyfurdot 
Budapesten ok iizemeltetik. De szerintem oket sem kereste meg a miniszterium azzal kapcsolatban, 
hogy bizony itt jo lenne megcsinalni ezt a furdot. En nagyon bizom benne, hogy egyebkent az 
AHam fog erre forrast biztositani. Bizzunk benne, hogy a Marki-Zay Peter vezette kormany ezt meg 
fogja tenni. 12 ev sok idd mondtam el ezt a multkor is es van egy olyan generacid, aki abban nott 
fol, hogy Fidesz-KDNP van Magyarorszagon kormanyon. Hat, szerencsere most egy kicsit mast is 
fognak majd latni. Ugy gondolom, hogy nagyon sok fiatal, es ugye, mikor a, szoktunk ugye, 
beszelgetni informalis modon, mikor a fiatalok meg az iddsek es vegre, ez egy ilyen generacios nem 
szakadek, hanem osszefogas, letrejott es el fogja sopomi a Fidesz-KDNP Kormanyt 
Magyarorszagon, es aprilis 4-en vegre ujra felszabadulast unnepelhetiink majd. Egyebkent az a 
velemenyem, hogy Onok nem keszultek a mai Kepviselo-testuleti iilesre. Nagyon gyenge 
hozzaszolasokat hallottunk, meg onmagukhoz kepest is. Meg vagyok lepodve egyebkent, mert nem 
ehhez szoktunk. Az ujsagrol pedig annyit, hogy 2010-ben volt egy olyan lapszam, amiben 20 
oldalon 17 Kocsis Mate foto, illetve emlites volt, tehat Onok propagandarol, kerem szepen, ne 
beszeljenek. A '19-es onkormanyzati kampanyban kapott a lap egy 500.000 forintos buntetest, mint 
utobb kiderult, Nyerges Zoltan foszerkeszto, ugye az igazi foszerkeszto igazabol Riman Edina, 
Kocsis Mate, Sara Botond volt, 6 csak egy bab volt, ezt tudjuk utdlag is. Onok olyan kevesen 
vannak jelenleg, hogy a Nyerges Zoltan meg a volt fotos jar kopogtatni, meg pultozni a fideszes 
alairasgyujtesekre. Ez szomoru. De hat, latjuk, hogy mennyien vannak is Onok valojaban, es ennek 
tanubizonysaga lesz aprilis 3-an is. Ugyhogy, es meg egy dolog, Vilagos kapualjak, ugye, mondtam 
az elobb, mikor hozzaszoltam, hogy iden erre mi fogunk tenni javaslatot, hogy ez 25.000.000 forint 
legyen ,ez a tavalyinak a duplaja. Onok pedig most 20 millid forintot mondtak be. Szerintem ez 
keves, ahhoz kepest is, hogy On tavaly 50.000.000 Ft-ot javasolt. Tehat meg dnmagahoz kepest is 
mondom, hogy gyengebbek most, mint peldaul tavaly. De bizunk benne, hogy kicsit majd ez 
valtozni fog. (gong) Aprilis 3-a utan kossiink vegre beket, legyunk baratok! (nevetes a hatterben)

Piko Andras
Koszonom szepen! Ebben a szellemben adorn meg Voros Tamas kepviseld urnak a szdt, 
parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen! Bar ketseg kivul a Marki-Zay Peter vezette kormany koncepciojanak van egy 
ilyen szorakoztatdipari, hogy mondjam, sarmja, amit az ember ugy vama, hogy nezzen ilyet, de 
felek tole, hogy sajnos Camara-Bereczki kepviselotarsam kivetitese, az hasonlo, mint amikor a 
Szell-kormanyrol beszeltek vagy valami hasonlora. Tehat olyanra is mar kesziiltunk, volt ilyen is a 
kalapban. En azt nem nagyon ertem, hogy a Vilagos kapualjak palyazatnal most arra biiszke, hogy 
Onok 0 Ft-ot iranyoztak eld es mi csak 20-at, de ha Onok szerint a 20.000.000 keves, akkor 0 az 
mennyire keves? Tehat ezt dontse mar el. Akkor tegyen javaslatot, mondja azt most, hogy 
25.000.000, vagy mondja azt, hogy 50, tamogatni fogjuk nyilvanvald modon. De most azert szamon 
kerni minket, hogy Onok 0 forintot eldterjesztenek, es mi miert csak ennyivel szeretnek emelni, hat 
ez egy kicsit furcsa, szokatlan ervelesi technika. Egyebkent pedig azt gondolom az elhangzott, hat, 
inkabb vadakkal kapcsolatban, hogy ha Satly kepviseld ur mar megemlitett, tudja idezni, hogy en 
mondtam olyat, hogy mi loptunk vagy lopunk, akkor legyen kedves mutassa majd meg a 
jegyzokbnyvbe, ha nem, akkor pedig kerjen bocsanatot. Egyeldre a keriilet tortenetenek legnagyobb 
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korrupcids botranyai Onokhoz kotodnek, a legnagyobb szabalytalansaggal kapcsolatos birsagok is 
Onokhoz (hatterben beszed, nem erthetd) kotodnek. Ezekrol Onoknek mar papirja is van. Tehat 
legyenek kedvesek, 2 es fel ev alatt sikerult osszehozniuk 60 millio forintnyi birsagot kozbeszerzesi 
szabalytalansagok miatt, es jelen pillanatban a jdzsefvarosi gyerekek strandjan, egy most mar 
szerzodes nelkiil, de Onok altal kotott szerzodes, szabalytalanul megkotott szerzodes miatt jelenleg 
egy vitorlas klub uzemel. Kicsit szerenyebben, amikor errol beszelnek, mert termeszetesen en pont 
attol szerettem volna elrugaszkodni, attol a foldhoz ragadt politikai stilustdl, ahogy polgarmester ur 
felsorolja a szerinte tenyekkent aposztrofalt velelmeket, majd hogyha errol majd tesznek majd 
feljelentest, meg lesz majd birdsagi dontes, akkor azt tisztelttel varjuk. De addig maradjuk abban, 
hogy ez az On velemenye es maganvelemenye, es nem teny, raadasul olyan vaskos alatamasztasok 
voltak benne, hogy rosszabb volt, majd most jobb lett, tehat azert volt egy ilyen kitetel. Azt, hat, 
nem gondolnam tul szerencsesnek, foleg akkor, hogyha tenyekrol szeretnenk beszelgetni. Tehat ez 
az On velemenye, rendbe van. Majd meglatjuk, hogy mire mennek ezzel a technikaval, foleg 
helyben es orszagosan aprilis 3-an. De azert ne lepodjenek majd meg nagyon, en azt szeretnem 
kerni. Visszaterve a modosito javaslatokra, erre van penz. Tehat szeretnem jelezni, hogy amit a 
Fidesz-KDNP modosito javaslataiban javasol, az rendelkezesre all a koltsegvetesben, van ra forras, 
2022-es koltsegvetesben van erre forras. Tehat itt politikai akarat, nem kbltsegvetesi, nem 
penziigytechnikai, politikai akaratra van sziikseg, hogy ezeket a lepeseket meg tudjuk jelolni, es 
ezeket a borzasztd alacsonyan tartott, mikozben itt Radai aipolgarmester ur, nem tudom, 
jovotagado? Hat, nem tudom, a jovot megirni, azert voltak mar ilyen politikai kurzusok, amik 
megprdbaltak, en nem tartom szerencsesnek ezt a vizionarius magatartast. A tenyekbol es a 
valdsagbdl erdemesebb kiindulni, mint a vagyalmainkbdl es abbol, hogy megtanultuk, hogy mi lesz 
a jovo. A jovo az majd valamelyik iranyba nyilvan el fog indulni. En nem gondolnam, hogy 
visszatemenek az emberek a mobilitas teriileten mondjuk 50-80-100 evvel ezelottre. Zoldebbe es 
tisztabba kell tenni, de funkcioiba ugyanazt a szinvonalat kell biztositania, mint a jelenlegi, mert 
visszalepni senki nem fog. A tortenelmet nem lehet eltorolni es nem lehet visszaforgatni. Tehat 
lehet ezt, a varostervezest is lehet en ideologiai alapokon vinni, de latjuk azt is, hogy peldaul a 
nagykoruti biciklisavok dugokat okoztak, es bizonyara, mikor Satly kepviseld ur arrdl beszel, hogy 
milyen rossz lett a kiilonbozo karosanyag-kibocsatasi helyzet, a levego Jozsefvarosba es a 
fbvarosba, akkor elfelejti, hogy sajat maga altal tamogatott fopolgarmester ertelmetlen es 
ideologikus alapu dugokepzese, mesterseges dugokepzese a koruton vezetett oda, hogy a fovaros 
levegoje drasztikusan romlott. Nem javult kepviseld ur, romlott. Es nem a kormany miatt, hanem 
Karacsony Gergely alkalmatlansaga miatt. Koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Szarvas Koppany Bendeguz kepviseld umak adorn meg a szdt! Utolso 
hozzaszdlas.

Szarvas Koppany Bendeguz
Utolso, igen, koszonom, igyekszem igy summazni a dolgokat. Egyebkent most visszaneztem a 
videdt, amiben megengedtem a kinai piac helyere epitendo valamit es az a helyzet, hogy tenyleg 
megengedtem, hogy sportcentrum legyen, ugyhogy ez az en hibam volt, azert tudtam itt csendben 
visszanezni mert nekem mukodik a nemitas gomb az eszkbzeimen, majd megmutathatom, ha 
szukseges. Szoval, ezt en neztem be, de most mar lehet epiteni valami mast is azon kivul. Azt 
szeretnem ehhez hozzatenni, hogy speciel pont a mult, az autofetisizmus, amit a korlatolt memoki 
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vegzettsegu, bar ez nem jelent semmit a memokokre nezve osszessegeben, hiszen mi nem szolunk 
be egesz szakmakra, nem ugy mint a velem szemben (ilok a szocioldgusokra, a korlatolt Tarlds 
Istvan ’70-es evekbeli autofetisiszta mentalitasa volt az, ami ranyomta a belyeget Budapestre es 
azert volt olyan a varos eddig, amilyen es hozzateszem azt is nagyon imadom, amikor Karacsony 
Gergelyt alkalmatlanozzak es Tarlos Istvant eltetik, amikor eleg csak ranezni a Tarlos alatt felujitott 
3-as metrokocsikra. A biciklisavok egyebkent elorehaladast jelentenek, ez jelenti ajovot es nem az 
auto, akkor is hogyha ez nem tetszik es egyebkent az meg igy eleg egy ilyen varostervezo 
alaptudomany, hogyha szukitik az utakat, akkor az egy ongerjeszto folyamat, akkor az emberek 
tudni fogjak, hogy ott szukebb az ut, akkor nem mennek arra es hosszutavon kevesebb lesz az auto 
pont azert, inert onbeteljesito joslatkent az emberek nem feltetelezik, hogy arra sokat lehet haladni 
autoval. Tehat hogyha csokkenteni akarjuk az autoforgalmat es csokkenteni akarjuk egyebkent az 
atmeno autoforgalmat, akkor szukiteni kell az autoutakat es nem szelesiteni. A Rakdczi uton se lett 
kevesebb az auto csak azert, mert eltunt onnan az egykor ott levo villamossin, ugyhogy ez egy 
eloremutato dolog. Egyebkent eloremutato dolog peldaul a jovobe mutat a berelhetd eroller, amibol 
egyre tobb van, ugye, Budapesten, cegkent is meg eszkozkent is. Amiben Jozsefvaros eloremutato 
es peldamutato tevekenyseget vegez, amikor ugye felrajzoljuk a mobilitas pontokat, ahova lehet 
gyujteni a rollereket betiltosdi helyett, amit az V. keriiletben csinalnak. Mi nem betiltjuk a jovo 
kozlekedesi modszereit, hanem beepitjuk oket a varosi kozlekedes szovetebe, ezzel haladunk elore, 
es ezzel lesz egeszsegesebb a budapesti levego es ezzel lesz jobb a kozlekedesi lehetoseg. Ezzel es 
bicikliutakkal, meg azzal, hogy nem csinalunk parkolot jozsefvarosi teruletekbol ingyen, legfeljebb 
a jdzsefvarosiaknak, akik tenyleg erdemben hasznaljak, es visszaterve egyebkent Satly kepviseld ur 
eszrevetelehez, nekem az egy nagy sajnalatom, hogy Orban Gyozonek kobanyaja van es nem 
faiskolaja, mert erdsen feltetelezett, hogyha Orban Gyozonek nem kobanyaja lenne, hanem 
faiskolaja, akkor most Budapesten oserdo lenne, es abban lehetne elvezni a friss levegot. Igy 
jartunk, igy mukodik a NER, ami van, amibol lehet valamit csinalni, azt hasznaljak fol, szoval, ez 
mar aprilis 3.-a utan nem lesz szempont, de en oriilnek, hogyha Orban Gyozo beszerezne egy 
faiskolat es legkozelebb talan akkor abbol lennenek kozbeszerzesek es abbol keresne a csalad.

Piko Andras
Koszonom szepen, kepviseld ur, Camara-Bereczki Ferenc Miklos kepviseld umak adorn meg a 
szot!

Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Ugy erzem, hogy tisztaznunk kell egy-ket dolgot 
tarsashazi tamogatasokkal kapcsolatban. Az elejen is elmondtam, de lehet, hogy akkor kicsit 
gyorsan mondtam, vagy eppen beszelgettek egymassal es, lehet, de most ehnondom nagyon lassan, 
hogy iden 300.000.000 forintot fogunk fordftani tarsashazi tamogatasokra, ebbol 30.000.000 forint 
zoldtertileti fejlesztesekre fog rendelkezesre allni. A maradek osszeg 270.000.000 forint, kovessek a 
szamitast, nagyon fontos, ebbol 100.000.000 Ft visszateritendo, 170.000.000 forint vissza nem 
teritendo tamogatas. Ez a 70.000.000 Ft, ezt fol kell majd osztanunk a bizottsag berkein beliil, mi 
arra fogunk javaslatot tenni, hogy 25.000.000 forint legyen Vilagos kapualjak programra. Be 
fogunk vezetni egy uj palyazatot, az Ertekvedelmi palyazatot, melyben a muemleki statuszu 
vedettseget elvezb epiiletek, tarsashazak palyazhatnak majd tamogatasra az Onkormanyzathoz. 
Emellett lesz egy olyan tamogatasi forma is, melyet kifejezetten a Tisztviselotelepen es a
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Szazadosnegyedben elok palyazhatnak majd es ami nagyon fontos szerintem es emellett kell 
megemliteni, hogy iden 20.000.000 forintot fogunk forditani a 100-as Hazak zbldfeliileteinek 
fejlesztesere. Itt emlekeztetnek arra, hogy korabban az sem volt megoldott, hogy a 100-as Hazakban 
levo kertek a JGK kozszolgaltatasi szerzodeseben benne legyen, de ez az idei evtbl ez egyebkent 
mar benne van es a JGK foglalkozik is ezzel a temaval, amit koszonok nekik ezuton is. Tehat akkor 
remelem, hogy most mar igy vilagossa tettem ezt a dolgot es most, hogy visszajbtt Egry Attila 
kepviselbtarsam, akkor szeretnem megkerdezni vagy megkemi arra, hogy idezze fol, hogy 6 hogy 
emlekszik arra, az Orczy-kert hasznalati joganak, iizemeltetesi joganak visszaadasakor, inert mindig 
is allami tulajdon volt az Orczy-kert, csak hogy a kerulet kezelte. Mikor visszaadtuk a Magyar 
Nemzeti Vagyonkezeldnek az Orczy-kertet, hogy aztan megkaphassa az NKE, az volt az igeret, 
hogy a jozsefvarosi palyaudvar teriileten a kerulet kialakithat majd allami forrasokbdl egy 
kozparkot, egy uj zbldfeluletet, hogy Egry Attila kepviselbtarsamat kerem, hogy idezze fol, hogy b 
erre hogyan emlekszik, en ugy emlekszem, hogy ezt b maga jelentette itt be a kepviselb-testiileti 
iilesen,de kivancsi vagyok ra, hogy 6 hogy emlekszik erre a temara mindannyiunk okulasara, 
koszonom szepen!

Pik6 Andras
Koszonom szepen! Nem latok tbbb hozzaszblast, de latok, Egry Attila kepviselo ur, parancsoljon! 
Jd, oke, ertem.

Egry Attila
Mit csinaljon a szegeny ember, ugye, ilyen helyzetben, mit tud csinalni? Nem fogok tudni olyan 
magasroptut mondani, mint Szarvas Koppany kepviselo ur, ugyhogy az Orczy-kerttel kapcsolatban 
most, ha mar brultek annak, hogy en visszaerkeztem, akkor en drulbk annak, hogy az Erdss ur 
visszaerkezett, mert b az elmult ciklust vegigharsogta testiileti iilesen, hogy micsoda skandalum, 
ami az Orczy-kertbe tbrtenik es kijatsszuk es Meszaros es Orban es felhaboritd es vagyonvesztes es 
komolyan, olyan aria szdlamokat hallgattunk negyedbrakon keresztul testiileti ulesre, hogy micsoda 
folbsleges dolgok tbrtennek az Orczy-parkba, hogy ezek utan egesz meglepb, egesz meglepb ez a 
kerdes kivaltkepp akkor, amikor ugyanez az Erbss Gabor elkezdi nagy dicstbl megittasulva 
mondani, hogy milyen jo, hogy az ovodasok tudnak jami uszni az Orczy-parkban talalhatd 
uszodaba. Tehat ezert persze, hat, ez az igazi politikusi ver, ugye, amikor azt kell mondani, ami 
eppen a pillanatnyi erdek, a legjobban kepviseli a Parbeszednek a politikai vonalat, es azt 
gondolom, hogy biztos Karacsony Gergbtbl mindennap megkapja a kisdtbset az ellenbrzb fuzetbe. 
mert fantasztikusan tudja csurni-csavami a dolgokat es teljesen pofatlanul tudja a valdtlansagot 
allitani, sot, ha kell, akkor gond nelkul belehazud a mikrofonba, ugyhogy en azt gondolom, hogy az 
Orczy-parkkal kifejezetten jdl jart a kerulet es annak a felujitasaval, mert ha megnezziik az elbzb 
idbszakot, akkor az egy lerobbant, elhanyagolt, a kbz szamara nem igazan hasznalhatd romhalmaz 
volt. Ehhez kepest most egy gybnybru szep nagy park van, jatszbterrel a gyerekek szamara. 
uszodaval, ami a keruleti lakosok szamara elerhetb, egy kifejezetten jd egyiittmukbdes az 
egyetemmel. En azt gondolom, hogy egy kifejezetten jd kormanyzati beruhazas tortent ott is. Az 
Erkel Szinhaznak is a megujitasa, amit az Onbk ideologiai bajtarsai, ugye, az MSZP, meg a DK 
ugye, nagy boldogan bezaratott, es azt varta, hogy kisvartatva majd utana lebontja, aztan majd 
tbrtenik vele valami. Tehat ezt tudjak maguk, ezeket kepviselik itt maguk a keruletbe felhaboritd 
modon, akik az Erkel Szinhazrol is ugy gondolkodtak, hogy ezt be kell zami, meg le kell bontani, 
de hat azert van meg egy-ket ilyen, de hat lelkiik rajta. Meg, amikor a miniszterelnbk-jelbltjuk itt 
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azt mondja, hogy akkor most a kommunistakat, meg a fasisztakat is kepviselik. Hat nem tudom 
szetosztottak-e maguk kozott a feladatokat, hogy akkor most Onok kozott ki lesz, aki a 
kommunistat, meg ki az, aki a fasisztat kepviseli, de hat, ami igazan verlazito dolog, amit itt Onok 
muvelnek! De nagyon oriilok ezeknek a nyitott kerdeseknek, vitatkozzunk rdla, latom sikerult 
gondolatokat ebreszteni masokban is, hat, csak igy tovabb, jo munkat kivanok mindenkinek!

Piko Andras
Koszonom szepen, Erdss Gabor alpolgarmester urnak adorn meg a szot!

Dr. Erdss Gabor
Koszonom a szotiAkkor felfrissitem kepviselotarsam emlekezetet. Mar reg volt, nem emlekszik 
pontosan, elmondom, hogy mi tortent. Az tortent, hogy Onok, mint az egesz orszagban mindeniitt 
leterkoveznek es lebetonoznak mindent, az amugy is tulepitett Jozsefvarosban is olyan nagyleptekii 
tovabbi beepitesrdl dontott a Kormany az Orczy-kertbe, amely es ez ellen tiltakoztunk. Figyeljen 
kepviseld ur, Onnek mondom, mert rosszul emlekszik, tehat felfrissitettem az emlekezetet! Tobb 
100 fat kivagtak, ezek miatt az uj epuletek miatt, mi ez ellen tiltakoztunk. Onok ezt lelkesen 
iidvozbltek, mint ahogy altalaban lelkesen iidvozlik a favagasokat, fakivagasokat. Jozsefvarosikent 
en megertem, hogy Onoknek ez nem faj, mert Onok tobbsegiikben nem itt elnek a keriiletben, de 
mi, akik itt eliink, nekiink faj, amikor tobb 100 fat kivagnak. Hat sokat. (Hangzavar)

Piko Andras
Bocsanat! Legyenek szivesek!

Dr. Erdss Gabor
Tehat kepviseld urnak felfrissitem az emlekezetet.

Piko Andras
Most csend van, folytathatja, parancsoljon!

Dr. Erdss Gabor
Alpolgarmester ur mondta ketszaz, mennyi? 200 es 300 kozott ultettunk eddig, de tovabbi 
faiiltetesekhez is hivjuk majd kepviseld urat, csak befejeznem. Tehat az a tiltakozas, amit civilekkel 
egyiitt a zold partok, LMP, Parbeszed vegzett, annak legalabb annyi elonye volt es annyi konkret 
eredmenye, hogy tobb tucat fat sikerult megis megmenteni, mert atterveztek a kozmuveket a 
parkban, mert Onok meg akkor is kivagjak a fakat, ha csak egy csovet kellene kicsit arrebb 
lefektetni vagy egy szennyviz vezeteket, mert Onoknek egyaltalan nem faj a fakivagas, nekiink fajt, 
tiltakoztunk es nehany tucat fat, ha ezt a tobb 100-at nem is, de nehany tucat fat sikerult 
megmenteni. Ugyhogy oriilok, hogy kepviseld urnak sikerult felelevenitenem ezeket a szep 
emlekeket es tovabbra is szamithat ram abban, hogy tiltakozni fogok az ilyen tulepites ellen 
Jozsefvarosban, mert mi, akik itt eliink elszenvedjiik a klimavaltozas negativ hatasait es ezert a 
parknak briiliink, de a fakivagasoknak nem, koszonom!
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Piko Andras
Koszonom szepen, Camara-Bereczki Ferenc Miklos, parancsoljon!

Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Koszonom szepen! En nem igazan erre gondoltam, Egry kepviselotarsam, en azt hittem hogy, azt 
fogja majd jobban kibontani az igazsag osszes fonalat vagy szalat, hogy azzal mi ujsag, hogy az 
MNV-nek, mikor visszaadtuk a vagyonkezeles hasznalati jogat az Orczy-kert tekinteteben, akkor az 
volt az igeret, hogy a jdzsefvarosi palyaudvamak a volt teriiletebol kap egy eleg nagy reszt ez a 
kerulet, es ott kialakithat allami forrasbol egy parkot, hogy erre hogyan emlekszik, en erre 
gondoltam. Nem arra, hogy itt ilyen frusztralt hozzaszolast intez alpolgarmester ur fele. Egyebkent 
azt kell, hogy mondjam, hogy kicsit hozzuk szintezisbe a 2 oldal velemenyet. Szerintem az NKE 
fejlesztese nagyon fontos fejlesztes volt ebben a keriiletben, egy jo fejlesztes es azaltal valt meg 
jobba, hogy megvedtiink tobb tucat, tobb 100 fat a kivagastol es arra sarkalltuk egyebkent a 
tervezot, hogy ujragondolja a terveket, es ugy epitsenek meg bizonyos eptileteket, hogy az fak 
megmentesevel jarjon, nem pedig fak kivagasaval. Szerintem ez egy fontos fejlesztes, egy jo 
fejlesztes. Jo a kapcsolat az NKE es a kerulet mindenkori vezetese kozott. Nagyon fontos dolog, es, 
ami tenyleg nagyon jo az az, hogy ujra az Orczy-parkban lehet a kerulet nyari gyerektabora. Ez az 
Onok vezetese alatt sajnos megszunt, de ez a vezetes ez ujra tetd ala tudta hozni, es egyebkent 
visszautasitom azt, hogy azt mondja Egry kepviselotarsam, hogy az Orczy-park az egy elhanyagolt, 
rossz, koszos kerulet. En ott nottem fel, ott toltottem a gyerekkorom nagy reszet, ott tanultam meg 
horgaszni, tehat ott voltam nyari taborban sokat, szerintem az egy nagyon jo park volt, de raszorult 
a fejlesztesre es nagyon jo, hogy allami forrasbol egyebkent a volt BKV buszgarazs teruletet is 
fejlesztettek es eltunt onnan az a rengeteg, rengeteg szennyezett fold, ami ott foglalta a helyet. Tehat 
prdbaltam szintezisbe hozni, tehat szerintem bekeljiink meg! Bekeljiink meg, ez egy fontos 
fejlesztes volt, de kellett az a fellepes, amit az ellenzek tanusitott, hogy tobb tucat, tobb 100 fat 
mentsuk meg a fejlesztes soran, ugyhogy latom, nem akar ra valaszolni, de majd legkozelebb, 
koszonom szepen!

Pik6 Andras
Koszonom szepen! Egry Attila kepviseld umak meg van lehetosege, ugye? Van, van, hat, az majd a 
vegen lesz, tehat megadom a szot Egry Attila kepviseld umak, parancsoljon!

Egry Attila
Koszonom az objektiv hozzaszolasat Camara-Bereczki kepviselotarsamnak! Jo, amikor egy 
pillanatra folkapcsoljak a villanyt a tuloldalon, es akkor a jdzansag lathatd es nem a szelsoseget 
kepviseld Szarvas Koppany vagy Eross Gabor anarchista, ideologista, teljesen ertelmetlen es a 
valosaghoz semmivel nem rendelkezo hablatyolasat kell hallgatni, ugyhogy kiilon koszonom 
szepen! Azt gondolom, hogy ez egy olyan pillanat volt, amit igy meg kell orizni es igy oriilni kell 
ennek a dolognak es ajanlom, hogy a frakcioulesen talan iiljenek egymas melle es akkor, ha meg is 
tudja gyozni frakcidtarsat, vegtelenul fogok drulni a helyzetnek es hogyha egyszer Eross Gabor 
majd komplexitasaban fog latni egy ugyet es a fatdl majd latni fogja az erdot is, akkor en azt 
gondolom, hogy kifejezetten sokat fogunk tudni elore jutni es akar mar a jovoben erdemben is 
fogunk tudni beszelgetni szakmai kerdesekrol. En annyit kernek Eross Gabor urtol, hogy legyen 
mar kedves nekem majd megimi, vagy hat, hogyha szoban tudja, hogy hany fat iiltettek el az Orczy- 
parkban a fejlesztessel egy utemben vagy egyidejuleg, csakhogy megis akkor, ha mar ugye, valamit 
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ertekeliink, akkor nezziik mar meg mind a ket serpenyojet. En ertem, hogy ki kellett vagni fakat es 
ez borzaszto, de azert hogyha Erdss kepviseld ugyanilyen vehemenciaval tajekoztatna, akar 
ugyanilyen felhaborodassal, hogy milyen sok fat iiltettek az Orczy-parkba, talan meg azt 
mondanam, hogy objektiv is lenne, egy varosvezetohoz illd viselkedes lenne, hogy tenyszeruen 
tajckoztat. De hat, mivel megmaradt csak egy parbeszedes, mezitlabas politikusnak, igy igazabol en 
ilyet nem tudok elvami erdemben a maga kommunikaciojabdl, ahogy itt is a pad szelere iiltettek, 
hat, korulbelul annyi befolyasa van, en azt gondolom, a varosvezetesre, hala Istennek, ne valtozzon 
ez erdemben. Jo egeszseget kivanunk polgarmester urnak es a tobbi alpolgarmestereknek, kerjiik, 
tartsanak ki a ciklus vegeig, nehogy a helyettesitesi sorrend valami vegzetes hibat adjon a keriilet 
szamara, koszonom szepen!

Piko Andras
Nem kommentalom, Erdss alpolgarmester urnak adorn meg a szdt, parancsoljon!

Dr. Erdss Gabor
Az az onelegiilt vigyor, ami kiiil az On arcara kepviseld ur, az jol minositi az Onok hozzaallasat. 
Lehet, hogy On el van szallva a sajat humoratol, de eleg szanalmas, amit csinal. A szemelyeskedes 
nem tudom, hogy miert tartozna a koltsegvetesi vitahoz. Az, hogy szamon keri rajtam, hogy nem 
szamolok be a fak iilteteserol, igen, a kivagott fakat potoljak, csak mar ezt akkor is elmondtam 
Onnek es lassabban mondom, hogy megertse On is. Egy facsemete, amit eliiltetnek, az 30-40-50- 
100 ev mulva lesz akkora, mint a fa, amit Onok kivagnak. Szeretnem, hogyha ezt megertene es 
kicsit a jovoben eszerint fogalmazna. Az pedig, hogy onelegiilt vigyorral engem szidalmaz egy 
koltsegvetesi vitaban, mert nines semmi mondanivaloja, az Ont minositi, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Megkerdeztem, hogy van-e meg Satly kepviseld urnak hozzaszolasi lehetosege, 
es azt mondtak, hogy van, ugyhogy, hajra!

Satly Balazs
Koszonom! Nem fogom kihasznalni az 5 percet es keretleniil alpolgarmester urat sem megvedeni, 
mert nyilvan meg tudja magat, es ezt meg is tette, csak itt szeretnem jelezni, hogy borzaszto szinten 
aluli. amit miivelnek a mai napon is abban a hangnemben, ahogy alpolgarmester urral/rol beszelnek 
vagy vele beszelnek, ez szerintem hat, meg a jatszoter rosszabb komyekere se vald.

Piko Andras
Koszonom szepen! Nem latok tobb hozzaszolast, de latok, Ferencz Orsolya kepviseld asszony, 
parancsoljon!

dr. Ferencz Orsolya
Roviden csak annyit szeretnek jelezni, nehany dolog: a greenwashing az nem klimapolitika, az, 
hogy buszmegallokban rovaroknak elohely, elsosorban meheknek, ettol nem lesz kisebb a 
hbmerseklet terheltsege a kerUletnek. A mobilitas nepnevelo, bolsevik radikalis csokkentese nem 
jarhato ut, a hidrogen iizemanyag majd jarhato ut lesz es egy csomo minden egyeb. Ez 
koinplexitasaban attdl, hogy lezarunk komplett savokat a keriileti iitoerben forgalomtechnikai 
tervek nelkiil, az nem fog elorebb vinni semmit sem. Az, hogy leszereljtik a kukakat es a szemet 
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elonti Budapest kozteruleteit, nem lesz jobb tole semmi. Most ne menjunk vegig az egesz torteneten 
mondom, mar a hajlektalan-ellatast ki se nyissuk, inert akkor aztan itt uliink estig, en csak annyit, 
igen, Satly kepviselotarsam pedig hat, itt meltatlankodik a stiluson, azert azt kell mondjam, amilyen 
az adjonisten, olyan fogadjisten szoval azert Onok rugtak fel ezt a labdat ilyen magasra, hoztak ide 
tiicskot-bogarat, hazudoztak ossze-vissza a magyar, akar a gazdasagi adatokrol. Most itt kozben 
kigyujtogettem, de mar nines ertelme se beleallni, mert annyira, tehat semmi, koszono viszonyban 
nines, ezt a jegyzokonyv kedveert mondom, akar az Onok altal eldadott gazdasagi adatok, akar a 
keruletre vonatkoztatott allitasaik a valosaggal. Tetelesen cafoljuk, akkor Onok ujra ehnondjak, 
folenyeskednek es ha mar stilus, ha mar stilus, azt hiszem a multkor talan pont egy hete, akkor ezt 
es ezt koszonom utolag is, On elnezest kert minosithetetlen es stilustalan es szinvonaltalan 
kepviselotarsa legujabb beszolasaert, amikor ezt a mult heten elkbvette. De ez egy rendszeres dolog, 
Onoket ez nem zavarja, majd egyszer csak itt ilyen stilusgyakorlatokat akamak tartani. Mondom, 
egyszerubb lett volna tenyszeruen az onkormanyzati kerdesekrol beszelni, tenyszeruen a 
koltsegvetesrol beszelni, tenyszeruen azokrol a dolgokrol, amik a valosag probajat kialljak, mint 
hogy ossze-vissza allftanak itt mindent ahelyett, hogy arrol beszelnenek, ami a lenyeg, es akkor nem 
lett volna ilyen szinvonaltalan ez a vita.

Piko Andras
Koszonom szepen! Tobb kepviseldvel is egyeztetve azt hiszem, hogy rank fer egy szunet. 8 ora ota 
tart a vita es mivel hosszu lesz a szavazas, ezert azt javaslom, hogy a szavazas elott tartsuk meg azt 
az egeszsegiigyi vagy mas sziinetet. Tessek? Ja, lezarom a vitat termeszetesen, bocsanat! Jo, 
negyeddra.

SZUNET 11’59-12’16

Piko Andras
Tisztelt Kepviselok! Folytatnank a munkankat, es mivel a napirend vitajat lezartam, amennyiben 
nincsen szemelyes erintettseg okan hozzaszolas, de van, Szarvas Koppany Bendeguz kepviselo 
urnak egy percben, es hogy kepviselo ur ne tevedjen el, idezem, hogy a vita lezarasa utan tovabbi 
hozzaszolasnak nines helye, azonban szemelyes megjegyzessel elhet legfeljebb egy percben az az 
onkormanyzati kepviselo, aki a vitaban az ellene szolo, altala serelmesnek velt megjegyzest kivanja 
elharitani vagy hozzaszolasaval kapcsolatban felmerult felreerteseket eloszlatni. A szemelyes 
megjegyzest kovetoen viszontvalasznak vagy tovabbi vitanak helye nines, megadom a szot 
kepviselo ur, parancsoljon!

Szarvas Koppany Bendeguz
Koszonom szepen, rovid leszek es igazabol nem hoztam volna fel a temat, ha Ferencz kepviselo 
nem hozza fel, de akkor eloszlatom ezt a felreertest. Ferencz kepviseldnek ez a sokadik eset volt, 
hogy belelatott valamit a szavadba, ami nem volt ott. Lyukra futott, mert a multkor egy szot sem 
szoltam testalkatrol, mozgasrol beszeltem, az teljesen mas, de ugyanilyen egyebkent belelatas volt, 
amikor (nem ertheto) azt mondta, hogy dehumanizalas, mikozben az egy reges-regi internetes 
szolas-mondas. Szoval,azt kell mondjam, hogy Ferencz kepviselo belekepzel dolgokat, amik 
nincsenek ott. J61 felduhiti magat, ezen felhaborodik es nem banom, hogy egyebkent Satly 
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kepviseld anno bocsanatot kert, mert hat, mi egy udvarias kozeg vagyunk, inkabb kerjiink 
bocsanatot, mint foloslegesen (nem erihetd), a szocioldgusok megserteseert peldaul a fideszesek 
nem kertek bocsanatot, szdval, nem feltem a high grandot. De Ferencz kepviselonek javaslom, hogy 
ezt a belelatos, felhaborodos jatekot sajat erdekeben hagyja abba, mert ugy fog jami, mint a farkast 
kialtd flu, egyszer tenyleg mond valami (nem ertheto), aztan mar senki nem fog hinni neki, 
koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Tisztelt Kepviselok! Veget ertunk a koltsegvetes vitajanak, ugyhogy, szavazas 
fog kovetkezni. Szeretnem kerdezni ajegyzo asszonyt, hogy nagy szamu modositast kaptunk Voros 
Tamas frakcidvezetd urtol, hogy ennek a szavazasa mikeppen illeszkedhet be az egyebkent a 
koltsegvetesi szavazasba?

dr. Sajtos Csilla
Koszonom szepen! Itt a kepviseld ur is hatarozati javaslatnak hivja. Velemenyem szerint ezt azert is 
egyben kene szavazni rdla, figyelemmel arra, hogy az egyik pontjaban, az utolso pontjaban jeloli 
meg a forrasat az elotte levo pontok modositasanak.

Pik6 Andras
Tehat magyaran: a Fidesz frakcio altal benyujtott mddositokrol egyben fogunk szavazni a 
koltsegvetesi rendelet elott, magarol a mddositdrol, igy van. Tehat most legeslegeloszor Voros 
Tamas frakcidvezetd altal benyujtott mddositd inditvanyokrdl fogunk szavazni. Nem tudom, hogy 
kell-e ismertetni egyebkent szerintem mindannyian tudjuk, hiszen kapcsolodik a koltsegvetesi 
tetelekhez, ugyhogy, en szavazasra bocsatom a mddositd javaslatokat. Azt kerem, hogy szavazzunk 
most! Tessek? (a hatterben hozzdszolds, nem erihetd) A modositasi javaslat termeszetesen 
minositett, koltsegvetes, igy van, es 11 pontbol allo mddositd javaslatrdl beszelunk. Kerem, hogy 
szavazzunk most! 5 igen es 10 nemmel megallapitom, hogy a mddositd javaslatokat a Kepviselo- 
testiilet elutasitotta.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
49/2022. (II. 24.) hatarozata

(5 igen, 10 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy nem fogadja el Voros 
Tamas, a FIDESZ-KDNP frakciovezetoje altal benyujtott alabbi modosito inditvanyt:

A Kepviselb-testiilet ugy dont, hogy:
1. A zbldfeliiletek kialakitdsa 2022. evi osszeget a betervezett 20 000 e Ft helyett, bsszesen 100 000 
e Ft-ban hatarozza meg.
2. A vdrosilzemeltetesi feladatok ellatasdra ket uj takaritogep beszerzesere 2022. evi osszeget a 
betervezett 35 000 e Ft helyett bsszesen 70 000 e Ft-ban hatarozza meg.
3. 80 darab uj utcai szemetes helyett, 160 darab uj utcai szemetes kihelyezesere 2022. evi osszeget 
bsszesen 20 000 e Ft-ban hatarozza meg.
4. A Jozsefvdros Kbzbiztonsdgaert Kbzalapitvany reszere 2022. evre a betervezett 15 000 e Ft 
helyett, 30 000 e Ft-ban tamogatast - bnkent vdllalt feladat — biztosit, es felkeri a Polgarmestert a 
tdmogatdsi szerzbdes aldirdsdra.
5. A keruleti rendbrkapitanysdg munkatdrsai reszere biztositott tulszolgdlta eloirdnyzatdnak eves 
tdmogatdsi osszeget az eredetileg betervezett 70 000 e Ft helyett, 100 000 e Ft-ban hatarozza meg.
6. A tdrsashdzaknak adhato tamogatas 2022. evi - bnkent vdllalt feladat - osszeget az eredetileg 
betervezett 522 000 e Ft helyett, bsszesen 1 000 000 e Ft-ban hatarozza meg.
7. A Vildgos kapualjak pdlyazat 2022. evi - bnkent vdllalt feladat - osszeget 20 000 e Ft-ban 
hatarozza meg.
8. Az Ut - es jdrdafelujitdsok celtartalek 2022. evi osszeget bsszesen 300 000 e Ft-ban hatarozza 
meg.
9. A telepiilesi tamogatas 2022. evi - kotelezb es bnkent vdllalt feladat - osszeget a 2019. evi 
tamogatas bsszegeben, azaz bsszesen 143 901 e Ft hatarozza meg.
10. A Polgdrmesteri Hivatal kbztisztviseloinek illetmenyalapjdt a betervezett 60. 000 Ft helyett. 
2022. mdrcius 1. napjdtbl 65.000 Ft-ban dllapitja meg es biztositja rd a sziikseges penziigyi 

fedezetet.
11. Felkeri a Polgarmestert, hogy a hatarozat 1-9. pontjdban meghatdrozott 976 000 e Ft tbbblet 
kiaddsra az dltalanos tartalek terhere biztositson fedezetet, tovdbbd a 2022. evi kbltsegveteserdl 
szdld bnkormdnyzati rendelettervezetben es a rendeletben is keruljbn dtvezetesre.

Felelbs: Polgdrmester
Hatdrido: 1-10. pont eseteben 2O22.februdr 24.,

A dontes vegrehajtdsdt vegzb szervezeti egyseg: Gazdasagi vezeto, Penziigyi Ugyosztdly, 
Koltsegvetesi Ugyosztdly, Jegyzoi Kabinet Jogi Iroda ”
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Piko Andras
Most szavazasra bocsatom a 2022. evi koltsegvetesrol szold 19 §-bol allo rendeletet, mindsitett 
tobbseg kell hozza, kerem hogy szavazzunk! 10 igen es 5 nem, megallapitom, hogy a koltsegvetesi 
rendeletet, a 2022-es evi koltsegvetesi rendeletet elfogadtuk.

BUDAPEST JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETE 10 IGEN, 5 
NEM, 0 TARTOZKODASSAL ELFOGADJA ES MEGALKOTJA BUDAPEST 
JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETENEK 6/2022. (II. 24.) SZ. 
ONKORMANYZATI RENDELETET A 2022. EVI KOLTSEGVETESROL.

A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly; Jogi es 
Szervezesi Ugyosztaly, Szervezesi Iroda

Piko Andras
Az Onkormanyzat a koltsegvetesi evet kovetd 3 evben varhato sajat beveteleinek osszegerol. 
valamint adossagot keletkeztetd ugyleteibdl eredd fizetesi kotelezettsegeirol szol az 1 pontbdl allo 
elso hatarozati javaslat, mindsitett tobbseg kell hozza, kerem, hogy szavazzunk! 10 igen es 5 nem 
szavazattal elfogadtuk a hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
50/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

az onkormanyzat a koltsegvetesi evet kovetd harom evben varhato sajat beveteleinek 
osszegerol, valamint adossagot keletkeztetd ugyleteibdl eredd fizetesi kotelezettsegeirol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy az allamhaztartasrdl szdld 
2011. evi CXCV. torveny 29/A. §-a alapjan az dnkormanyzatnak a koltsegvetesi evet kovetd harom 
evben varhato sajat bevetelei osszeget, valamint adossagot keletkeztetd ugyleteibdl eredd fizetesi 
kolelezettsegeinek harom evre varhato osszeget az eloterjesztes 1. melleklete szerint jovahagyja.

Felelos: polgarmester
Hatarido: a dontes napja

Piko Andras
Most a 2. hatarozati javaslatrol kerek szavazast, a Polgarmesteri Hivatalban foglalkoztatottak 
reszere megallapitott 2022. evi cafeteria juttatasrol szol ez a hatarozati javaslat, szinten mindsitett 
tobbseggel kell elfogadnunk, ha igen, kerem szavazzunk! 10 igen, 5 nem, elfogadtuk.
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Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiiletenek 
51/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Polgarmesteri Hivatalban foglalkoztatottak reszere megallapitott 2022. evi cafeteria 
juttatasrol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy a Budapest Fovaros VIII. 
kerulet Jozsefvarosi Polgarmesteri Hivatalban foglalkoztatottak reszere a 2022. evi cafeteria juttatas 
merteket eves szinten brutto 287.500 Ft/fo osszegben allapitja meg.

Felelbs: polgarmester 
Hataridd: a dontes napja

Piko Andras
A 3. hatarozati javaslat, errol is szavaznunk kell, a polgarmester reszere megallapitott ez evi 
cafeteria juttatasrol szol, minositett tobbseg sziikseges hozza, kerem, hogy szavazzunk most! 10 
igen, 5 nem, elfogadtuk a 3-as hatarozati javaslatot.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiiletenek 
52/2022. (II. 24.) szamii hatarozata

a polgarmester reszere megallapitott 2022. evi cafeteria juttatasrol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy a polgarmester reszere a 
2022. evi cafeteria-juttatas merteket eves szinten brutto 287.500 Ft osszegben allapitja meg.

Felelos: polgarmester 
Hataridd: a dontes napja

Piko Andras
A 4-es kovetkezik, intezmenyek dolgozoi reszere megallapitott ez evi cafeteria juttatasrol szol, 
kerem, hogy szavazzunk. 10 igen, 5 nem, megallapitom, hogy elfogadtuk a cafeteria juttatasrol 
szdlo hatarozati javaslatot.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
53/2022. (IL 24.) szamu hatarozata

az intezmenyek dolgozoi reszere megallapitott 2022. evi cafeteria juttatasrol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete ugy dont, hogy a koltsegvetesi szervek 
altal foglalkoztatottak reszere a 2022. evi cafeteria-juttatas merteket eves szinten az alabbiak szerint 
allapitja meg:

a. Jozsefvarosi Egyesitett Bblcsode: brutto 175.000 Ft/fd;
b. Jozsefvarosi Egyesitett Ovodak: brutto 175.000 Ft/fd;
c. Jozsefvarosi Szocialis Szolgaltato es Gyermekjoleti Kozpont: brutto 175.000 Ft/fd;
d. Jozsefvarosi Szent Kozma Egeszsegugyi Kozpont: brutto 175.000 Ft/fd.

Felelos: polgarmester
Hatarido: a dontes napja

Piko Andras
Az 5. hatarozati javaslat szavazasa kovetkezik, a 2023. julius 1-jetol megallapitott illetmenyalaprol 
szol. amelyet a Polgarmesteri Hivatal koztisztviseloi kapnak majd, kerem, hogy szavazzunk most! 
15 igennel elfogadtuk az 5. hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
54/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Polgarmesteri Hivatal koztisztviseloinek 2023. julius 1. napjatol megallapitott 
illetmenyalapjarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete ugy dont, hogy a Polgarmesteri Hivatal 
koztisztviseloinek illetmenyalapjat 2023. julius 1. napjatol 65.000 Ft-ban allapitja es biztositja ra a 
sziikseges penziigyi fedezetet az Onkormanyzat 2023. evi kbltsegveteseben.

Felelos: polgarmester
Hatarido: az Onkormanyzat 2023. evi koltsegvetesi rendeletenek elfogadasa

A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly

Pik6 Andras
A 6. hatarozati javaslat temaja a Belso Tankeriileti Kozpont reszere 2022. evben a 2017. januar 1 -je 
napjatol atvett dolgozok reszere fizetendo husegjutalomrdl es iskolai ballonos viz biztositasardl 
szol, minositett tobbseg kell ehhez is, kerem, hogy szavazzunk! 15 igennel elfogadtuk a 6. 
hatarozati javaslatot.
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Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
55/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Belso-Pesti tankeriileti Kozpont reszere a 2022. evben a 2017. januar 1. napjatol atvett 
dolgozdk reszere fizetendo hiisegjutalomrdl es iskolai ballonos ivoviz biztositasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy

1. a 108/2018. (XII. 18.) szamu hatarozatat visszavonja,
2. a Belso-Pesti tankeriileti Kozpont reszere a 2022. evben a pedagogusok es a nevelo-oktato 

munkat kozvetleniil segito munkakdrokben foglalkoztatottak reszere fizetendo husegjutalom 
penziigyi fedezetet 2.250.000 Ft+292.500 Ft jarulek, a ballonos ivoviz koltsegeit az iskolak 
reszere az elofizetesi dij osszegeben biztositja.

Felelos: polgarmester
Hataridd: a dontes napja

Piko Andras
A 7. ugyanezen dolgozdk reszere fizetendo eves cafeteria osszegrol szol, tehat a Belso Tankeriileti 
Kozpont altal atvett dolgozdk cafeteriajardl, mindsitett tobbseg szukseges hozza, kerem, hogy 
szavazzunk! 15 igennel elfogadtuk a 7. hatarozati javaslatot.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
56/2022. (IL 24.) szamu hatarozata

a Belso-Pesti tankeriileti Kozpont reszere a 2022. evben a 2017. januar 1. napjatol atvett 
dolgozdk reszere fizetendo eves cafeteria osszegrol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy a Belso Tankeriileti 
Kozpont reszere a 2022. evben 4.500.000 Ft tamogatast biztosit a 2017. marcius 1. napjatol a 
Jdzsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-tol atvett dolgozdk eves cafeteria osszegere.

Felelos: polgarmester
Hataridd: a dontes napja

Piko Andras
A 8. hatarozati javaslat, utcanevtablak csereje az onkormanyzat 2023/24. evi koltsegveteseben 
biztositando penziigyi fedezetrol szol, tehat a cel utcanev tablak csereje, mindsitett tobbseg 
szukseges hozza, kerem, hogy szavazzunk! 10 igen, 2 nem es 3 tartdzkodassal elfogadtuk a 8. 
hatarozati javaslatot.
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Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testuletenek 
57/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

az utcanev tablak cserejere az onkormanyzat 2023-2024. evi koltsegveteseiben biztositando 
penziigyi fedezetrol

{10 igen, 2 nem, 3 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy az utcanev tablak 
cserejere az Onkormanyzat 2023-2024. evi koltsegveteseiben, evenkenti bontasban az alabbi 
osszegekben biztositja a penziigyi fedezetet:

a) 2023-ban: brutto 1.000.000 Ft,
b) 2024-ben: brutto 1.000.000 Ft.

Felelds: polgarmester
Hatarido: az onkormanyzat 2023.es 2024. evi koltsegvetesi rendeletenek elfogadasa

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly

Piko Andras
A 9. hatarozati javaslat, az onkormanyzati lakasok, berlakasok felujitasara az onkormanyzat 23/24 
evi koltsegveteseiben biztositando penziigyi fedezetrol szol, minositett tobbseg sziikseges hozza, 
kerem, hogy szavazzunk! 12 igen, 3 nemmel elfogadtuk ezt a hatarozati javaslatot is.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testuletenek 
58/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

az onkormanyzati lakasok, berlakasok felujitasara az onkormanyzat 2023-2024. evi 
koltsegveteseiben biztositando penziigyi fedezetrol

(12 igen, 3 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete ugy dont, hogy
az onkormanyzati lakasok, berlakasok felujitasara az Onkormanyzat 2023-2024. evi 
koltsegveteseiben, evenkenti bontasban az alabbi osszegekben biztositja a penziigyi 
fedezetet:

a) 2023-ban: brutto 400 050 000 Ft,
b) 2024-ben: brutto 400 050 000 Ft.

Felelds: polgarmester
Hatarido: az onkormanyzat 2023.es 2024. evi koltsegvetesi rendeletenek elfogadasa

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly
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Piko Andras
A 9.-rol volt szo, most 10. kovetkezik, a 2021. evi lakasfelujitas 1. es 2. kozbeszerzesi eljarasra 
kiegeszito penziigyi fedezet biztositasarol szol ez a hatarozati javaslat, minositett tobbseg sziikseges 
hozza, kerem, hogy szavazzunk! 10 igen, 5 nem a szavazati arany, elfogadtuk a hatarozati 
javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testuletenek 
59/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a 2021. evi Lakasfelujitas I-II. kozbeszerzesi eljarasra kiegeszito penziigyi fedezet 
biztositasarol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy a 2021. evben elinditott 
..Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat tulajdonaban allo lakasok felujitasa I-II.” targyu 
kozbeszerzesi eljarasra 2.554.674 Ft+Afa (brutto 3.244.436 Ft) kiegeszito penziigyi fedezetet 
biztosit az Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteseben.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a dontes napja

Piko Andras
All. kovetkezik, a JGK reszere 2022. julius 1 -je napjatol tervezett 8 szazalekos beremelesrol szol 
ez a javaslat, illetve a hatarozati javaslat, kerem, hogy szavazzunk rola, minositett tobbseggel 
dontiink. 15 igennel elfogadtuk all. hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testuletenek
60/2022. (IL 24.) szamu hatarozata

Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. reszere a 2022. julius 1. napjatol tervezett 8%-os 
beremelesrol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy

1. a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. reszere a 2022. julius 1. napjatol tervezett 8%-os 
beremelesre 68.980.000 Ft-ot biztosit az onkormanyzat 2021. evi maradvanya terhere;

2. felkeri a polgarmestert, hogy az onkormanyzat 2022. evi koltsegvetesi rendeletenek 
zarszamadast kovetb modositasaba epitse be.

Felelds: polgarmester
Hataridd: az onkormanyzat 2022. evi koltsegvetesi rendeletenek modositasa.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly
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Piko Andras
Most a 12. hatarozati javaslat kovetkezik, a VEKOP program, Magdolna-Orczy-negyed program 
fizikai befejezesenek hataridejenek modositasarol szol ez a hatarozati javaslat, mindsitett tobbseg 
sziikseges hozza. 10 igen 5 nemmel elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
61/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosito szamu, Budapest-Jozsefvaros, Magdolna-Orczy 
Negyed Szocialis Varosrehabilitacios Program fizikai befejezesenek hataridejenek 

modositasarol

(10 igen, 5 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy

1. a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosito szamu, Budapest-Jozsefvaros, Magdolna-Orczy 
Negyed Szocialis Varosrehabilitacios Program fizikai befejezesenek hataridejet 2022.09.30- 
ara javasolja modositani;

2. felkeri a polgarmestert, hogy kezdemenyezze a Tamogatasi Szerzodes mddositasat az 
Iranyito Hatosagnal.

Felelos: polgarmester
Hatarido: a dontes napja
A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Keriiletgazdalkodasi Ugyosztaly

Piko Andras
Kozteruleti terfigyeld kamerarendszer mukodesere, valamint a renddri tulszolgalat finanszirozasara 
bizlositando penziigyi fedezetrol szol a 13. hatarozati javaslat, errol fogunk most szavazni, szinten 
mindsitett tobbseggel, kerem, hogy szavazzunk! 15 igennel elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
62/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a kozteriilet terfigyeld kamerarendszer mukodesere, valamint a renddri tulszolgalat 
finanszirozasara a 2022. evi koltsegvetesben biztositando penziigyi fedezetrol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy a kepviselo-testulet 
649/2021. (XII. 16.) szamu hatarozat 10. pontjaban a Budapest! Rendor-fokapitanysaggal a rendori 
tulszolgalat finanszirozasara biztositott 55.000.000 Ft osszegu fedezetet megemeli 70.000.000 Ft-ra, 
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amelybol 15.000.000 Ft-ot a szomszedsagi rendeszeti program megvalositasanak kiadasaira kell 
forditani.

Felelos: polgarmester
Hataridd: 2022. februar 24.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly

Piko Andras
Az Onkormanyzat altal fenntartott intezmenyekben alkalmazotti jogviszonyban foglalkoztatott 
dolgozok juttatasi szabalyzatanak modositasarol szol a 14. hatarozati javaslat, kerem, hogy 
szavazzunk rola, mindsitett tobbseggel dontiink. 15 igennel elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testuletenek 
63/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

az Onkormanyzat altal fenntartott intezmenyekben alkalmazotti jogviszonyban 
foglalkoztatott dolgozok Juttatasi Szabalyzatanak modositasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete ugy dont, hogy

1 .) elfogadja a Budapest Fovaros VIII. kerulet Jozsefvarosi Onkormanyzat altal fenntartott 
intezmenyekben alkalmazotti jogviszonyban foglalkoztatott dolgozok- modositasokkal 
egyseges szerkezetbe foglalt- juttatasi szabalyzatat az eloterjesztes 9. melleklete szerint. A 
Juttatasi Szabalyzat 2022. marcius 1. napjatol lep hatalyba.

2 .) felkeri a polgarmestert hatarozat 1. pontja szerinti dokumentum alairasara.

Felelos: polgarmester
Hataridd: 1. eseteben: 2022. februar 24., 2. pont eseteben: 2022. februar 28.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly
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Piko Andras
Karacsony Sandor Kozalapitvany a Jozsefvarosert tamogatasrol szolo 15. hatarozati javaslat 
kovetkezik, kerem, hogy szavazzunk rola, mindsitett tobbseggel. 10 igen, 4 nem.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
64/2022. (II. 24.) szamii hatarozata

a Karacsony Sandor Kozalapitvany a Jozsefvarosert tamogatasarol

(10 igen, 4 nem, 1 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy
1 .) a Magyarorszag helyi onkormanyzatairol szolo 2011. evi CLXXXIX torveny 42. § 4. pontja 

alapjan tamogatasi szerzodest kot a Karacsony Sandor Kozalapitvany a Jozsefvarosert 
(szekhely: 1082 Budapest, Baross u. 63-67., nyilvantartasi szam: 01-01-0003636, kepviseli: 
Koscsone Kolkopf Judit kuratorium elndke es Kenyeres Zsuzsa kuratoriumi tag) 
kdzalapitvannyal 31.800.000 Ft osszegben, melyet a tamogatott kizarolag az alapito 
okirataban es a tamogatasi szerzodesben meghatarozott celok eleresere hasznalhat fel;

2 .) felkeri a polgarmestert az eloterjesztoi kiegeszites 1. sz. mellekletet kepezo tamogatasi 
szerzodes alairasara.

Felelos: polgarmester
Hatarido: 2022. februar28.
A diintes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Humanszolgaltatasi Ugyosztaly

Piko Andras
Es vegiil a Jozsefvaros Kozbiztonsagaert Kozalapitvany tamogatasarol szol a 16. hatarozati javaslat, 
mindsitett tobbseg sziikseges hozza, kerem, hogy szavazzunk. 15 igennel elfogadtuk az utolso 16. 
hatarozati javaslatot. Megallapitom, hogy a 2022. evi koltsegvetest a Kepviselo-testulet elfogadta, 
koszonom szepen! (taps)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
65/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Jozsefvaros Kozbiztonsagaert Kozalapitvany tamogatasarol

(15 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy
1 .) a Magyarorszag helyi onkormanyzatairol szolo 2011. evi CLXXXIX torveny 42.§ 4. pontja 

alapjan tamogatasi szerzodest kot a Jozsefvaros Kozbiztonsagaert Kozalapitvany (szekhely: 
1082 Budapest, Baross u. 63-67., nyilvantartasi szam: 01-01-0001255, kepviseli: Dr. Papp 
Andras kuratoriumi elnok es Csizmadia Benedek kuratoriumi tag) elnevezesu 
kdzalapitvannyal minddsszesen 37.200.000 Ft osszegben, melybol 21.700.000 Ft mukodesi 
celu es 15.500.000 Ft felhalmozasi celu tamogatas. A tamogatast a tamogatott kizarolag az 
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alapito okirataban es a tamogatasi szerzodesben meghatarozott celok eleresere hasznalhatja 
fel;

2 .) felkeri a polgarmestert az eloterjesztoi kiegeszites 2. sz. mellekletet kepezo tamogatasi 
szerzodes alairasara.

Felelbs: polgarmester
Hatarido: 2022. februar 28.
A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Humanszolgaltatasi Ugyosztaly

Napirend 4. pontja
Javaslat a Polgarmester Hivatalnal kbzszolgalati jogviszonyban allok dijazasarol es 
egyeb juttatasairol szolo 46/2014. (XII. 12.) onkormanyzati rendelet modositasara, 
valamint a kdztisztviseldket megilletd juttatasokkal kapcsolatos dontes meghozatalara 
(irasbeli elbterjesztes)
Eldterjesztd: Piko Andras polgarmester

Piko Andras
A 4. napirendi pont targyalasa kovetkezik, „Javaslat a Polgarmesteri Hivatalnal kbzszolgalati 
jogviszonyban allok dijazasarol es egyeb juttatasairol szolo onkormanyzati rendelet modositasara, 
valamint a kdztisztviseldket megilletd juttatasokkal kapcsolatos dontes meghozatalara”. Ez 
tulajdonkeppen arrdl szol, amit mar a.. Jaj, bocsanat, elnezest elfelejtettem. Jelen van a kerulet 
egyik orszaggyulesi kepviseloje, Csardi Antal ur es jelezte, hogy a koltsegvetes elfogadasa titan fel 
kivan szolalni a Kepviselb-testulet elott, megadom neki a szot, erre termeszetesen lehetbsege van, 
mikrofon helyett szerintem, hogyha az uresen allo helyre odaul, akkor, koszonom! Ugyrendi, 
Szilagyi Demeter kepviselo ur, parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot! Csak nagyon brdmtelinek tartom, hogy Csardi Antal kepviselo 4 ev utan 
betevedt a Jozsefvarosba, mert azert azt latni kell, hogy a Palotanegyedben nem gyakran latjak, sot, 
egyaltalan nem.

Piko Andras
Mi az ugyrendi javaslat?

dr. Szilagyi Demeter
En javaslom, hogy hallgassuk meg mindenkeppen, mert nagyon kivancsi vagyok, hogy mit tud 
mondani es arrdl, hogy mit tett az elmult 4 evben a jbzsefvarosiak Palotanegyedenek erdekeben, 
koszonom!

Piko Andras
Ez egy felesleges ugyrendi javaslat, mert hogy nem kell rola szavazni, hiszen egyebkent is 
meghallgatnank Satly, Csardi kepviselo urat, csak Satly kepviselo urra raneztem es lattam, hogy 
eppen fotozkodik, parancsoljon, kepviselo ur!
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Csardi Antal
Koszonom szepen a szot! Akkor elnezest, akkor eloszor valaszolok, tehat hogyha kepviselo ur 
figyelt volna, akkor pontosan tudna, hogy nem eloszor ulbk itt a VIII. keriiletnek az tilesen, sot, a 
IX. keriiletbe es az I. keriiletbe, valamint az V. keriiletbe is el szoktam latogatni. Ha megenged egy 
tiszteletteljes kerdest, hogy a VIII. kertilet masik orszaggyulesi kepviseloje, mikor tilt itt bent 
orszaggyulesi kepviseldkent, es ertelemszeruen ez egy koitoi kerdes, de en azt gondolom, hogy nem 
hiszem, hogy nekem magyarazkodnom kene. Egyebkent, hogyha ki akarok emelni egy 
Palotanegyedi, Palotanegyedben tortent ugyet, amivel foglalkozom a sok kozul, akkor az a Krudy 
12-ben talalhato kormanyzati fmanszirozasban megvalosulo beruhazas, ahol egyebkent teljesen 
figyelmen kivtil hagyjak az ott eloknek az igenyeit, az erdekeit, ahol a Kormany nem hajlando 
kiadni azt a tamogatasi szerzodest, ami egyebkent teljesen nyilvanos adat kellene, hogy legyen. 
Ugyhogy most jelen pillanatban ott tartunk, hogy mintegy 300.000.000 forintos netto osszegert 
megprobaljak ellehetetleniteni egy egesz tarsashaznak az eletet, es sajnos a legszomorubb az 
egeszben az, hogy a tarsashaz hozzajarulasa nelkul, egyreszt elindult ez a beruhazas, masreszt pedig 
a Kormanyhivatal kenytelen volt ezt leallittatni, mert semmilyen szabalyt nem tartottak be. De 
engedje meg kepviselo ur es Kepviselo-testulet, Tisztelt Polgarmester ur, Polgarmester asszony es 
Alpolgarmester urak! Tisztelt Testulet! En csak szeretnem megkoszonni Onoknek, hogy elfogadtak 
ezt a koltsegvetest, ami azt gondolom, hogy valoban megalapozza vagy megalapozta a felelos 
gazdalkodas felteteleit, megteremtette azokat a korulmenyeket, amiket egy ilyen nehez helyzetben 
nem kis feladat megteremteni. Kulonbsen kozel a szivemhez a lassan elkesziilo Blaha Lujza ter 
felujitasa es igen, nagyon orulok, hogy elindult a Krudy utcanak a tervezese is, es azt gondolom, 
hogy es ismetelten visszautalnek egyebkent a mar Krudy utcaban, Krudy utca kapcsan elhangzott 
mondataimra, nagyon orulok, hogy a VIII. keruleti Onkormanyzat vegre kiall a lakok erdekeiert a 
Pazmany projekt kereteben is, mert a Kormany sajnos ezt nem tette. De megis a szamomra a 
legremenykeltobb, hogy ebben a rendkivul nehez helyzetben is a kertilet lakhatasi eelokra tobb mint 
1.000.000.000 forintot szan ugy, hogy egyebkent a lakhatasi celtol veszitett vagy vett el a 
Kormanyzat tble mar megitelt fejlesztesi forrasokat. En azt tudom igemi, Tisztelt Kepviselo- 
testulet, hogy kormanyvaltas utan Jozsefvaros vissza fogja kapni az osszes tole elvont forrast es 
ertelemszeruen azon dolgozunk, hogy az Onkormanyzat szuverenitasa az vegre meg legyen 
teremtve. Vissza kell kapni az onkormanyzatoknak sok mas mellett az epiteshatosagi feladataikat, 
hiszen varost tervezni enelkul a jogkor nelkul nagyon nehez es altalaban is, osszessegeben is azt 
gondolom, hogy a demokracia alapja Magyarorszagon az onkormanyzatisagban rejlik, ezert vissza 
kell adni az bnkormanyzatisag onallosagat gazdasagi es politikai ertelemben is, es a kormanyvaltas 
utan mindent meg fogunk tenni annak erdekeben, hogy ez minel hamarabb megtortenjen, az elso 
feladataink kbzott lesz, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen kepviselo ur szavait, es jo munkat kivanok neki a meg hatralevo, mandatuma 
hatralevo idejebol, illetve a tovabbiakban is, es ugyan tegnap nem vagy a koltsegvetes vitajanal nem 
mondtam, de termeszetesen a Hivatal minden dolgozdjanak, akik az elmult honapokban a 
koltsegvetes osszeallitasan, kialakitasan, megtervezesen dolgoztak, elismeresiink es nagy 
koszonetunk, igazan jo munkat vegeztek, ugyhogy koszonom szepen nekik is! Koszonom szepen, 
atteriink a 4. napirendi pont targyalasara tehat, ugyrendi javaslata lenne Szilagyi Demeter kepviselo 
urnak, parancsoljon!
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dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot! Csak a Csardi Antal kepviseld umak igy a performanszahoz, igazabol azt 
szeretnem megkerdezni, hogy ennek mi a napirendi kerete, mert hogyha az teljesen egy termeszetes 
dolog, hogy az orszaggyulesi kepviseld felszdlal valamelyik napirendnel es ott kifejti azzal 
kapcsolatban allaspontjat, ez azt gondolom, hogy helyenvalo. Csak most egy olyan helyzetet 
teremtettek itt, polgarmester ur, hogy peldaul nem tudunk reagalni, meg nem tudunk kerdezni. Az a 
kerdes, amit egyebkent foltettem, hogy mit tett Csardi Antal az ehnult 4 evben, erre nem kaptunk 
valaszt. Mondjuk nem is csodalom, hogy nem kaptunk ra valaszt, hiszen nem tett semmit az elmult 
4 evben a keriiletben eldkert sem, de azt gondolom, hogy ennek megiscsak ugy lenne kerete, 
hogyha ezt valamilyen vita kereteben, egy napirendi pont kereteben vagy barmilyen hasonld 
szervezeti ertelemben ertelmezhetd kontextusban tennenk meg es ugy teremtenenk erre lehetoseget, 
ha mar erre itt a kampanyban idetevedt a Csardi Antal kepviseld ur. Akkor teremtsunk ennek 
lehetoseget, csak azt gondolom, hogy egy puszta ilyen kinyilatkoztatasszeru lozungok utan, azt 
gondolom, hogy akkor ertelmes lenne valamilyen tipusu vitat lefolytatni, mert ez igy nem igazan 
ertelmezhetd.

Piko Andras
Termeszetesen megneztuk az SZMSZ-t, kepviseld ur jelezte, hogy az elfogadott kdltsegvetes 
tudataban az utan kivan hozzaszdlni, hiszen ahhoz tud hozzaszdlni es nem egy vita folyamataban, 
egy meg el nem fogadott koltsegvetesi tervezethez. Ez tortent, en sajnalom, hogy megfeledkeztem 
rola, de ugye, reggel 8 orakor beszeltiink. Ebben az esetben a szavazas utan mar napirend vitajan 
kivul szolhat hozza a kepviseld. Nincsen olyan passzus az SZMSZ-iinkben, amely a kepviselok 
hozzaszdlasat vita targyava kellene, hogy tegyen, tegye. Ez a kepviselonek a joga es lehetosege. 
Csardi Antal ur elt ezzel, Kocsis Mate hasonld hozzaszdlasat is szivesen meghallgattuk volna, 
ugyhogy en azt gondolom, hogy mehetunk tovabb a napirendiinkkel, koszonom szepen, 
viszontlatasra! Voros Tamas kepviseld ur, iigyrendiben, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen! En nem latok en se kulonosebb problemat abban, hogy kepviseld ur felszdlalt, 
de nem kaptunk arra valaszt, hogy ezt milyen napirend kereteben tette. Tehat az, hogy Onnel 
megbeszelte, az egy tiszteletremeltb es szep dolog csak ettol meg nem lesz SZMSZ-szeru. 
Hozzaszolhatott volna kepviseld ur a vitaban, a napirend vitajanak kereteben termeszetesen, am ezt 
nem tette meg, pedig itt volt. Tehat ez egy technikai problema pedig szeretnenek a napirend utan 
elfogadasa utan, mert hogy ez minden vagya kepviseld umak akkor csinaljanak hozza egy napirendi 
pontot, amelynek kereteben o beszamol vagy velemenyez vagy nem tudom mit csinal, es akkor meg 
tudjuk vitatni. De igy azert az eleg szerintem eleg furcsan nezett ki, javaslom, hogyha ilyen igeny 
felmerul, akkor az egy kulon tajekoztato vagy barmi napirendi pont kereteben tortenjen es ne egy 
ilyen egyszer csak valamikor elmondom, azert ez igy tenyleg elegge log a levegoben es nem is 
SZMSZ-szeru, koszonom!

Piko Andras
Voros Tamas kepviseld urnak jelzem, hogy abszolut egyetertek, es az SZMSZ modositasakor erre 
kiilon ki kell terni, tehat ez valbszinuleg nem volt szabalyozva. Ezt most igy oldottuk meg, ugyhogy 
az SZMSZ modositasanal jelzem is, hogy az orszaggyulesi kepviseloink felszolalasa napirenden, 
napirenden kivul legyen leszabalyozva. Koszonom szepen! Hogyha haladhatunk tovabb, akkor a 4. 
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napirendi pontnal tartunk a Polgarmesteri Hivatal munkatarsai reszere a jogszabalyi eloirasoknak 
megfelelden adhato juttatast vezetne be az Onkormanyzat, bankszamla hozzajarulas es koltsegei 
illetve jarulekai. Az eloterjesztest a Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag megtargyalta, a napirend 
vitajat megnyitom es kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy van-e kerdesiik az eloterjeszteshez. 
Amennyiben nines, akkor kerdezem a frakeidvezeto urakat, hogy van-e hozzaszolni valdjuk. Nem 
latok ilyet, kepviseldi hozzaszolasokat sem, ugyhogy szavazasra bocsatom a 3 §-bol allo rendeletet, 
amelynek az elfogadasahoz minositett tobbsegunk sziikseges, kerem a szavazast. 16 igennel, 
egyhangu szavazassal elfogadtuk a rendeletet.

BUDAPEST JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETE 16 IGEN, 0 
NEM, 0 TARTOZKODASSAL ELFOGADJA ES MEGALKOTJA BUDAPEST 
JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETENEK 7/2022. (II. 24.) SZ. 
ONKORMANYZATI RENDELETET A POLGARMESTERI HIVATALNAL 
KOZSZOLGALATI JOGVISZONYBAN ALLOK DIJAZASAROL ES EGYEB 
JUTTATASAIROL SZOLO 46/2014. (XII. 12.) ONKORMANYZATI RENDELET 
MODOSITASAROL.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Szemelyugyi Iroda; Jogi es Szervezesi 
Ugyosztaly, Szervezesi Iroda

Piko Andras
Es most arrol a hatarozati javaslatrol kell dontenunk, amely a Munka torvenykonyve szerint 
foglalkoztatottak reszere bankszamla-hozzajarulas nyujtasarol szdl, 1 pontbol all a hatarozati 
javaslat, minositett tobbseg kell hozza, kerem, hogy szavazzunk! 16 igennel elfogadtuk, koszonom 
szepen, a hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
66/2022. (IL 24.) szamu hatarozata

a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi Polgarmesteri Hivatalban a Munka 
Torvenykonyve szerint foglalkoztatottak reszere bankszamla- hozzajarulas nyujtasarol

(16 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy 2022. januar 1. napjatol 
kezdodden a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi Polgarmesteri Hivatalban a Munka 
Torvenykonyve alapjan foglalkoztatott munkavallalok reszere havonta 1.000 Ft/fd/ bankszamla- 
hozzajarulast nyujt.

Felelos: jegyzo
Hatarido: 2022. marcius 01.
A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Szemelyugyi Iroda
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Napirend 5. pontja
Javaslat Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 2022. evi iizleti tervenek elfogadasara 
es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi szerzodesek megkotesere
(irasbeli eloterjesztes)
Eldterjesztd: Kovacs Otto igazgatosag elnoke

Piko Andras
Az 5. napirendi pont targyalasa kovetkezik, ,Javaslat a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont ez evi 
iizleti tervenek elfogadasara es az ez evi kozszolgaltatasi szerzodes megkotesere". Az eloterjesztest 
a bizottsagok megtargyaltak, a napirend vitajat megnyitom. Az eldterjesztd Kovacs Otto, a vallalat 
igazgatosagi elnoke, kerdezem, hogy kivan-e. Nem kivan szobeli kiegeszitest tenni az 
eloterjeszteshez. Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy kivannak-e kerdezni, kerdest feltenni az 
eloterjeszteshez kapcsolddoan. Amennyiben nem, akkor kerdezem a kepviselocsoportok vezetoit, 
hogy kivannak-e hozzaszolni a napirend vitajahoz. Satly Balazs kepviselo ur, parancsoljon!

Satly Balazs
Koszonom szepen! Roviden tenyleg nehany gondolatot arrol, hogy nagyon szepen koszonom elnbk 
umak, illetve a JGK vezetesenek, hogy elkeszitette ezt az anyagot. Azt gondolom, hogy tavaly 
megindult beszelgetesiinknek az eredmenyet latjuk vissza ebben az anyagban, es latjuk 
mindannyian azt az igyekezetet a JGK menedzsmentje reszerol, hogy osztoznak Jozsefvaros 
vezetesenek abban az elvarasaban, hogy a JGK-bdl egy Jozsefvaros polgarait szolgalo iigyfelbarat, 
modem es korszerii vagyonkezelo intezmeny legyen, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Juharos kepviselo ur a frakcio neveben szol hozza, parancsoljon!

Dr. Juharos Robert
Hosszu, nagy szonoklattal keszultem en is. Azt gondolom, hogy itt maga a kozszolgaltatasi 
szerzodessel osszefuggo kerdesek, azok alapvetoen egy intezmenyfinanszirozasi szinten vannak 
jelen pillanatban. Kivancsian varjuk a varos vezetesenek a vagyongazdalkodast erinto hosszu tavu 
koncepcionalis javaslatait. Ertelemszeruen ezt a javaslatot, amit eloterjesztettek most, tekintettel 
arra, hogy egy jelenlegi rendszer mukodteteset, uzemelteteset szolgalja es igazabol melyebb 
filozofia ebben most nem keresendo, tamogatjuk es sok sikert, erot, egeszseget kivanunk a 
szervezetnek a tovabbi munkajahoz. Zokkenomentes hivatalt, mert nyilvan a valasztasok miatt azert 
sok bizonytalansag van a levegoben, meg a pandemia miatt, meg nagyon sok minden miatt. Ugye. 
ennek az evnek a beigert legnagyobb attrakcioja majd az lesz, aminek briiltunk volna, hogy a 
koltsegvetes elott es a ceges koltsegvetes elott, mert az iizleti terv ilyen ertelemben, meg a 
kozszolgaltatasi szerzodes az egybeesik, gyakorlatilag ugyanazzal a tartalommal keriil 
meghatarozasra. Tehat jobb lett volna, hogyha elotte tudunk koncepcionalis kerdesekrdl vagy 
atalakitast megelozo kerdesekrdl is vitatkozni. Mivel az elozo ddntesiink, ugye, a koltsegvetes 
elfogadasa volt ebbol az kovetkezik, hogy erdemi atalakitast erinto kerdesek majd legfeljebb csak a 
kbvetkezo evi koltsegvetesnel keriilnek eld, utana meg mar, ugye, onkormanyzati valasztasok 
jbnnek, tehat olyan tul sok idejiik ezekre nem lesz. Most mi a mi resziinkrol tamogatnank a 
kozszolgaltatasi szerzodes eloterjesztett formajaban vald elfogadasat, koszonom!
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Piko Andras
Koszonom szepen, Veres Gabor kepviselo ur, parancsoljon!

Veres Gabor
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! En is csak a Tulajdonosi, Vagyongazdalkodasi es 
Kbzteriilet-hasznositasi Bizottsag neveben szeretnem megkoszonni azt a munkat, ami ebben az 
anyagban benne van. Bizottsagi iilesen tobb kerdes felvetodott azzal kapcsolatban, hogy bizonyos 
elemek meg miert es hogyan hianyoznak beldle. Eszrevettiik mi is, hogy nyilvan, ha eldrebb 
jarnank bizonyos kerdesek megbeszelesevel, eldkeszitesevel, elkeszitesevel, akkor az mar az iizleti 
tervben lathato lett volna. Nem sok hija mar, aztan lesz olyan vagyongazdalkodasi terve a varosnak, 
ami alapjan majd talan kicsit tobbet es nagyobb terjedelmu anyagot is lehet elenk tenni. Ennek most 
a mostani tartalma szerintem remek, es azt gondolom, hogy eldremutato es kulonbsen az az 
eloremutato ebben, ahogyan a JGK magaeva teszi azokat a kereseket, elvarasokat, amik az 
iigyfelbarat ceg kepenek kialakitasa kapcsan erkeznek hozzajuk. Nagyszeru az egyiittmukodes, en 
azt gondolom, hogy ez a jovoben is igy lesz, koszonom szepen elnbk umak es Novaczki 
Eleonoranak is azt a munkat, amit az elmult idoszakban a bizottsag mukodesehez hozzatett, 
remelem, hogy a jovoben is igy folytatodik, kerem a Tisztelt Kepviseldtarsaimat, hogy tamogassak 
a javaslatot, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Szarvas Koppany Bendeguz kepviselo ur, parancsoljon!

Szarvas Koppany Bendeguz
Koszonom, en mindezekhez csak azt szeretnem hozzatenni, hogy a becsulet es korrektseg jegyeben 
rogzitenem, hogy ez egy konstruktiv ellenzeki megszolalas volt Juharos kepviselo urtol, koszonom 
neki is!

Piko Andras
Koszonom szepen! Nem latok tobb hozzaszolast, igy a napirend vitajat lezarom. Bocsanat, elnezest 
gyors voltam, Voros Tamas kepviselo ur, parancsoljon!

Voi ds Tanias
Koszonom szepen! En csak azt szeretnem jelezni, hogy itt nyilvan szamol parkolasi bevetelekkel, 
meg emelt parkolasi dijakkal a terv. En csak azt szeretnem kemi Onoktol, hogy ezt majd 
kdrtiltekintoen es ne (nem ertheto), bar nem a JGK hataskore, de ezt majd korultekintden nyuljanak 
majd hozza es ne feltetlen doktriner magatartaskent. Tehat mi abban a hiszemben fogjuk most 
tamogatni ezt a tervet, hogy alapvetoen ez a JGK szakmai terve, ennek megfelelden tamogatni 
fogjuk a leirtakat. Tudomasul vessziik, ugyhogy, de nem feltetleniil szeretnenk majd asszisztalni 
olyan mas tfpusu nem a JGK kompetenciaba tartozo politikai dontesekhez, amelyek kilatasba 
vannak helyezve, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, nines tobb hozzaszolas, a napirend vitajat lezarom. Szavazasra bocsatom a JGK 
ez evi iizleti tervenek elfogadasarol es a kozszolgaltatasi szerzodesek megkoteserol szolo 7 pontbol 
allo hatarozati javaslatot, kerem, hogy szavazzunk most, egyszeru tobbseggel dontiink. 16 igennel,
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1 ellenszavazat nelkul fogadtuk el a hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek
67/2022. (H. 24.) szamu hatarozata

a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 2022. evi Uzleti tervenek elfogadasarol es a 2022. 
evre szolo kozszolgaltatasi szerzodesek megkoteserol

(16 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy
1. elfogadja a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 2022. evi Uzleti tervet az eldterjesztes 1. 

szamu melleklete szerinti tartalommal;
2.

a) a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-vel az onkormanyzati tulajdonban levo 
ingatlanvagyonnal kapcsolatos vagyongazdalkodasi-vagyonkezelesi feladatok ellatasara 
2022. evi eves kozszolgaltatasi szerzodest kot az eldterjesztes 2. szamu melleklete 
szerinti tartalommal;

b) az onkormanyzat tulajdonaban levo, az ingatlanvagyonnal kapcsolatos 
vagyongazdalkodasi-vagyonkezelesi feladatok ellatasara vonatkozo kompenzacio 
osszeget 2022. evben brutto 2.177.911.568 Ft-ban allapitja meg, melybol 1.272.724.858 
Ft kozszolgaltatasi kompenzacio, 905.186.710 Ft koltsegterites;

3.
a) a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-vel a kozterulet-fenntartassal, 

varosuzemeltetessel kapcsolatos kozszolgaltatasi feladatok ellatasara 2022. evi eves 
kozszolgaltatasi szerzodest kot az eloterjesztes 3. szamu melleklete szerinti 
tartalommal;

b) a kozterulet-fenntartassal, varosuzemeltetessel kapcsolatos kozszolgaltatasi feladatok 
ellatasara vonatkozo kompenzacio osszeget 2022. evben brutto 1.630.972.506 Ft-ban 
allapitja meg, melybol 109.200.000 Ft felhalmozasi celu penzeszkozatadas;

4.
a) a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-vel az onkormanyzati tulajdonban levo piac- 

uzemeltetesi feladatok ellatasara 2022. evi eves kozszolgaltatasi szerzodest kot az 
eldterjesztes 4. szamu melleklete szerinti tartalommal;

b) az onkormanyzati tulajdonban levo piac-uzemeltetesi feladatok ellatasara vonatkozo 
kompenzacio osszeget 2022. evben brutto 179.770.825 Ft-ban allapitja meg;

5.
a) a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-vel az onkormanyzati tulajdonban levo 

intezmenyi ingatlanok uzemeltetesevel, karbantartasaval kapcsolatos feladatok 
ellatasara 2022. evi eves kozszolgaltatasi szerzodest kot az eldterjesztes 5. szamu 
melleklete szerinti tartalommal;

b) az onkormanyzati tulajdonban levo intezmenyi ingatlanok uzemeltetesevel, 
karbantartasaval kapcsolatos feladatok ellatasara vonatkozo kompenzacio osszeget 
2022. evben brutto 126.056.628 Ft-ban allapitja meg;
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6.
a) a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-vel a Jozsefvarosi Onkormanyzat, illetve a 

Fovarosi Onkormanyzat megbizasabdl a jozsefvarosi es a fovarosi Onkormanyzat 
tulajdonaban levo kdzteriileti varakozohelyek iizemeltetesevel, karbantartasaval 
kapcsolatos feladatok ellatasara 2022. evi eves kozszolgaltatasi szerzodest kot az 
eldterjesztes 6. szamumelleklete szerinti tartalommal;

b) a kdzteriileti varakozohelyek iizemeltetesevel, karbantartasaval kapcsolatos feladatok 
ellatasara vonatkozo kompenzacio osszeget 2022. evben brutto 798.190.854 Ft-ban 
allapitja meg;

7. felkeri a polgarmestert a II-VI. hatarozati pontokban foglaltakra tekintettel az eldterjesztes 2- 
6. szamu mellekletet kepezd eves kozszolgaltatasi szerzodesek alairasara.

Felelos: polgarmester

Hatarido: az 1-6. hatarozati pontok tekinteteben a dbntes napja; a 7. hatarozati pont tekinteteben: 
2022, marcius 1.

A dbntes vegrehajtasat vegzb szervezeti egyseg: Kdltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly, 
Keriiletgazdalkodasi Ugyosztaly, Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.

Napirend 6. pontja
Javaslat a Jdzsefvaros Kbzbssegeiert Nonprofit Zrt.-vel kbtott Kozszolgaltatasi 
Szerzodes modositasara es a Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasokkal egyseges 
szerkezetbe foglalt elfogadasara
(irasbeli eldterjesztes)
Eloterjeszto: Ivanyos Janos vezerigazgato

Pikd Andras
Atterunk a 6. napirendi pontra, amely a Jdzsefvaros Kbzbssegeiert Nonprofit Zrt-vel kbtott 
kozszolgaltatasi szerzodes modositasara es a kozszolgaltatasi szerzodes modositasokkal egyseges 
szerkezetbe foglalt elfogadasara tesz javaslatot, az eloterjeszto Ivanyos Janos vezerigazgato ur. Az 
eloterjesztest a Kdltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag megtargyalta. Megnyitom a napirend vitajat, 
kerdezem vezerigazgato urat, kivan-e hozzaszdlni. Nem. Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket, hogy 
kivannak-e kerdest feltenni az eloterjeszteshez kapcsolddva. Nem latok ilyet. Kerdezem a 
frakciovezetbket, kivannak-e szdlni. Vbrbs Tamas, frakciovezeto ur!

Vbrbs Tanias
Koszonom szepen a szot! Ambivalens erzesek kavarogtak benntink, amikor ezt a szerzodes- 
tervezetet es modositast olvastuk, egyreszrbl, es kezdenem a pozitiv dolgokkal. Mi nagyon oriiliink 
neki, hogy az elbzb vezetes helyett azert azt latom, hogy el kell ismerjiik, hogy egy szakmailag 
kompetens vezetdje van a szervezetnek, legalabbis, ami a gazdalkodasat es az atlathatdsagat illeti, 
itt abszolut pozitiv iranyu elmozdulasok voltak tapasztalhatoak. Az is igaz, hogy volt honnan, tehat 
ilyen szempontbol lehetett nagy sikereket elemi, de ketsegkiviil latjuk, hogy maga a szervezet 
mukbdese az sokkal atlathatobb. Majd talan Egry kepviselo ur kifejti, de a feliigyelo bizottsagok 
legkore is megvaltozott, tehat en azert azt gondolom, hogy abszolut egy minosegi javulas, egy 
szakmai vezetes iranyaba tolodott el es ez egy jo hir. Ennek mi szeretnenk majd hangot adni majd a 
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szavazatunkban is hiszen ugyan tamogatni nem tudjuk, de elutasitani se szeretnenk es ez pedig 
kifejezetten annak a bizalomnak szol, amit az uj vezetes irant probalunk megerdsiteni. Viszont, ami 
ellene szol es ez nem alapvetden igazgato ur problemaja, az a fajta politikai domes, amely 
gyakorlatilag kiuresitette ezt a ceget, es itt ezalatt ertem a Ciganyzenekamak a megsziinteteset, ami 
mind volumeneben, mind mddszereben egy atlathatatlan, senki altal, mar ne haragudjanak, el nem 
dontott, mediaba bedobott tervezet, ami majd igy kapkodva megprobalja valamilyen formaban ugy 
eljatszani, hogy karpotolja a munkajukat elvesztett cigany zeneszeket. Hogyha Onok szerettek 
volna ezt tovabb folytatni, akkor at kellett volna alakitani, de mint funkciojaban, mind mereteben 
csokkentett, egyeldre mondom senki altal nem latott szervezetet probalnak majd letrehozni. Bezart a 
Zaszldmuzeum es bezart a Galeria is, azert ez nem feltetlenul a kerulet kulturalis epulesenek a jele, 
sot, a leepiilesenek a jele. Ugye lesz Muzeum, a Muzeumnak volt egy igazgatoi palyazata, amin ugy 
sikeriilt kifmi, hogy meg nem volt ilyen funkcio a JKN-be, most hozzak letre. Nem volt muzeum se 
a J KN szervezetebe, igy nem volt muzeum igazgatoi pozicio sem a JKN szervezetebe, tehat akkor, 
amikor Onok beharangoztak, palyazatot folytattak le, akkor tevesen azt allitottak, hogy ennek a 
muzeumnak igazgatot keresnek. Nem is kereshettek volna, mert ilyen feladatokkal senki nem 
ruhazta fel se Onoket, se a JKN-t, tehat ez egy nagy hiba volt, megint a politikai nyomas, a 
kapkodas, a latszattevekenyseg, az felulirta azt az igenyt, a szakmai igenyeket. En ezt nagyon 
sajnalom. Az, hogy lathatd, hogy a muzeumnak az egvilagon semmilyen, hat, hogy mondjam, 
tartalmi elkepzelese es tarlata vagy semmije nincsen, ami le van irva, hat, az eleg szereny, ne 
haragudjanak, ez nem teljesen van rendben ahhoz kepest, hogy milyen es Onok altal is elismert 
modon letezd es valds kulturalis elet volt a jozsefvarosi Galeriaba, most en azt gondolom, hogy ez 
nem tud visszatemi. Ez egy rendkivul csokkentett, meg azt se tudom mondani, hogy galeria light 
program, mert meg azt a szinvonalat sem eri el, es oszinten szdlva, egvilagon semmi ertelme nem 
volt annak a megsziintetesere, hogy aztan letrehozzunk egy masik neven egy szervezetet, ahol 
nyilvan uj emberekkel, most mondom, a szabalyos meg pontos feladatkiosztasrol nem is beszelve, 
gyakorlatilag egy lebutitott es rendkivul sekelyes gyenge programot szerveziink helyettiik. Ez nem 
helyes, ez az a resze, es ez alapvetden a politikai vezetesnek szol, amiert nem fogjuk tamogatni ezt 
az eloterjesztest. Ebbdl talan egy-ket kiveteltol eltekintve Onok is kitalalhattak, hogy tartozkodni 
fogunk a szavazas soran. Ugyhogy, az indoklasom azt gondolom ilyen szempontbol egyertelmu 
volt, a politikanak szol a tamogatasnak a negligalasa es a szakmai vezetesnek pedig a teljes 
elutasitasnak a szinten mellozese, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, a Kozosen Jozsefvarosert frakcid vezerszdnoka ebben a napirendben Eross 
Gabor alpolgannester ur, parancsoljon!

Dr. Eross Gabor
Jo, en koszonom a szot! Bar nem vezerszonokira kesziiltem, hanem csak kimondottan a 
muzeummal kapcsolatos megjegyzesere szerettem volna valaszolni frakciovezeto umak. 
Megprobalom majd kitagitani a horizontot, de akkor eloszor errol. A legutobbi kulturalis bizottsagi 
iilesen jelen volt a muzeum uj vezetoje, Tamas Istvan, es az Onok frakcidja reszerol is jelen voltak 
kepviselotarsai, ugyhogy, szerintem az egy nagyon jo es erdekes beszelgetes volt. O ismertette az 
elkepzeleseit, Onok meg mi is kerdeztunk tole, tehat en csak azt szeretnem kerdezni, es most 
tenyleg nem szeretnem, hogyha konfrontalddnank egy olyan temaban, ami a jovo zeneje, de szo 
szerint. Hogyha megismeme On is vagy a kepviselotarsai, akik esetleg nem abban a bizottsagban 
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iilnek ezeket az elkepzeleseket, ha szavazna annyi bizalmat, ha szavazna annyi bizalmat 
frakciovezeto ur es a kepviselotarsai a muzeumnak, mint amennyit egyebkent, es ezt megkoszonjuk 
a JKN uj vezetesenek, es peldaul, hogyha a holnapi napon a muzeumba megrendezendb elso 
nyilvanos esemenyen, amit a kozossegi oldalakon is, meg masutt is megtalalhatnak, hogyha 
mondjuk eljonne On, en is megyek a kisfiammal. Egy olyan restauratormuhely indul holnap 10-kor, 
ahol a laikus jdzsefvarosiak is bepillantast nyerhetnek abba, hogy hogyan tudja egy muzeum az else 
mutargyat, amely birtokaba keriilt, restauralni. Ez egyben azt is jelzi, hogy ez egy mas, masfajta 
szemlelet, mint amit a Galeria kepviselt. nem mindenben radikalisan ter el tole, de teny az, hogy ez 
a kozossegi szemlelet es ez a bevonas, amit terveziink es ami elkezd megvalosulni, az kiilonbozik a 
korabbi mukodesmodtol. De tenyleg azt szeretnem, hogyha eljonnenek akar holnap, akar mas ilyen 
alkalmakkor, es ha arra a ket kiallitasra, amit idenre tervez a muzeum szinten szeretettel varjuk 
nyilvan Onoket, es oriilnenk, ha eljonnenek es akkor a sajat szemiikkel tudnanak meggyozodni arrol 
is, hogy mi a kiilonbseg a korabbi Galeriahoz kepest es arrol is, hogy mi a kontinuitas, mi kepviseli 
a folytonossagot, Jozsefvaros kozossegeit, a kulonbozo varosreszeket, a kiilbnbozo tarsadalmi 
csoportokat, a muzeumpedagogiai foglalkozasok reven kiemelten a gyerekeket, ugye, ez a 
gyermekbarat Jozsefvaros koncepciohoz is tartozik, kapcsolodik, szeretnenk bevonni, jojjenek el, es 
ha mar kozosseg es bevonas, akkor egyutt hozzuk letre ezt a muzeumot. Mi errol a magunk 
reszerol, a vezetes reszerol nyilvan minden tamogatast megadunk, de ezt nem folulrol fogjuk 
raoktrojalni a jdzsefvarosiakra, hanem a kozossegek bevonasaval fogjuk kozosen letrehozni. 
Remelem, nem haragszik polgarmester ur, ha csak a muzeumrol beszeltem, es remelem, hogy a 
vitaban majd meg ki tudnak kiegesziteni akar a vezerigazgato ur, akar kepviselotarsaim, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen, VOros Tamas kepviselo ur, parancsoljon!

Voros Tanias
Koszonom! Tehat en nem gondolom, hogy a muzeum igazgatoval valo megismerkedesnek egy 
ilyen, nem vagyok semmi jonak az elrontdja, de nem egy ilyen uljiink le es igyunk meg egy kavet 
tipusu dolognak kell lenni. Ez is belefer, de szerintem sokkal szerencsesebb lett volna, hogyha 
modositjak a kozszolgaltatasi szerzodest. Letrehoznak benne egy muzeumot, arra kiimak egy 
palyazatot, majd a palyazaton nyertes igazgato az bemutatkozik, akar a testiileten, akar a bizottsag 
ulesen abban a mindsegben, ami valoban az, mert jelenleg nem d, tehat szeretnem jelezni, most 
hozzuk letre. Tehat a kulturalis bizottsag ulesen o egy olyan palyazatra indult, egy olyan szervezet 
vezetesere nyert vezetoi palyazatot, ami nines letrehozva. Jo? Tehat azert csak errol beszeltem, ez a 
szabalyos mukodes. Nem azon mulik, hogy mi joban vagyunk-e vagy Tamas Istvan munkassaga az 
jo vagy rossz mar bocsanat, egy. Ketto, a masik kerdes, azert azt tenyleg ne jatsszuk kepviselo ur, 
hogy azert mert most ott emlit valamit, restauralnak es ez egy ilyen egy program, amivel semmi 
problema nincsen, csinaljak, akit erdekkel menjen el, csakhogy ezert meg kellett sziintetni egy 
masik intezmenyt es letre se hozni erdemben, most talan megalakitani egy masikat, azert ezt egy 
kicsit pazarlb es tulzo dolognak tartom, tehat ezt On sem gondolhatja komolyan. Ennek a fajta 
politikai kapkodasnak es szakmaiatlansagnak szol majd a tamogatasunknak az elmaradasa a 
szavazas vegen, koszonom!
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Piko Andras
Koszonom szepen, Czegledy Adam kepviseld ur, parancsoljon!

Czegledy Adam
Koszonom szepen! Csak itt Voros Tamas kepviseldtarsamat kiigazftanam. Azert ez nem egy ilyen 
„uljunk le egy kavera" megbeszeles volt a bizottsagi ulesen sem, hanem egy viszonylag hosszas es 
szakmai atfogo beszamolo arrol a tervrol, amit muzeumvezeto igazgato ur kivan majd mukodni es 
ennek az egesz reszletes kifejtese. Szerencsere azert kepviselotarsaim nem feltetlen igy gondoltak, 
hogy uljiink le egy kavera es Santha Peteme kepviseld asszony tobbszor kerdezett is, es kapott is 
valaszokat, esetleg hogyha erdekli Ont, akkor majd legkbzelebb eljon egy ilyenre On is, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Voros Tamas kepviseld umak ez a 3. hozzaszolasa. Igen, utolsd.

Voros Tamas
Igen, koszonom szepen! Csak Czegledy Adam kepviseldtarsamat szeretnem felvilagositani arrol, 
hogy amirol en beszeltem az pontosan annak a szabalyszerti es normalis mukodesnek a hianya, ami 
oda vezetett, hogy Onok kiirtak egy palyazatot, egy nem letezo intezmeny vezetoi szekere. On a 
bizottsagaban meghallgattak egy szemelyt, ki nyert egy palyazaton, ki jelen pillanatban nem 
igazgatoja a muzeumnak ebben a pillanatban sem, nines ilyen muzeum, jo? Tehat lehet azt 
mondani, hogy erdeklodve varja a, nem tudom en, az ellenzeki kepviseloket vagy kormanypartikat, 
nezopont kerdese, a Fidesz-KDNP-s kepviseloket, csak az a problema ezzel, hogy Onok letrehoztak 
egy olyan teljesen ex lex helyzetet, aminek a feloldasaert nem tettek semmit, tehat ezt szeretnem 
jelezni, hogy On odahivhat, meg a bizottsagra barkit meghallgattathat, csak nem, azt meg kell 
erteni, hogy abban a pillanatban az az uriember nem volt a muzeum igazgatoja.

Ferencz Orsolya
De biztos erdekes volt.

Voros Tamas
Es hogyha ma a Kepviselo-testulet tbbbsege peldaul ugy dont, hogy nem hozza letre a muzeumot, 
mert mondjuk On bead egy modosito inditvanyt, es azt mondja, hogy ne legyen, akkor nem is lesz, 
akkor nem is lesz, tehat ezt nem lehet megelolegezni. Eloszor, o most lesz igazgato, ha letrehozzuk. 
es utana megvaltozik a statusza majd a JKN-en belul, koszonom!

Piko Andras
Koszonom! Kerdezem a Tisztelt Kepviseloket van-e mas hozzaszolas. Kerdezem vezerigazgato 
urat, hogy kivan-e szdbeli zarszot mondani a vitanal. Most ott tartunk, mert hogy ha On szol. 
(Ivanyos ur beszel a hdtterben, nem erthetd) Igen, mert a zarszo es a reagalas az mas, de ha 
vezerigazgato ur nem akar zarszot mondani, akkor nem fogom erre kdtelezni, hozzaszolni meg, 
ugye, nem fog, ugyhogy szerintem itt is van erdeklodes, csak jelzem, tehat azokat az informaciokat 
velunk is ossza meg. Koszonom szepen, nines, nem latok tovabbi hozzaszolasokat, igy a napirend 
vitajat le fogom zami, szavazasra bocsatom a JKN kozszolgaltatasi szerzodes modositasarol es a 
modositasokkal egyseges szerkezetbe foglalt elfogadasardl szolo 1 pontbol allo hatarozati 
javaslatot, egyszeru tobbseggel szavazunk, kerem, hogy szavazzunk most! 11 igen es 5 
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tartozkodassal megallapitom, hogy elfogadtuk a hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselb-testiiletenek
68/2022. (11. 24.) szamu hatarozata

Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt.-vel kotott Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasarol 
es a Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasokkal egyseges szerkezetbe foglalt elfogadasarol

(11 igen, 0 nem, 5 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselb-testulete ugy dont, hogy

az eldterjesztes 1. szamu mellekleteben foglaltak szerint modositja es egyseges szerkezetbe 
fbglalja a Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt. Kozszolgaltatasi Szerzodeset, es 
felhatalmazza a polgarmestert annak alairasara.

Fdelds: polgarmester
Hatarido: 2022. marcius 5.

A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Keriiletgazdalkodasi Ugyosztaly, Jozsefvaros 
Kozossegeiert Nonprofit Zrt.

Napirend 7. pontja
Javaslat a Rev8 Zrt. 2022 evi elozetes uzleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre szold 
kozszolgaltatasi szerzodes megkotesere 
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjeszto: Sarkany Csilla Rev8 Zrt. vezerigazgato

Piko Andras
A 7. napirendi pont targyalasa kovetkezik, a Rev8 Zrt. 2022. evi elozetes uzleti tervenek 
elfogadasara es a 2022. evre szold kozszolgaltatasi szerzodes megkotesere. Az eldterjeszto Sarkany 
Csilla asszony a Rev8 Zrt. vezerigazgatoja. Az eloterjesztest megtargyalta a Kdltsegvetesi es 
Penzugyi Bizottsag, kerdezem vezerigazgato asszonyt, hogy kivan-e hozzaszolni. Nem. Kerdezem a 
Tisztelt Kepviselbket, hogy kivannak-e kerdest feltenni az elbterjeszteshez. Nem latok ilyet, 
kerdezem a Tisztelt Frakcidvezetoket kivannak-e hozzaszolni az elbterjeszteshez. Vdrds Tamas 
frakciovezetb ur. parancsoljon!

Voros Tamas
Kdszbnbm szepen! Csak nagyon rbviden, kicsit hasonlo a helyzet, bar igazgatd asszonnyal biztos, 
hogy lenne-e csomd, akar vilagnezeti tipusu vitank is, de azert evek 6ta ismerjuk egymast, es azert 
tudjuk. hogy b mindig odafigyelt a szakmai tartaimak megvalositasara es projektszemleletu 
gondolkodasa van. Tehat adott esetben tamogathatnank is. Itt megint a politikanak szol, ugyanis ezt 
a ceget Onok nem hasznaljak megfelelben. Jo, hogy van ez a ceg, tehat szeretnem jelezni, hogy ez 
egy jo dolog, meg kene tolteni tartalommal, meg kene szerezni hozza azt a fajta, tehat azt a szakmai 
tudast, amit ez felhalmozott ez a ceg az elmult evtizedekben. Ezt erdemes lenne kamatoztatni es 
amikor arrol beszelgetiink, hogy bezzeg mikor-mennyi palyazaton nyert az Onkormanyzat, meg 
palyazati penzek jbttek be, peldaul azert tbrtenhetett, mert volt egy olyan projektcege az
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Onkormanyzatnak, aki ezeket vegre tudta hajtani vagy ki tudta dolgozni eleve a palyazatokat. Tehat 
azert ez egy ertekes szervezet, es en arra szeretnem kemi legnagyobb tisztelettel a varos vezeteset, 
hogy hasznaljuk ki ezt a ceget, erre sziiksegunk van, ennek fog szolni a tartozkodasunk az Onok 
politikai donteseinek vagy nem donteseinek es egyebkent termeszetesen nem szeretnenk nemmel 
szavazni, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy kivannak-e hozzaszolni az 
eloterjeszteshez. Amennyiben nem, ugy a napirend vitajat lezarom. Kerdezem vezerigazgato 
asszonyt zarszdval kivan-e elni. Nem, igy aztan szavazasra bocsatom a Rev8 Zrt. elozetes uzleti 
tervenek elfogadasarol szolo hatarozati javaslatot, egyszeru tobbseggel dontiink most is, kerem, 
hogy szavazzunk most! 12 igen es 4 nemmel elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testuletenek 
69/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Rev8 Zrt. elozetes uzleti tervenek elfogadasarol

(12 igen, 4 nem, 0 tartbzkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy elfogadja Rev8 Zrt. 2022. 
evi elozetes uzleti tervet az eldterjesztes 1. szamu melleklete szerinti tartalommal.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a dontes napja

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Keriiletgazdalkodasi Ugyosztaly, Rev8 Zrt.

Pik6 Andras
Szavazasra bocsatom a Rev8 Zrt.-vel 2022. evre kozszolgalati szerzodes megkoteserol szolo 3 
pontbol allo hatarozati javaslatot, amelynek az elfogadasahoz szinten egyszeru tobbseg kell, kerem, 
hogy szavazzunk! 11 igen, 5 tartdzkodas, elfogadtuk a Rev8 kozszolgaltatasi szerzodes 
megkoteserol szolo hatarozati javaslatot.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek 
70/2022. (IL 24.) szamu hatarozata

a Rev8 Zrt.-vel a 2022. evi Kozszolgaltatasi Szerzodes megkoteserol

(11 igen, 0 nem, 5 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete ugy dont, hogy

1. az eldterjesztes 2. szamu melleklete szerinti tartalommal a Rev8 Jozsefvarosi Rehabilitacios es 
Varosfejlesztesi Zrt.-vel a 2022. evre vonatkozdan Kozszolgaltatasi Szerzodest kot;

2. a Rev8 Jozsefvarosi Rehabilitacios es Varosfejlesztesi Zrt reszere az altala ellatott 
kozszolgaltatasi feladatok ellatasara 129.382.539 Ft kompenzaciot biztosit 2022 evre;
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3. felhatalmazza a polgarmestert az eldterjesztes 2. szamu melleklete szerinti Kozszolgaltatasi 
Szerzodes alairasara.

Felelbs: polgarmester
Hataridd: az 1. pont tekinteteben 2022. februar 24, a 2. pont eseteben 2022. marcius 5.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Keruletgazdalkodasi Ugyosztaly, Rev8 Zrt.

Napirend 8. ponti a
Javaslat a 2022. evi kozbeszerzesi terv elfogadasara
(irasbeli eldterjesztes)
Eldterjeszto: Piko Andras polgarmester

Piko Andras
A 8. napirendi pontnal tartunk, ,Javaslat az ez evi kozbeszerzesi terv elfogadasara’*, az 
Onkormanyzat ez evi, minden evi kozbeszerzesi tervet a Kepviselo-testiiletnek kell elfogadnia. Az 
eldterjesztest a Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag megtargyalta, a napirend vitajat megnyitom. 
Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy kfvannak-e kerdezni. Szilagyi Demeter kepviseld ur, 
parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szdt, polgarmester ur! Hianyolnek ebbol egy, azert egy reszletesebb iitemtervet, 
hogy mikor, milyen fazisban vannak az egyes eljarasok, ugyanis tobb ilyen eljaras van mar amit 
elsb negyedevre, 2. negyedevre prognosztizalnak. Jdl latni, hogy ezek hoi tartanak jelenleg, milyen 
szakaszban vannak eldkeszitesi folyamatok tekinteteben, illetve jo lenne azt latni, hogy milyen 
koltsegkerettel szamolunk, azt tudjuk, hogy ezeket mindig kulso tanacsadokkal latjuk el ezt a 
feladatot, hogy mennyibe fog ez keriilni a jozsefvarosiaknak, hogy ezeket a kozbeszerzesi 
eljarasokat elinditjuk, koszonom!

Piko Andras
Koszonom szepen! Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket van-e mas kerdes. Amennyiben nines, ugy 
lezarom a kerdeseket es megadom a szot Borbas Gabriellanak, a Keruletgazdalkodasi 
Ugyosztalyunk vezetojenek, parancsoljon!

Borbas Gabriella
Koszonom szepen! Kepviseld urat arrdl szeretnem tajekoztatni, hogy mindenkepp koltsegvetesi es 
penziigyi bizottsagi iilesre viszunk tajekoztatd anyagot a kbzbeszerzesek aktualis allasarol. Tehat 
minden honapban, igy ebben a honapban is vittunk, de gyorsan elmondom. Ugye, a kozbeszerzesi 
tervben a Deri Miksa utca felujitasa, a terfigyelo kamerarendszer modemizacioja, illetve a, 
bocsanat, tehat ez a ketto mar meginditott eljaras. Ezen kiviil a tajekoztatd anyagban a Jozsefvarosi 
Gazdalkodasi Kbzpontnal a zdldfeliiletek, fak, fasorok apolasa szinten egy meginditott eljaras, 
illetve ott a 2-es szamu az utpalyak, jardaszakaszok, utszegelyek javitasa is egy folyamatban levo 
eljaras. Az osszes tobbi eljarast azt a jovoben fogjuk meginditani, tehat azok meg nem futo 
eljarasok, de ahogy mondtam a Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag iilesen minden honapban 
szoktunk errol tajekoztatast adni. A 2. kerdesre, hogy mennyibe fog ez keriilni: en szamftottam 
Kepviseld umak erre a kerdesere, ezert ezt tartalmazza az eldterjesztes a 3. oldalon. Roviden 
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osszefoglalva, a mellekletben szereplo kozbeszerzesi eljarasok osszesen netto 28.300.000 Ft + afa 
osszegbe fognak kerulni. Ebbol az osszegbol 5.100.000 Ft + afa a 2021-es koltsegvetesi keretet 
terheli, mivel ezeket az eljarasokat mar 2021-ben megrendelte az dnkormanyzat a felelds 
akkreditalt kozbeszerzesi szakertotol. A tobbi eljaras a 2022-es eloiranyzatot terheli, a tobbi alatt 
akkor 23.200.000 Ft + afa ertendo. A kozbeszerzesi tanacsadoi dij eloiranyzaton 29.000.000 Ft + 
afa dsszeg all rendelkezesre a Kepviselo-testulet 649/2021-es dontese alapjan.

Piko Andras
Koszonom szepen, megnyitom a napirend vitajat, es kerdezem a Tisztelt Frakciovezetoket 
kivannak-e elni, Szilagyi Demeter kepviselb ur, parancsoljon!

dr. Szilagyi Demeter
Koszonom szepen a szot, polgarmester ur! Nem veletlenul tettem fol a kerdest egyebkent, mert 
nagyon hamar ellentmondasba keveredtek gazdasagi vezetd asszonnyal az idei evre, meg a tavalyi 
evre vonatkozo tanacsadoi koltesek vonatkozasaban. Ezt majd, legyenek szivesek, tisztazzak es 
hozzak majd a tudomasomra, hogy az itt elhangzo, Kepviseld-testuleten a kdltsegvetes vitajaban 
elhangzott valaszuk akkor hogyan felel meg a valosagnak, hogy a mennyit kdltott az dnkormanyzat 
tanacsaddkra tavaly es mennyit tervez kolteni iden, mert ezek mar csak, mar csak az, amit az 
ugyosztalyvezeto asszony mondott, tobb, mint ami egyebkent elhangzott a gazdasagi osztalyvezeto 
asszonytdl valaszkent. Tehat nem tudom azt a korabbi valaszt elfogadni, akkor is jeleztem 
egyebkent, hogy nem felel meg a valosagnak, tobb mint valdszinu, de ez most ki is deriilt itt ennel a 
napirendnel, hogy nem igaz. Ahogy nem igaz az sem, hogy az idei evben ez lesz meg az lesz, ahogy 
Satly kepviselotarsam jelezte, csak hogyha megnezziik az elottunk allo kozbeszerzesi tervnek az 
utemezeseit, eleg egyertelmuen kiderul belole, hogy a legtobbje egyebkent csak az idei ev vegen 
indul el egyaltalan, maga a kozbeszerzesi eljaras, hogy abbol mikor lesz szerzodeskotes es valodi 
teljesites, az mar megint egy masik kerdes, tobb datum itt 24-gyel kezdodik ennek a 
vonatkozasaban. Tehat amire egyebkent a kdltsegvetes vitajaban igyekeztunk felhivni a figyelmet 
rogton az elso gyakorlati jellegu napirendi pontnal ki is derul, hogy pontosan igy is van, hogy az az 
el nem vegzett munka az elmult 2 es fel evben, az itt tukrozodik vissza, hiszen most talan most 
valamit elkezdenek tervezgetni, gondolkozni, hogy mi tortenjen, de hogy annak nagyon komoly 
atfutasi idejei vannak. Most nyilvan az egyes projekteknel ezt nem tudom igy ebben a formaban 
megitelni, hogy miert ennyi atfutasi idovel szamolnak es az eljarasra mennyi idot terveznek et 
cetera, de ez nyilvan ebbol a szempontbdl reszletkerdes. Onmagaban az osszkep az. amit azt 
gondolom, hogy erdemes ravilagitani, hogy itt sorba vessziik az eljarasokat, talan itt a Horvath 
Mihaly teret emlitette a frakciovezeto ur, iden ev vegen fog egyaltalan elindulni az eljaras. Akkor 
mi lesz iden vagy hogy lesz ez? A masik fele pedig az, hogy en hadd kerjem majd, hogyha amikor 
kozbeszerzesi tervet keszitenek akkor legyen mar az egyertelmu, hogy melyik az az eljaras, amelyik 
egyebkent mar folyamatban van, mert ez ebbol a tablazatbol nem derul ki, csak az, hogy be van 
tervezve. Nyilvan az idei evre is at kell tervezni azokat, amelyek folyamatban vannak es meg kell 
jeleniteni, csak egyszerubb azt latnunk, hogy melyik van mar kiirva, mert itt most, ha jdl 
emlekszem egy parat mondott ugyosztalyvezeto asszony, hogy melyek azok, amelyek mar 
folyamatban vannak, de ezt en nem tudtam ilyen gyorsan rdgziteni magamban, igy tovabbi 
kerdeseket nem tudok foltenni ezekkel kapcsolatban. De lenyeg a lenyeg, hogy kicsit olyan 
osszeszedetlen ez a dolog, foleg azert, amit mar emlitettem, hogy ellentmondasba keverednek 
magukkal tobb fronton. Ennekem az lenne a tiszteletteljes keresem, hogy a kovetkezo testiileti 
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iilesre hozzanak egy olyan kozbeszerzesi tervet, ahol ez reszletesebben ki van fejtve, koszonom 
szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Kerdezem Satly frakciovezeto urat, hogy kivan-e hozzaszolni. Amennyiben 
nem. akkor kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy kivannak-e hozzaszolni. Amennyiben nem, ugy 
lezarom a napirend vitajat es szavazasra bocsatom az ez evi kozbeszerzesi terv elfogadasarol szolo 
2 pontbol allo hatarozati javaslatot, amelyet szinten egyszeru tobbseggel kell elfogadnunk. Kerem a 
Tisztelt Kepviseldket, hogy szavazzunk most! 11 igen es 4 tartozkodassal elfogadtuk a 
kozbeszerzesi tervet.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseid-testiiletenek 
71/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a 2022. evi kozbeszerzesi terv elfogadasarol

(11 igen, 0 nem, 4 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete ugy dont, hogy

1. elfogadja az Onkormanyzat 2022. evre vonatkozd kozbeszerzesi tervet az eldterjesztes 1. szamu 
melleklete szerinti tartalommal, a kozbeszerzesekrol szolo 2015. evi CXLIIL torveny (a 
tovabbiakban: Kbt.) 42. § (1) bekezdese szerint;

2. felkeri a polgarmestert, hogy a Kbt. 43. § (2) bekezdes a) pontja szerint gondoskodjon a 
kozbeszerzesi terv kozzetetelerol.

Felelds: polgarmester
Hatarido: 2022. marcius 16.
A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Keruletgazdalkodasi Ugyosztaly Beruhazasi, 
Kozbeszerzesi es Palyazati Iroda, felelds akkreditalt kozbeszerzesi szaktanacsadd

Napirend 9. pontja
Javaslat a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet helyi 
vedette nyilvanitasaval kapcsolatos dontesek meghozatalara
(irasbeli eldterjesztes) POTKEZBESITES
eloterjeszto: Piko Andras polgarmester, Dr. Eross Gabor alpolgarmester

Piko Andras
Utolso napirendi pontunkhoz ertiink, ha jol latom. Igen, ez pedig a 9-es, „Javaslat Budapest VIII. 
keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet helyi vedette nyilvanitasaval kapcsolatos dontes 
meghozatalara". A dontes celja a Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet vagy ahogy ismerik 
Jozsefvarosban, a Golya egy reszenek vedette nyilvanitasa, valamint az Onkormanyzatot megilleto 
elovasarlasi jog ingatlan-nyilvantartasbol vald torlese. Tajekoztatom a kepviselotarsaimat, hogy az 
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eloterjesztest a bizottsagok megtargyaltak. A napirend vitajat megnyitom es kerdezem Erdss Gabor 
alpolgarmester urat, hogy van-e szobeli kiegeszitese. Van, parancsoljon!

Dr. Erdss Gabor
Koszonom a szot! Tarseloterjesztokent csak roviden, igen, ugye, volt a testulet elott mar ez a tema 
korabban, azota egyreszt beerkeztek a lakossag reszerol is a velemenyek, epiteszektol kezdve az 
egyszeru jozsefvarosi lakosokig barki velemenyezhette a tervet, illetve ezt a helyi vedette 
nyilvanitast. Ennek az uj dontest, amit most meg fog hozni a Kepviselo-testulet, ennek a 
megalapozasat elvegeztiik, konzultaltunk, es hat volt egy olyan pillanat, amikor ugy nezett ki, hogy 
az egesz epulet ugy ahogy van eltunik a fold szinerol, esetleg csak az a Golya relief marad meg. 
ahhoz kepest ez egy kompromisszumos es ilyen ertelemben a kulturalis brdkseget es az epitett 
orokseget egy fokkal sokkal jobban megovo es megvedd javaslat. Figyelembe kellett venni 
egymasnak ellentmondo szempontokat, az egyik ilyen szempont volt nyilvanvaloan es 
ertelemszeruen az, hogy magantulajdonban van az epulet, adott esetben a tulajdonos fellephetett 
volna kulonbozd kovetelesekkel, mint ahogy figyelembe kellett venni azt a szempontot is, hogy 
Jozsefvaros kulturalis es epitett oroksegenek reszet kepezik az ilyen es ehhez hasonlo foldszintes es 
kisebb epuletek. Raadasul itt a Golya presszo reven, itt tenyleg a hely szelleme is bekoltozott ebbe 
az epuletbe. Ezert sziiletett vegul az a kompromisszumos javaslat, ha ugy tetszik, hogy az epulet 
homlokzatanak azt a 8 meteres szakaszat dvjuk meg es nyilvanitjuk helyi vedette vegul, amely 
hogyha megmarad, akkor a hely szelleme nem koltozik ki teljesen, masreszt viszont a 
magantulajdonost nem akadalyozzuk a magantulajdona feletti rendelkezesben. Egesz pontosan csak 
hogy a szakvelemenybbl hadd idezzek, mert a szakvelemenyek is, maguk is nagyon reszletesek, 
erdekesek, de ellentmondasosak voltak ugyanakkor. Tehat reszben azt mondtak, hogy epiteszeti 
szempontbdl nem annyira ertekes az epulet, mert eklektikus es kulonbozo korszakokban epiilt, 
reszben viszont meltattak egyes reszleteit es epp azokat a reszleteket, itt hadd idezzem, amiknek a 
vedettsegere javaslatot tesziink meltattak. A kapu feletti lunettas szemoldokparkanyt peldaul, 
melyet allo csigas konzolok tartanak, ami barokkos elem, a paros ablak feletti feliratmezdt az 
ikerablak, most figyeljenek, a kannelurazott lizenait, melyek fejezet es fej lemez nelkul tartanak egy 
liziszbol es egy haromnegyed paleas kislemezbol allo egyenes szemoldokot, nem folytatom, tehat 
azok az epiteszeti elemek (gong), amelyek ertekesek, megmaradnak, koszonom a szot!

Piko Andras
Koszonom szepen! Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy van-e kerdesiik. Satly kepviselo urnak 
kerdese van? Parancsoljon!

Satly Balazs
Mi az a relief?

Piko Andras
Micsoda?

Satly Balazs
Relief?
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Piko Andras
Parancsoljon, szakerto alpolgarmesteriink megvalaszolja, parancsoljon!

Dr. Erdss Gabor
Lehet, hogy rosszul ejtettem, a reliefet szerettem volna mondani es arrol a dombormurol beszelek, 
ami az egykori vendegfogado cimerallatat, a golyat abrazolja 3 dimenzioban, koszonom!

Piko Andras
Ami a labaval tartja a soroskorsdt, igy van. Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy kivannak-e 
kerdezni az eloterjesztessel kapcsolatban. Amennyiben nem, kerdezem a Tisztelt 
Frakciovezetoket, hogy kivannak-e hozzaszolni. Voros Tamas frakcidvezeto ur, parancsoljon!

Voros Tamas
Koszonom szepen a szot! Nem fogjuk tamogatni az eldterjesztest. Megmondom dszinten, en egy 
kicsit megdobbenve hallgattam alpolgarmester urat, meg az indoklast is, tehat ez egy 
magantulajdon, tehat en driilok, hogy Onnek ez tetszik ez az ingatlan, akkor vegye meg! Hogyha 
pedig ugy gondoljak, Tisztelt Tobbseg, hogy alapvetden szeretnek ezt J6zsefvaros szamara 
megbrizni, akkor vegye meg az Onkormanyzat, de ez egy masik ember vagy ceg, termeszetesen 
masik jogi szemely tulajdona jelen pillanatban, es azert az ilyen tipusu vedette nyilvanitasokat 
allalaban azert egy szakmai konszenzus es szakmai elbterjesztesek formajaban szoktuk megkapni. 
Itt meg voltak a szakvelemenyek, amik egyertelmuen leirtak, hogy epiteszetileg az nem ertekes 
ingatlanrol van szo. A hely szelleme az nem ertekelhetb mar ne haragudjon jogszabalyi 
komyezetben. Ott van, hogy hely szelleme, a legutobbi testuleti iilesen arrol volt szo, hogy egy 
plexitabla, en furcsalltam is, hogy egy plexitablaert miert kell valakinek ilyen szempontbol 
korlatozni a tulajdonat, itt azert egy nagyon ertekes ingatlanrol van szo, de az, hogy most mar ott 
tartunk, hogy a hely szelleme miatt az epiteszetileg ertektelen homlokzatot is meg kivanja vedeni 
alpolgarmester ur, ez egy uj tortenet, es en szeretnem jelezni, hogy a magantulajdon szentseget az 
On izlese nem irja felul. En tudom, hogy ezek az ilyen ideologiai forradalmi gondolatokban, uj 
fogaimak vagy ujszeruen hat az vagy idegeniil inkabb azt mondom, hogy van olyan, hogy 
magantulajdon, de mar ne haragudjon, annak a vedelmet azt biztositani kell, es en nem latom itt 
peldaul meghivva a tulajdonost, hogy 6 mit szol ehhez a tortenethez? Ha elfogadja, akkor rendben 
van, ha ez jo neki, ha ez nem korlatozza, ez belefer, akkor vedje le, de hozzateszem, hogy ez 
nemcsak a jelenlegi tulajdonos, hanem minden kesobbi tulajdonosnak is adott esetben a 
korlatozasat, tehat az ingatlan felhasznalasanak korlatozasat jelenti. En nagy hive vagyok egyebkent 
az epitett brbksegunk megvedesenek, es nagyon driilok is neki, hogyha minel tobb megmarad, 
szeretem is azt, amikor a homlokzatot, ez az en privat velemenyem, de ezt nem szabad osszekevemi 
adott esetben szakmai kerdesekkel, a magantulajdon vedelmevel, tehat azert bocsanat van a ketto 
kozott nemi sulyponteltolodast, azert erzekeljiik mar. Olyan, hogy hely szelleme, ez nem lehet 
indok arra, hogy ilyen donteseket meghozzunk es en azt gondolom, hogy ez elvi szinten sem helyes, 
politikai donteskent kezelunk epiteszeti, szakmai kerdeseket, koszonom!
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Piko Andras
Koszonom szepen, Satly kepviseld ur, parancsoljon!

S&tiy Balazs
Koszonom szepen es koszonom Erdss Gabor alpolgarmester umak a bevezetot! Ugye, hosszan 
beszelgettiink az elozo, nehannyal elozo kepviselo-testtileti (ilesen errol a temardl, es akkor akar 
meg valdsnak is tunhettek volna fideszes kepviselotarsaimnak a magantulajdon szentsege erdekeben 
kifejtett velemenye, akkor meg elotte voltunk annak, hogy a venezuelai gazdasagpolitikai 
eszkozoket kezdett volna a kormany alkalmazni Magyarorszagon, semmibe veve a magantulajdont. 
Bar peldak mondjuk korabban is voltak ra, inert mondjuk nyugdij-megtakaritasokat gond nelkiil 
allamositottak. De hogy mi nem ugy mukodiink mint Onok megint. A helyzet az ugy all, hogy 
Jozsefvarosban egy fontos civil szervezet torvenyeknek megfelelo modon jelentkezett az 
Onkormanyzatnal, torvenyeknek megfelelo modon elkesztiltek a szakertoi elemzesek, ezeket itt 
meltattuk egytitt egyebkent a testtileti tilesen, amelyek ugyan szet, vannak benne szettarto 
velemenyek, de egyertelmuen kiolvashato beldle, hogy ez az eptilet vagy egy resze meltd a 
vedelemre es ezzel az alapallassal az Onkormanyzat megfelelo modon targyalasokat folytatott az 
eptilet tulajdonosaval, az eptilet tulajdonosat semmilyen kar nem fogja ezzel emi, es az 
Onkormanyzat pedig azt a sikert el tudja emi, hogy nem csak egy plexitablat tud megmenteni, 
hanem ennek az epuletnek a homlokzatanak egy reszet is. Maganak az epuletnek a teljes 
homlokzatat vagy a teljes epiiletet gazdasagilag nem racionalis az Onkormanyzat szamara sem 
megvasarolni, es valoban indokolatlan terhet jelentene a tulajdonos szamara teljes epuletre vedelmet 
biztositani. Itt egy jozan targyalas es az erdekek kolcsonos felismerese tortent ellentetben azzal, 
amit Onok szoktak csinalni agressziv kismalac modjara, ugyhogy en tamogatni fogom az 
eloterjesztest, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen, Erdss Gabor alpolgarmester ur kovetkezik, parancsoljon!

Dr. Erdss Gabor
Koszonom a szot! „Erdekek kolcsonos felismerese". en nem tudtam volna ilyen szepen mondani, de 
valoban ugy tortent, ahogy frakciovezeto ur mondta, es akkor ezzel megnyugtatnam az ellenzeki 
frakcio vezetojet. A tulajdonossal termeszetesen konzultaltunk es termeszetesen ez a megoldas es 
ezt irasba is adta, ez elfogadhato a szamara, tehat ha az epitett orokseg es a kulturalis orokseg Onok 
szamara fontos ertek, akkor igenis egy ilyen eptilet is vagy ennek egy reszenek legalabb a 
megmentese, ertek kell legyen es ez a tulajdonos szamara is ebben a formaban igy elfogadhato. 
Koszonom a szot!

Piko Andras
Koszonom szepen, Veres Gabor kepviseld ur, parancsoljon!

Veres Gabor
Koszonom szepen, polgarmester ur! En azt csodalom, hogy egy teljesen vita nelkiili helyzetben 
Voros Tamas kepes megis arra, hogy vitat generaljon egy latszdlag indifferens temaban, es ad egy 
olyan municiot, amibol meg kell tole kerdezzem, hogy ez a hitrendszereben, a magantulajdon 
szentsege az hanyadik. Tehat a minden szentseg utan hanyadik a magantulajdon szentsege, mert 
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nekem peldaul nem szent a magantulajdon, hanem torveny altal vedendo peldaul vagy ilyesmi, de a 
szentseg az egy vallasi fogalom es hogyha megis igy gondolja, hogy van otthon egy ilyen kis 
szentelye Voros Tamasnak, amin a magantulajdon vedelmeben ilyen kis gyertyakat tesz ki egymas 
melle es igy imadkozik hozza estenkent, akkor meg tudom erteni, egyeb esetben meg a vilag 
legnagyobb baromsagat hallottuk. De valdjaban annyit szerettem volna hozzafuzni ehhez a 
temahoz, hogyha ha es amennyiben ez a tortenet egy egyeztetett allaspont, marpedig az 
alpolgarmester ur azt mondta, hogy ebben egyeztetesek voltak, akkor meg a kerdeset se ertem, hogy 
kitol vedi a magantulajdont, a magantulajdonostol, aki egyebkent beleegyezett ebbe a tortenetbe? 
Tehat egyszeruen, amit itt most Voros Tamas lenyomott csak azert, hogy tovabb tartson a 
kepviseld-testiileti tiles, az egesz egyszeruen elkepesztd volt, koszonom szepen!

Pike Andras
Koszonom szepen, Szarvas Koppany Bendeguz kepviseld ur!

Szarvas Koppany Bendeguz
Koszonom szepen! En csak oromomet szeretnem kifejezni, hogyha a Fidesznek ujra fontos a 
magantulajdon vedelme, akkor juppie, akkor ezek szerint visszacsinaljak a trafikmutyit is, amit 
ugye koncesszionak hiv az eufemizmus, de full lenyulas volt, koszonom szepen!

Piko Andras
Koszonom szepen! Azt szeretnem kerdezni, hogy van-e meg hozzaszolas. Amennyiben nines, ugy 
lezarom a napirend vitajat, es szavazasra bocsatom a helyi varosrehabilitacios terulet kijeloleserol 
es a teriileten a rehabilitacio megvalositasarol szolo rendelet modositasarol, valamint a telepiileskep 
vedelmerol szolo rendelet elterd szoveggel torteno hatalyba lepeserol cimu 3 §-bol allo rendeletet, 
mindsitett tobbseg sztikseges hozza, kerem, hogy szavazzunk! 11 igennel es 3 tartozkodassal 
elfogadtuk a rendeletet.

BUDAPEST JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETE 11 IGEN, 0 
IS EM, 3 TARTOZKODASSAL ELFOGADJA ES MEGALKOTJA BUDAPEST 
JOZSEFVAROSI ONKORMANYZAT KEPVISELO-TESTULETENEK 8/2022. (II. 24.) SZ. 
ONKORMANYZATI RENDELETET A HELYI VAROS REHABILITACIOS TERULET 
KIJELOLESEROL ES A TERULETEN A REHABILITACIO MEGVALOSITASAROL 
SZOLO 32/2001. (X. 26.) RENDELET MODOSITASAROL, VALAMINT A
TELEPULESKEP VEDELMEROL SZOLO 2/2022. (I. 20.) RENDELET ELTERO 
SZOVEGGEL TORTENO HATALYBALEPESEROL.

A dontes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Szemelyugyi Iroda; Jogi es Szervezesi 
Ugyosztaly, Szervezesi Iroda
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Piko Andras
Most szavazasra bocsatom a 3 pontbdl allo hatarozati javaslatot, amely az epiilet vedette 
nyilvanitasaval kapcsolatos dontesek meghozatalarol szol, egyszeru tobbseg sziikseges hozza, 
kerem, hogy szavazzunk! 11 igen, 3 tartozkodas, elfogadtuk a hatarozati javaslatot.,.

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiiletenek
72/2022. (II. 24.) szamu hatarozata

a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet helyi vedette 
nyilvanitasaval kapcsolatos dontesek meghozatalarol

(11 igen, 0 nem, 3 tartozkodas szavazattal)

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testulete ugy dont, hogy
1. hozzajarul Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti (36228. hrsz.) ingatlanra 

vonatkozo, a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi Onkormanyzat javara az ingatlan 
teherlapjara I1I/6. sorszam alatt bejegyzett eldvasarlasi jog torlesehez;

2. felkeri a polgarmestert a torlesi engedely alairasara;
3. felkeri a polgarmestert, hogy a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti 

ingatlan homlokzatszakaszara vonatkozo keruleti vedelem tenyerol tajekoztassa a keriileti 
epitesi szabalyzat modositasanak eldkesziteseben resztvevoket.

Felelds: polgarmester
Hatarido: 1., 2. pont eseteben a dontes napja, a 3. pont eseteben a keruleti epitesi szabalyzatot 

elfogado kepviseld-testiileti iilesig

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egysegek: Varosepiteszeti Iroda; Keriiletgazdalkodasi 
Ugyosztaly

Piko Andras
Tisztelt Kepviselok! Ulesiink vegere erkeztiink, a kepviselok onkormanyzati iigyekben 
felvilagositast kerhetnek, valamint a felvilagositaskeres megvalaszolasanak eldsegitese erdekeben 
elokeszito kerdest is intezhetnek. Kerdezem a Tisztelt Kepviseldket, hogy kivannak-e elni ezzel a 
lehetoseggel. Amennyiben nem, ugy megkoszonom a kepviselok munkajat, az ulest 13 ora 29 
perckor bezarom. A kerulettel, az Onkormanyzattal, a Hivatallal kapcsolatos legfontosabb 
informacidk a www.jozsefvaros.hu oldalon talalhatok. Koszonom meg egyszer, tovabbi szep napot 
kivanok mindenkinek!
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A POLGARMESTER A KEPVISELO-TESTULET ULESET 13 ORA 29 PERCKOR

Jogi es Szervezesi Ugyosztaly 
Szervezesi Iroda 

ugyintezdje

Szalai Nikolett Laura
Jogi es Szervezesi Ugyosztaly 

Szervezesi Iroda 
ugyintezdje

6^' Jwm
Pali Sandorne

Jogi es Szervezesi Ugyosztaly
Szervezesi Iroda 

ugyintezdje

Kepviseld-testulet jegyzokonyvenek mellekletei:

1. szamu melleklet: A 44/2022. (II. 24.) hatarozat 1. sz. melleklete 
2. szamu melleklet: A 44/2022. (II. 24.) hatarozat 2. sz. melleklete 
3. szamu melleklet: Az Mvoksbol kivett adatokbol szavazasi lista 
4. szamu melleklet: Jelenleti fv
5. szamu melleklet: Meghivo
6. szamu melleklet: Eloterjesztesek
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Budapest Fovaros Jozsefvaros Kepviselo Testulet

2022.02.24

JEGYZOKONYV

Szavazas eredmeoiye

Ideje:
Tipusa: 
Hatarozat
Egyszeru

2022. februar 24. 08:19
Nyllt
43 Elfogadva

Targya: Napirend

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 14 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 22.22
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Erdss Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gybrgy
Kdnczdl David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darbk Ildiko
Veres Gabor
Vbros Tamas
Betoltetlen kepviseloi hely
Dr. Juharos Robert
Santha Peterne
Szarvas Koppany Bendeguz

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO

TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO

Igen FIDESZ-KDNP
Tavol -
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 08:21
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Mindsitett

44 Elfogadva

Targya: Napirend 1. pontja: Javaslat a szavazatszamlalo bizottsagok tagjainak 
es pottagjainak megvalasztasara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Erdss Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gybrgy
Kdnczol David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendegiiz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor
Voros Tamas
Betdltetlen kepviseldi hely
Dr. Juharos Robert
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 08:25
Tipusa: Nyilt
Rendelet
Minbsitett

5 Elfogadva

Targya: Napirend 2. pontja: 22021 evi koltsegvetes IV. modositas

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Eross Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gyorgy
Kdnczbl David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor
Vorbs Tamas
Betdltetlen kepviselbi hely
Dr. Juharos Robert
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 08:25
Tipusa: Nyflt
Hatarozat
Minositett

45 Elfogadva

Targya: Napirend 2. pontja: 22021 evi koltsegvetes IV. modositas 1. a
Jozsefvarosi Nemet Onkormanyzattaf megkotott, 02/86-1/2021. sz. 
tamogatasi szerzodes modositasarol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Eross Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gyorgy
Konczol David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Dardk Ildiko
Veres Gabor
Voros Tamas
Betoltetlen kepviseloi hely 
Dr. Juharos Robert
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Ideje: 2022. februar 24. 08:26
Tipusa: Nyilt
Hatarozaft 46 EUfogadva
Minbsitett

Targya: Napirend 2. pontja: __ 22021 evi koltsegvetes IV. modositas IL a
Jozsefvarosi Roma Onkormanyzattal megkotott, 02/106-1/2021. sz. 
tamogatasi szerzodes modositasarol

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Eross Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gybrgy
Kbnczbl David
Pikb Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darbk Ildiko
Veres Gabor
Voros Tamas
Betdltetlen kepviselbi hely
Dr. Juharos Robert
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 08:45
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 47 Elfogadva
Egyszeru

Targya: dr. Szilagyi Demeter ugyrendi javaslata

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Erbss Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Konczbl David 
Pike Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Veres Gabor 
Vbros Tamas
Betoltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 09:47
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Egyszeru

48 Elfogadva

Targya: Sally Balazs ugyrendi javaslata

Eredmenye Voks: Szav% 6ssz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gybrgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczbl David 
Piko Andras
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendegiiz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor
Vbrbs Tamas
Betbltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:20
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 49 Elutasitva
Mindsitett

Targya: Voros Tamas 11 pontos modosito javaslata

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 5 33.33 27.78
Nem 10 66.67 55.55
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya 
Dr. Juharos Robert 
Dr. Szilagyi Demeter 
Vbrbs Tamas 
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Dr. Erdss Gabor 
Hermann Gyorgy 
Kdnczol David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Szili-Darok Ildiko
Betdltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Nem ALPOLGARMESTER
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Nem POLGARMESTER
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
NemKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Nem ALPOLGARMESTER

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:20
Tipusa: Nyilt
Rendelet 
Mindsitett

6 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szoio 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Ta vol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen alpolgArmester
Hermann Gybrgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Kbnczbl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen polgArmester
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Dardk Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Vbrbs Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betoltetlen kepviselbi hely Ta vol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 
Tipusa: 
Hatarozat 
Mindsitett

2022. februar 24. 12:21
Nyilt
50 EUfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javasfat a Budapest Fovaros VIII. keriilet
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet eifogadasara es az ahhoz kapcsoiodo 
dontesek meghozatalara I. az onkormanyzat a koltsegvetesi evet 
koveto harom evben varhato sajat beveteieinek osszegerol, valamint 
adossagot keletkezteto ugyleteibol eredo fizetesi kotelezettsegeirol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartdzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Kbnczdl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Voros Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betdltetlen kepviseldi hely Tavol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:22
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minositett

51 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegvetesero! szolo 
onkoirmanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara II. a Polgarmesteri Hivatalban 
foglaikoztatottak reszere megallapitott 2022. evi cafeteria juttatasrol

Eredmenye Voks: Szav% 6ssz%
igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Ta vol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Kbnczbl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Voros Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betbltetlen kepviseloi hely Ta vol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:22
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minbsitett

52 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szoio 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara III. a polgarmester reszere megallapitott 
2022. evi cafeteria juttatasrol

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gybrgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Konczol David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok lldikb Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Vbrbs Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betdltetlen kepviseloi hely Tavol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmemye

Ideje: 2022. februar24. 12:22
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minbsitett

53 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javasiat a Budapest Fovaros VIII. keriilet
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteseroi szolo 
onkormanyzati rendeiet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara IV. az intezmenyek dolgozoi reszere 
megaiiapitott 2022. evi cafeteria juttatasroi

Eredmenve Voks: Szav% 6ssz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Dr. Erdss Gabor 
Hermann Gybrgy 
Kbnczbl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendegiiz 
Szili-Darbk Ildiko
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya 
Dr. Juharos Robert 
Dr. Szilagyi Demeter 
Vbrbs Tamas 
Betbltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne 
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmemye

Ideje: 2022. februar 24. 12:23
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Mindsitett

54 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovairos VIII. keruiet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koitsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendeiet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara V. a Polgarmesteri Hivatal kdztisztviseldinek 
2023. julius 1. napjatol megallapftott illetmenyalapjarol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Erdss Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gydrgy
Dr. Juharos Robert
Kbnczbl David
Pikd Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendegiiz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darok Ildiko
Vbros Tamas
Betoltetlen kepviseloi hely
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:23
Tipusa: Nyllt
Hatarozat
Minositett

55 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara VI. a Belso-Pesti tankeriileti Kozpont reszere 
a 2022. evben a 2017. januar 1. napjatoi atvett dolgozok reszere 
fizetendo husegjutalomrol es iskolai ballonos ivoviz biztositasarol

Eredmenye Voks: Szav% 6ssz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kdnczdl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Vbros Tamas
Betoltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar24. 12:24
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minbsitett

56 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara VIL a Belso-Pesti tankeruleti Kozpont reszere 
a 2022. evben a 2017. januar 1. napjatol atvett dolgozok reszere 
fizetendo eves cafeteria osszegrol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczbl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darbk Ildiko
Verbs Tamas
Betbltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar24. 12:24
Ti'pusa: Nyllt
Hatarozat 57 Elfogadva
Minositett

Targya: Napirend 3. pontja: Javasiat a Budapest Fovaros VIII. kerulet
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatallara VIII. az utcanev tablak cserejere az 
onkormanyzat 2023-2024. evi koltsegveteseiben biztositando 
penziigyi fedezetrol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 2 13.33 11.11
Tartozkodik 3 20.00 16.67
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Kdnczbl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen polgArmester
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Egry Attila Tart. FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Tart. FIDESZ-KDNP
Vbrbs Tamas Tart. FIDESZ-KDNP
Betbltetlen kepviseloi hely Tavol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:25
Tipusa: Nyflt
Hatarozat
Mindsitett

58 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javasiat a Budapest Fovaros VIII. kerulet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara IX. az onkormanyzati lakasok, berlakasok 
felujftasara az onkormanyzat 2023-2024. evi koltsegveteseiben 
biztositando penzugyi fedezetrol

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 12 80.00 66.66
Nem 3 20.00 16.67
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Juharos Robert Igen FIDESZ-KDNP
Kbnczdl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen polgArmester
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Szilagyi Demeter Igen FIDESZ-KDNP
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Voros Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betoltetlen kepviseldi hely Tavol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmeny©

Ideje: 2022. februar 24. 12:25
Tipusa: Nyllt
Hatarozat
Minositett

59 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara X. a 2021. evi Lakasfelujftas Ml. 
kozbeszerzesi eijarasra kiegeszito penzugyi fedezet biztositasaroi

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Eross Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Konczol David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Vdros Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betdltetlen kepviseldi hely Tavol -
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 
Tipusa: 
Hatarozat 
Minositett

2022 februar 24 12:26
Nyilt
60 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriiiet
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendeiet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XI. Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 
reszere a 2022. Julius 1. napjatoi tervezett 8%“OS beremelesrol

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartdzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila
Dr. Erdss Gabor
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczbl David 
Pike Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko
Verbs Tamas
Betdltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 12:26
Tipusa: Nyflt
Hatarozat 61 Elfogadva
Mindsitett

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XII. a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosi'to 
szamu, Budapest-Jozsefvaros, Magdolna-Orczy Negyed Szocialis 
Varosrehabilitacios Program fizikai befejezesenek hataridejenek 
modositasarol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Ta vol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Erbss Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gybrgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKClO
Kdnczdl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKClO
Pikb Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Voros Tamas Nem FIDESZ-KDNP
Betbltetlen kepviselbi hely Tavol -
Santha Peterne Ta vol FIDESZ-KDNP
Veres Gabor TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKClO



Szavazas ©redmemy©

Ideje: 
Tipusa: 
Hatarozat 
Minositett

2022 februar 24 12:27
Nyilt
62 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros Vlll. keriilet
Jozsefvarosi dnkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet eifogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XIII. a kozteriilet terfigyelo kamerarendszer 
mukodesere, valamint a rendori tulszoigalat finanszirozasara a 2022. 
evi koltsegvetesben biztositando penziigyi fedezetrol

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gybrgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczol David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Vbrbs Tamas 
Betbltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne 
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 12:27
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minbsftett

63 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros Vill. kerulet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendeiet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XIV. az Onkormanyzat altal fenntartott 
intezmenyekben aikaimazotti jogviszonyban foglalkoztatott dolgozok 
Juttatasi Szabalyzatanak modosi'tasarol

Eredmenye Voks: Szav% 6ssz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Erbss Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczbl David 
Pikb Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Vbrbs Tamas
Betdltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 12:28
Tlpusa: Nyilt
Hatarozat
Minbsitett

64 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XV. a Karacsony Sandor Kozalapitvany a 
Jozsefvarosert tamogatasarol

Eredmenve Voks: Szav% 6ssz%
Igen 10 66.66 55.55
Nem 4 26.67 22.22
Tartbzkodik 1 6.67 5.56
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Dr. Erbss Gabor
Hermann Gybrgy
Kbnczbl David
Pikb Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Szili-Darok Ildiko
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya
Dr. Szilagyi Demeter
Verbs Tamas
Dr. Juharos Robert
Betbltetlen kepviselbi hely
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 12:28
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minositett

65 Elfogadva

Targya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo 
onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo 
dontesek meghozatalara XVI. a Jozsefvaros Kozbiztonsagaert 
Kozalapitvany tamogatasarol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartdzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Erbss Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gybrgy 
Dr. Juharos Robert 
Kdnczbl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Vbrbs Tamas
Betbltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne
Veres Gabor

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
TavolKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO



Szavazas eredmeoye

Ideje: 2022 februar 24 12:40
Tipusa: Nyilt
Rendelet 7 EUfogadva
Minbsitett

Targya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Polgarmester Hivatalnal kozszolgallati
jogviszonyban allok dljazasarol es egyeb juttatasairo! szolo 46/2014. 
(XII. 12.) onkoirmanyzati rendelet modositasara, valamint a 
kdztisztviseloket megilietd juttatasokkal kapcsolatos dontes 
meghozatalara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Egry Attila
Dr. Erdss Gabor
Dr. Ferencz Orsolya
Hermann Gybrgy
Dr. Juharos Robert
Kdnczbl David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Dr. Szilagyi Demeter
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor
Vbrbs Tamas
Betbltetlen kepviseloi hely
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 12:40
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Minositett

66 Elfogadva

Targya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Polgarmester Hivatalnal kozszolgalati 
jogviszonyban allok dijazasarol es ©gyeb juttatasairol szolo 46/2014. 
(XII. 12.) onkormanyzati rendelet modositasara, valamint a 
koztisztviseloket megilieto juttatasokkal kapcsolatos dontes 
meghozatalara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kdnczdl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Veres Gabor 
Vdros Tamas
Betbltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 12:47
Tipusa: Nyflt
Hatarozat 67 Elfogadva
Egyszeru

Targya: Napirend 5. pontja: Javaslafi Jozsefvarosi GazdaHkodasi Kozpont Zrt.
2022. evi uzleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo 
kozszolgaltatasi szerzodesek megkotesere

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Egry Attila 
Dr. Eross Gabor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Hermann Gyorgy 
Dr. Juharos Robert 
Kdnczbl David 
Pikb Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Dr. Szilagyi Demeter 
Szili-Darok Ildiko 
Veres Gabor 
Vbrbs Tamas
Betbltetlen kepviseioi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022 februar 24 13:02
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Egyszeru

68 Elfogadva

Targya: Napirend 6. pontja: JJavaslat a Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit 
Zrt.-vel kotott Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasara es a 
Kozszolgaltatasi Szerzodes modosltasokkal egyseges szerkezetbe 
foglalt elfogadasara

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 11 68.75 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 5 31.25 27.78
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Dr. Erbss Gabor 
Hermann Gybrgy 
Konczbl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Szili-Darbk Ildiko
Veres Gabor 
Egry Attila 
Dr. Ferencz Orsolya 
Dr. Juharos Robert 
Dr. Szilagyi Demeter 
Vbrbs Tamas 
Betbltetlen kepviseloi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavaizas eredmemye

Ideje: 2022. februar 24. 13:05
Tipusa: Nyi'It
Hatarozat 69 Elfogadva
Egyszeru

Targya: Napirend 7. pontja: Javaslat a Rev8 Zrt. 2022 evi elozetes uzleti
tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi 
szerzodes megkotesere D. a Rev8 Zrt. eiozetes uzleto tervenek 
elfogadasarol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 12 75.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 4 25.00 22.22
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Dr. Erdss Gabor 
Hermann Gybrgy 
Dr. Juharos Robert 
Kbnczdl David 
Piko Andras 
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz 
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor 
Egry Attila 
Dr. Ferencz Orsolya 
Dr. Szilagyi Demeter 
Voros Tamas 
Betdltetlen kepviselbi hely 
Santha Peterne

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen FIDESZ-KDNP
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 13:05
Tipusa: Nyilt
Hatarozat
Egyszeru

70 Elfogadva

Targya: Napirend 7. pontja: Javaslat a Rev8 Zrt. 2022 evi elozetes iizleti 
tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi 
szerzodes megkotesere II. a Rev8 Zrt-vel a 2022. evi Kozszolgaltatasi 
Szerzodes megkoteserol

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 11 68.75 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 5 31.25 27.78
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 11.11
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Czegledy Adam IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Dr. Erdss Gabor Igen ALPOLGARMESTER
Hermann Gyorgy IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Kbnczdl David IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Piko Andras Igen POLGARMESTER
Satly Balazs IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Stettner Istvan IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szarvas Koppany Bendeguz IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Szili-Darok Ildiko Igen ALPOLGARMESTER
Veres Gabor IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Egry Attila Tart. FIDESZ-KDNP
Dr. Ferencz Orsolya Tart. FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Robert Tart. FIDESZ-KDNP
Dr. Szilagyi Demeter Tart. FIDESZ-KDNP
Vbros Tamas Tart. FIDESZ-KDNP
Betoltetlen kepviseloi hely Tavol
Santha Peterne Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 13:14
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 71 Elfogadva
Egyszeru

Targya: Napirend 8. pontja: Javaslat a 2022. evi kozbeszerzesi terv
elfogadasara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 11 73.33 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 4 26.67 22.22
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 16.67
Osszesen 18 100.00

Nev Voks Frakcio
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Dr. Erbss Gabor
Hermann Gybrgy
Kbnczbl David
Pikb Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Szili-Dardk Ildiko
Veres Gabor
Egry Attila
Dr. Juharos Robert
Dr. Szilagyi Demeter
Vbrbs Tamas
Betbltetlen kepviselbi hely
Dr. Ferencz Orsolya
Santha Peterne

IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 13:27
Tipusa: Nyilt
Rendelet
Minbsitett

8 Elfogadva

Targya: Napirend 9. pontja: Javasiat a Budapest, Vim. kerulet, Bokay Janos
utca 34. szam alatti epullet helyi vedette nyilvanitasara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 11 78.57 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 3 21.43 16.67
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 22.22
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos 
Czegledy Adam 
Dr. Erdss Gabor 
Hermann Gybrgy 
Kbnczbl David 
Piko Andras
Satly Balazs 
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendegiiz 
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor 
Egry Attila 
Dr. Juharos Robert 
Dr. Szilagyi Demeter 
Betdltetlen kepviseloi hely 
Dr. Ferencz Orsolya 
Santha Peterne 
Vbros Tamas

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol -
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 24. 13:27
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 
Egyszeru

72 Elfogadva

Targya: Napirend 9. pontja: Javaslat a Budapest, Vill. keriilet, Bokay Janos
utca 34. szam alatti epiilet helyi vedette nyilvamtasara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 11 78.57 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 3 21.43 16.67
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 22.22
Osszesen 18 100.00

Nev
Camara-Bereczki Ferenc Miklos
Czegledy Adam
Dr. Eross Gabor
Hermann Gyorgy
Konczol David
Piko Andras
Satly Balazs
Stettner Istvan
Szarvas Koppany Bendeguz
Szili-Darok Ildiko
Veres Gabor
Egry Attila
Dr. Juharos Robert
Dr. Szilagyi Demeter
Betbltetlen kepviselbi hely
Dr. Ferencz Orsolya
Santha Peterne
Vorbs Tamas

Voks Frakcio
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen POLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO 
Igen ALPOLGARMESTER
IgenKOZOSEN JOZSEFVAROSERT FRAKCIO
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Tavol -
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP
Tavol FIDESZ-KDNP


